Титульний аркуш

25.09.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
18	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор				Пiвньов О.М.	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" (00282406)
за 2021 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 26.04.2022, Рiшення акцiонера №4/6/22
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00001/APA
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента		25.09.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається

забезпечення (якщо рiчний звiт подається особою, яка надає забезпечення (незалежно вiд того, чи є особа

емiтентом)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що річний звіт подає емітент.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо всiх осiб, якi на дають забезпечення за його зобов'язаннями(якщо за зобов'язаннями емiтента надаються забезпечення)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що річний звіт подає емітент.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про рейтингове агентство" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період емітент не проводив рейтингову оцінку свого кредитного рейтингу або його цінних паперів.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про штрафнi санкцiї щодо особи" не розкрита особою у складі

річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа не мала штрафних санкцій в розмірі, який перевищує 1000 грн.

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про вчинення значних правочинiв" не розкрита особою у складі

річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію 

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію

Складова змісту річної інформації "Звiт про платежi на користь держави" не розкрита особою у складі річного

звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію, тому що товариство не належить до суб'єктів  господарювання, які здійснюють діяльність у видобувних галузях або заготівлю деревини і при цьому становлять суспільний інтерес.

Складова змісту річної	інформації "Звіт про корпоративне управління. Інформація	щодо будь-яких обмежень прав участі та голосування акціонерів	(учасників)на загальних зборах особи" не розкрита особою у складі річного звіту так як єдиним акціонером товариства, є юридична особа (100% акцій якої прямо або опосередковано належать державі),  якій належить  100% акцій, і повноваження загальних зборів, передбачені законодавством України виконує одноосібно без дотримання порядку скликання та	проведення загальних зборів.

Складова змiсту "Iнформацiя про радника" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутнi радники.

Складова змісту річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Виконавчий орган. Iнформацiя про

проведенi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа не проводила засіданнь комітетів колегіального виконавчого органу.

Складова змісту річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Виконавчий орган. Iнформацiя про

проведенi засiдання колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа не проводила засіданнь колегіального виконавчого органу.

Складова змісту річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Виконавчий орган. Персональний склад колегіального виконавчого органу та його комiтетiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала колегіального виконавчого органу.

Складова змісту річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Виконавчий	 орган. Персональний	склад колегіального	виконавчого органу та	його комiтетiв" не розкрита особою у складі	річного	звіту через те,	що на кінець	звітного періоду особа не мала колегіального виконавчого	органу.

Складова змiсту "Iнформацiя вiд суб'єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог, передбаченим пунктом 45 цього Положення" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що протягом звiтного перiоду особа не проводила аудит з урахуванням вимог, передбачених пунктом 45 Положення. Керуючись статтєю 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки"  частина 3 та п. 48 "Положення про розкриття  інформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами" емiтент належить до приватних акцiонерних товариств.

Складова змісту річної	інформації "Звіт про корпоративне управління. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис	прийнятих на таких зборах рішень" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що повноваження загальних зборів	акціонерів, передбачені законодавством України та Статутом, здійснюються єдиним акціонером товариства, який	володіє 100 відсотками голосуючих акцій товариства, одноосібно - без дотримання порядку скликання та	проведення загальних зборів	акціонерного	товариства, визначеного Законом	України "Про акціонерні товариства".

Складова змісту річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа не скликала та не проводила збори власникiв облiгацiй.

Складова змісту річної	інформації "Звіт про корпоративне управління. Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством	вимоги. Наглядова рада" не розкрита	 особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа	не користувалася практикою корпоративного управлiння особи, яка застосована понад визначенi законодавством вимоги і такого органу,  як Наглядова рада протягом звітного періоду особа не мала.

Складова змісту річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи, застосовувану понад визначенi законодавством	вимоги. Рада директорiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа	не користувалася практикою корпоративного управлiння особи, яка застосована понад визначенi законодавством вимоги і такого органу,  як Рада директорiв протягом звітного періоду особа не мала.

Складова змісту річної	інформації "Звіт про корпоративне управління. Рада. Звіт ради" не розкрита особою у складі	річного	звіту через те, що такого органу як Рада,  протягом звітного періоду особа не мала.

Складова змiсту " Звіт про корпоративне управління. Рада. Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв ради та загальних опис прийнятих рiшень" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як	у емiтента,  протягом звітного періоду, такий орган  як Рада та її комiтети не утворювався.

Складова змiсту " Звіт про корпоративне управління. Рада. Iнформацiя про	проведенi засiдання та загальний опис прийнятих рiшень" не включена	 до складу рiчної iнформацiї, так як у емiтента,  протягом звітного періоду, такий орган  як Рада і ії засідання не проводились.

 Складова змісту  річної інформації "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не є фінансовою установою.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб,

постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких є iноземнi держави зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб,

мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдноситься до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - юридичних осiб" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - юридичних осiб.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з

клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - фiзичних осiб" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особіне мала дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв - фiзичних осiб.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо розташування дочiрнiх компанiй/пiдприємств, фiлiй,

представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента на територiї держави зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала дочiрнiх компанiй/пiдприємств, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента, розташованих на територiї держави зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi юридичних осiб засновником, учасником,

акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пп.1-3 п.47 Положення" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не є засновником, учасником, акцiонером юридичних осiб разом з особами, визначеними пп.1-3 п.47 Положення.

Складова змісту річної інформації "Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдноситься до iнформацiї щодо наявностi юридичних осiб засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пп.1- 3 п.47 Положення" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не є засновником, учасником, акцiонером юридичних осiб разом з особами, визначеними пп.1-3 п.47 Положення.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику.

Складова змісту річної інформації "Корпоративнi та iншi договори. Iнформацiя про корпоративнi / акцiонернi) договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що особа не мала корпоративних/акціонерних договорів, укладених акціонерами (учасниками) особи які укладені, набрали чинності або діяли протягом звітного періоду.

Складова змісту річної інформації "Корпоративнi та iншi договори. Iнформацiя про будь-якi договори та/або

правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що особа не мала договорів та/або правочинів, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом, які укладені, набрали чинності або діяли протягом звітного періоду.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо iпотечних облiгацiй. Iнформацiя про змiну прав власникiв депозитарних розписок за такими деривативними цiнними паперами у зв'язку зi змiною прав за акцiями, що є базовим активом таких деривативних цiнних паперiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про випуски iпотечних облiгацiй" не розкрита особою у складі

річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про розмiр iпотечного покриття та його спiввiдношення з розмiром (сумою) зобов'язань за iпотечними облiгацiями з цим iпотечним покриттям" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо спiввiдношення розмiру iпотечного покриття з розмiром

(сумою) зобов'язань за iпотечними облiгацiями з цим iпотечним покриттям на кожну дату пiсля замiн iпотечних активiв у складi iпотечного покриття, якi вiдбувались протягом звiтного періоду не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про замiни iпотечних активiв у складi iпотечного покриття або

включення нових iпотечних активiв до складу iпотечного покриття (за кожним випуском iпотечних облiгацiй)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про структуру iпотечного покриття iпотечних облiгацiй за видами iпотечних активiв та iнших активiв на кiнець звiтного перiоду" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi щодо пiдстав виникнення у емiтента iпотечних облiгацiй прав на

iпотечнi активи, якi складають iпотечне покриття за станом на кiнець звiтного року" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про наявнiсть прострочених боржником строкiв сплати чергових платежiв за кредитними договорами (договорами позики), права вимоги за якими забезпечено iпотеками, якi включено до складу iпотечного покриття" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії iпотечних облiгацiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо сертифiкатiв ФОН. Вiдомостi про замiну адмiнiстратора за випуском облiгацiй, управителя iпотечних активiв " не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Основнi вiдомостi про ФОН" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про випуски сертифiкатiв ФОН" не розкрита особою у складі

річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про осiб, що володiють сертифiкатами ФОН. Юридичнi особи

власники сертифiкатiв ФОН" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не

здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про осiб, що володiють сертифiкатами ФОН. Фiзичнi особи

власники сертифiкатiв ФОН" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не

здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про осiб, що володiють сертифiкатами ФОН. Усього" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Розрахунок вартостi чистих активiв ФОН (на кiнець звiтного перiоду)" не

розкрита особою у складі річного звіту через те, що за звітний період особа не здійснювала емісії сертифікатів

ФОН.

Складова змісту річної інформації "Правила ФОН" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що за

звітний період особа не здійснювала емісії сертифікатів ФОН.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення емiтента. Кредити банку у тому числi" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала кредитів.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Зобов'язання за цiнними паперами у тому числi: за облiгацiями (за кожним власним випуском)" не розкрита особою у складі річного звітучерез те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язань за цiнними паперами (облігаціями).

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Зобов'язання за цiнними паперами у тому числi: за iпотечними цiнними паперами (за кожним власним випуском)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язань за iпотечними цiнними паперами.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Зобов'язання за цiнними паперами: за сертифiкатами ФОН (за кожним власним випуском)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язаннь за сертифiкатами ФОН.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Зобов'язання за цiнними паперами: за векселями (всього)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язаннь за векселями.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Зобов'язання за цiнними паперами у тому числi: за iншими цiнними паперами (у тому числi за похiдними цiнними паперами) (за кожним видом)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язаннь за iншими цiнними паперами (у тому числi за похiдними цiнними паперами) .

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Зобов'язання за цiнними паперами у тому числi: за фiнансовими iнвестицiями в корпоративнi права (за кожним видом)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язаннь за фiнансовими iнвестицiями в корпоративнi права.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про зобов'язання та забезпечення особи. Фiнансова допомога на зворотнiй основi" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зобов'язаннь по фiнансовій допомозі на зворотнiй основi.

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про участь в iнших юридичних особах" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала участі в інших юридичних особах.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про вiдокремленi пiдроздiл" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала відокремилених підрозділів.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя щодо змiни прав на акцiї" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду особа не мала випадків змін прав на акції.

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію

Складова змісту річної інформації "Відомості про зміну акціонерів, яким належать голосуючі акції, розмір пакета яких стає більшим, меншим або рівним пороговому значенню пакета акцій /Відомості про зміну осіб, яким належить право голосу за акціями, сумарна кількість прав за якими стає більшою, меншою або рівною пороговому значенню пакета акцій/Відомості про зміну осіб, які є власниками фінансових інструментів, пов'язаних з голосуючими акціями акціонерного товариства, у разі, якщо сумарна кількість прав за такими акціями стає більшою, меншою або рівною пороговому значенню пакета акцій" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію

Складова змісту річної інформації "Вiдомостi про осiб, якi входять до ланцюга володiння корпоративними правами юридичної особи, через яких особа (особи, що дiють спiльно) здiйснює розпорядження акцiями" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію

Складова змісту річної інформації "Звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних

облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зареєстрованих випусків цільових корпоративних облігацій, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про облiгацiї" не розкрита особою у складі річного звіту через те,о на кінець звітного періоду особа не мала зареєстрованих випусків облігацій.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про iншi цiннi папери" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зареєстрованих випусків інших цінних паперів.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про деривативнi цiннi папери" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зареєстрованих випусків деривативних цінних паперів.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала зареєстованих випусків боргових цінних паперів, за якими надається забеспечення.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду" не

розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітний період особа не мала випадків придбання власних акцiй.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду у працівників особи не має цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи: Усього" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду у працівників особи не має цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв особи, в тому числi необхiднiсть отримання вiд особи або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала будь-яких обмеженнь щодо обiгу цiнних паперiв особи, в тому числi необхiднiсть отримання вiд особи або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про осiб, що володiють 5 i бiльше вiдсотками акцiй	особи. Фізичні особи"	не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не мала фізичних осiб, що володiють 5 i бiльше вiдсотками акцiй особи. 

Складова змiсту "Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не затверджував полiтику розкриття iнформацi, iнформацiя розкривається у строки та обсязi встановленi законодавством i не виходить за межi законодавства i не суперечить йому. Товариство не має внутрішнього документу, в якому визначено полiтику розкриття iнформацiї Емітентом. Розкриття інформації Товариством здійснювалося на підставі Статуту Товариства, Закону України "Про акціонерні товариства", рішень НКЦПФР та рішення Наглядової ради, інших законодавчих актів.

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам емiтента в разi їх звiльнення" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що згідно п.48 "Положення про розкриття інформації про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами" (Рішення НКЦПФР № 608 від 06.06.2023 р.) особа має право не розкривати цю інформацію

Складова змісту річної інформації "Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами у звiтному роцi (суми перерахованих/вiдправлених дивiдендiв на вiдповiдну дату)" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що протягом звітного періоду дивіденди не нараховувалися та не сплачувалися.

Складова змісту річної інформації "Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює

забезпечення випуску боргових цiнних паперiв" не розкрита особою у складі річного звіту через те, що на кінець звітного періоду особа не є поручителем (страховиком/гарантом).

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2) звіт про сталий розвиток
3. Дивідендна політика
4. Дивіденди
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00282406	
4	Дата державної реєстрації	18.12.1991	
5	Місцезнаходження	11500, Україна, Житомирська обл., Коростенський р-н, мiсто Коростень, вулиця Маяковського, 78. Фактичне: 11500, Україна, Житомирська обл., Коростенський р-н, мiсто Коростень, вулиця Маяковського, 78	
6	Адреса для листування	11500, Житомирська обл., м. Коростень, вул. Маяковського, 78	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	zbsh_kor@ukr.net	
11	Адреса вебсайту	emitent.net.ua	
12	Номер телефону	(04142) 9-61-65	
13	Статутний капітал, грн	29266000	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі		
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	100	
16	Середня кількість працівників за звітний період	401	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	49359	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	23.61 - Виготовлення виробiв iз бетону для будiвництва
23.63 - Виробництво бетонних розчинiв, готових для використання
16.10 - Лiсопильне та стругальне виробництво	
19	Структура управління особи	V	Однорівнева
	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	ЖОУ АТ "Ощадбанк" м. Коростень	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	311647	
	IBAN	UA813116470000026008290267139	
	Валюта рахунку	гривня	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Райффайзен Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	380805	
	IBAN	UA563808050000000026005385245	
	Валюта рахунку	гривня, долар США, євро	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "УКРЕКСIМБАНК"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	322313	
	IBAN	UA533223130000026006000046689	
	Валюта рахунку	гривня	

Судові справи:
№ з/п	Номер справи та дата відкриття провадження	Найменування суду	Позивач	Відповідач	Третя особа	Позовні вимоги (в т.ч. їх розмір)	Стан розгляду справи	
1	2	3	4	5	6	7	8	
	
05.04.2021	Господарський суд міста Києва	ПрАТ «Коростенський завод ЗБШ»	ТОВ «Інформаційно-аналітичне агентство Техноексперт»		про стягнення заборгованості у сумі 2 451 707,46 грн., з них: основна заборгованість в сумі 2 382 205 грн 69 коп., пеня в сумі 69 501 грн 77 коп. та витрати по сплаті судового збору в сумі 36 775 грн 62 коп.	позов задоволено повністю рішенням від  17.06.2021 року	

	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	загальнi збори	вищий орган товариства	правлiння АТ "Укрзалiзниця"	
2	Генеральний директор	1. Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора                                                                                             

2. Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	1. Галицький Володимир Йосипович;

2. Аксюк Богдан Андрiйович                                                                                          	
3	Ревiзiйна комiсiя	Голова ревiзiйної комiсiї                                 

Член ревiзiйної комiсiї                                   

Член ревiзiйної комiсiї                                          

Член ревiзiйної комiсiї       

Член ревiзiйної комiсiї             

Член ревiзiйної комiсiї                                                                                          

Член ревiзiйної комiсiї      

Член ревiзiйної комiсiї                                                                                                                            	Лазар Людмила Володимирiвна; 

Кобець Роман Миколайович;                               

Протас Вячеслав Анатолiйович;                                   

Моргун Максим Олександрович;                      

Нiколаєнко Олександр Анатолiйович;                                      

Тетерiна Олена Василiвна;                                                                             

Низов Денис Миколайович;                                     

Школа Валерiй Петрович                                                                	

Інформація щодо посадових осіб
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	Галицький Володимир Йосипович			1976	Вища, Керченський  морський технологiчний iнститут - 1999 рiк,                                                                спецiальнiсть -  "Обладнання переробних i харчових                       	26	голова тендерного комiтету фiлiї "Центр управлiння промисловiстю" АТ "Укрзалiзниця"
40075815
заступник голови правлiння, головний механiк ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ", начальник вiддiлу шпальної продукцiї, начальник вiддiлу матерiально-технiчного постачання, голова тендерного комiтету фiлiї "Центр управлiння промисловiстю" АТ "Укрзалiзниця"	24.12.2020
до обрання генерального директора, або обрання (призначення) iншої особи	Ні	
2	Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	Аксюк Богдан Андрiйович			1991	Вища, Криворiзький нацiональний унiверситет". Спецiальнiсть "Машинобудування", 2014 р., магiстр з металургiйного обладнання	5	заступник директора з виробничих питань фiлiї "Центр управлiння промисловiстю" АТ "Укрзалiзниця"
40075815
директор з розвитку пiдприємства ТОВ "Авторесурс Київ"; провiдний iнженер, начальник вiддiлу, заступник директора з виробничих питань фiлiї "Центр управлiння промисловiстю" АТ "Укрзалiзниця"	23.10.2021
до обрання генерального директора, або обрання (призначення) iншої особи	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Головний бухгалтер	Кличковська Галина Олексiївна			1963	Вища - Київський державний технiчний унiверситет	38	ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ" , заступник головного бухгалтера
00282406
ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ" , заступник головного бухгалтера, головний бухгалтер	22.03.2013
безстроково	Ні	
2	Голова ревiзiйної комiсiї	Лазар Людмила Володимирiвна			1977	Вища, КIЗТ, 2000р., спецiальнiсть: менеджер-економiст"	26	старший ревiзор Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"
40075815
старший ревiзор Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"	16.06.2020
3 роки	Ні	
3	Член ревiзiйної комiсiї	Кобець Роман Миколайович			1968	Вища, Донецький державний унiверситет економiки i торгiвлi, 2014р.- спецiалiст з фiнансiв; Донецький унiверситет економiки та права, 2017р.- магiстр права	26	Головний фахiвець з безпеки фiлiї "Центр управлiння промисловiстю" Департаменту економiчної та iнформацiйної безпеки"
40075815
служба в органах внутрiшнiх справ України; головний фахiвець з безпеки фiлiї "Центр управлiння промисловiстю" Департаменту економiчної та iнформацiйної безпеки АТ "Укрзалiзниця"	12.02.2019
3 роки	Ні	
4	Член ревiзiйної комiсiї	Протас Вячеслав Анатолiйович			1979	Вища, ХАЗТ, 2001р., спецiальнiсть: органiзацiя перевезень i управлiння на залiзничному транспортi	14	Начальник вiддiлу матерiалiв iнфраструктури Департаменту з планування та очiкуваної вартостi у сферi закупiвель
40075815
заступник начальника вiддiлу розвитку технологiчних процесiв Департаменту планування та контролю за закупiвлями матерiально-технiчних ресурсiв Укрзалiзницi; начальник вiддiлу матерiалiв iнфраструктури Департаменту матерiально-технiчного забезпечення АТ "Укрзалiзниця"; начальник вiддiлу матерiалiв iнфраструктури Департаменту з планування та очiкуваної вартостi у сферi закупiвель АТ "Укрзалiзниця"	15.06.2020
3 роки	Ні	
5	Член ревiзiйної комiсiї	Моргун Максим Олександрович			1992	Вища, ДЕТУТ, 2013р., спецiальнiсть: фiнанси	7	Головний фахiвець Департаменту цiнової полiтики
40075815
економiст фiлiї "ГIОЦ" АТ "Укрзалiзниця"; провiдний економiст Одеської фiлiї Департаменту цiнової полiтики АТ "Укрзалiзниця"; головний фахiвець Департаменту цiнової полiтики АТ "Укрзалiзниця"	15.06.2020
3 роки	Ні	
6	Член ревiзiйної комiсiї	Нiколаєнко Олександр Анатолiйович			1977	вища,  Академiя Державної податкової служби України, 2000 рiк, Фiнанси	30	Менеджер Апарату економiчної та iнформацiйної безпеки
40075815
директор ТОВ "АТК"; керiвник проекту, менеджер Апарату економiчної та iнформацiйної безпеки АТ "Укрзалiзниця"	20.01.2021
3 роки	Ні	
7	Член ревiзiйної комiсiї	Тетерiна Олена Василiвна			1974	вища, Харкiвська державна академiя технологiї та органiзацiї харчування, 1996 рiк, облiк та аудит; Українська державна академiя залiзничного транспорту, 2009 рiк, облiк та аудит	25	начальник управлiння внутрiшнього аудиту та контролю регiональної фiлiї "Пiвденна залiзниця" Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"
40075815
начальник вiддiлу аналiтико-цiнової роботи регiональної фiлiї "Пiвденна залiзниця" Департаменту цiнової полiтики АТ "Укрзалiзниця"; начальник управлiння внутрiшнього аудиту та контролю регiональної фiлiї "Пiвденна залiзниця" Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця".     	05.10.2021
3 роки	Ні	
8	Член ревiзiйної комiсiї	Низов Денис Миколайович			1977	 вища, Харкiвська державна академiя залiзничного транспорту, 2001 рiк, облiк та аудит	25	начальник вiддiлу внутрiшнього аудиту Управлiння внутрiшнього аудиту та контролю регiональної фiлiї "Пiвденна залiзниця" Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"; менеджер Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"
40075815
старший ревiзор вiддiлу з контролю за фiнансово-господарською дiяльнiстю, начальник вiддiлу внутрiшнього аудиту Управлiння внутрiшнього аудиту та контролю регiональної фiлiї "Пiвденна залiзниця" Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"; менеджер Департаменту внутрiшнього аудиту та контролю АТ "Укрзалiзниця"	05.10.2021
3 роки	Ні	
9	Член ревiзiйної комiсiї	Школа Валерiй Павлович			1968	 вища, Сумський фiзико-технологiчний iнститут, 1992 рiк, iнженер електронної технiки; Київський нацiональний економiчний унiверситет iм. Гетьмана, 2006 рiк, магiстр права	30	менеджер Апарату директора з економiчної та iнформацiйної безпеки АТ "Укрзалiзниця"
40075815
керiвник проєкту Департаменту економiчної та iнформацiйної безпеки АТ "Укрзалiзниця"; менеджер Апарату директора з економiчної та iнформацiйної безпеки АТ "Укрзалiзниця"	05.10.2021
3 роки	Ні	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	
1	2	3	4	5	6	7	8	
21.12.2020	Ганжа Тамара Олександрiвна			31	Акцiонерне товариство "Українська залiзниця"
40075815
заступник начальника вiддiлу Департаменту управлiння корпоративними правами та забезпечення дiяльностi правлiння, заступник начальника вiддiлу Департаменту управлiння корпоративними правами, головний фахiвець Юридичного департаменту АТ "Укрзалiзниця"	Ні	0444069766
gto@uz.gov.ua	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	Галицький Володимир Йосипович			0	0	0	0	
2	Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	Аксюк Богдан Андрiйович			0	0	0	0	
3	Головний бухгалтер	Кличковська Галина Олексiївна			0	0	0	0	
4	Член ревiзiйної комiсiї	Нiколаєнко Олександр Анатолiйович			0	0	0	0	
5	Член ревiзiйної комiсiї	Лазар Людмила Володимирiвна			0	0	0	0	
6	Член ревiзiйної комiсiї	Моргун Максим Олександрович			0	0	0	0	
7	Член ревiзiйної комiсiї	Тетерiна Олена Василiвна			0	0	0	0	
8	Член ревiзiйної комiсiї	Низов Денис Миколайович			0	0	0	0	
9	Член ревiзiйної комiсiї	Школа Валерiй Петрович			0	0	0	0	
10	Член ревiзiйної комiсiї	Протас Вячеслав Анатолiйович			0	0	0	0	
11	Член ревiзiйної комiсiї	Кобець Роман Миколайович			0	0	0	0	
12	корпоративний секретар	Ганжа Тамара Олександрiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://emitent.net.ua/site_files/3131/Orhanizatsiyna-struktura-vid-06-09-2021_68b1acf571e8d.pdf

3. Структура власності
https://emitent.net.ua/site_files/3131/Struktura-vlasnosti-PRYVATNE-AKTSIONERNE-TOVARYSTVO-KOROSTENS-KYY-ZAVOD-ZALIZOBETONNYKH-SHPAL_68b1b2d777528.pdf

4. Опис господарської та фінансової діяльності
Органiзацiйна структура емiтента, дочiрнi пiдприємства, фiлiї, представництва та iншi вiдокремленi структурнi пiдроздiли iз зазначенням найменування та мiсцезнаходження, ролi та перспектив розвитку, змiни в органiзацiйнiй структурi у вiдповiдностi з попереднiм звiтним перiодом Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" є новим найменуванням Вiдкритого акцiонерного товариства "Коростенський завод ЗБШ" заснованого вiдповiдно до наказу Мiнiстерства транспорту України вiд 27.07.2001р. № 474 шляхом перетворення державного пiдприємства "Коростенський завод залiзобетонних шпал" у вiдкрите акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" вiдповiдно до Указу Президента України вiд 15.06.1993р. № 210/93 "Про корпоратизацiю пiдприємств" (iз змiнами та доповненнями) та перейменоване на приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" вiдповiдно до Закону України "Про акцiонернi товариства". Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" не має в своєму складi дочiрнiх пiдприємств, фiлiй та представництв. Органiзацiйно-правова форма - Приватне акцiонерне товариство. Товариство є юридичною особою з дати його державної реєстрацiї та має цивiльнi права та обов'язки вiдповiдно до законодавства та його Статуту. Метою дiяльностi товариства є отримання прибутку, ведення господарської дiяльностi з використанням найкращих пiдходiв та методiв управлiння, збiльшення ефективностi роботи, спрямованої на рiст прибутковостi та максимiзацiї ринкової капiталiзацiї Товариства. Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" має наступну загальну органiзацiйну структуру управлiння:  Органи управлiння: 1)	Загальнi збори - вищий орган товариства; 2)	Генеральний директор - одноосiбний виконавчий орган товариства; 3)	Ревiзiйна комiсiя - колегiальний контролюючий орган товариства; 4)	Корпоративний секретар. Основнi цехи: - Цех об'єднаний формувально-бетонозмiшувальний;  - Цех транспортно-сировинний;  - Цех ремонтно-паросиловий. 	Крiм основних цехiв до складу товариства входять об'єкти допомiжного господарства:  дiльниця ремонтно-будiвельна; центральна ремонтна служба;  вiддiл технiчного контролю i лабораторiя з контролю виробництва; центральна ремонтна служба; вiддiл виробничо-технiчний; дiльниця господарська; вiддiл планово-економiчний; бухгалтерiя; їдальня. Керiвництво поточною дiяльнiстю Товариства здiйснює Вищий орган Товариства, в особi правлiння АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "УКРАЇНСЬКА ЗАЛIЗНИЦЯ" та одноосiбний виконавчий орган, в особi генерального директора Товариства, у мipy їх компетенцiї згiдно Статуту. Щодо органiзацiйно-правової форми, то Товариство не має можливостi розглядати перспективу її змiни з причини тривалого процесу початку приватизацiї.  Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу (осiб), середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом (осiб), чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) (осiб), фонду оплати працi. Крiм того, зазначаються факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року. Зазначається кадрова програма емiтента, спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї її працiвникiв операцiйним потребам емiтента Середньооблiкова чисельнiсть працiвникiв облiкового складу - 396 чол., середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом - 5 чол., чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) - 0 чол. Витрати на оплату працi становлять 49359 тис.грн., у порiвняннi з попереднiм роком цей показник зменшився на 12059 тис.грн., або на 19,6%. Середньомiсячна заробiтна плата у 2021 роцi складає - 10387 грн. Через простої виробництва на протязi звiтного перiоду, вiдпрацьовано всього 14,0% фонду робочого часу. Чисельнiсть персоналу: на 31.12.2021 - 371 чол. Кадрова програма Товариства спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї її працiвникiв операцiйним потребам Емiтента. Пiдприємство перiодично протягом року забезпечувало професiйний розвиток рiзних категорiй працiвникiв, з метою забезпечення квалiфiкованими робiтниками, пiдвищення продуктивностi працi, з метою поступового розширення та поглиблення їх знань, умiнь та навичок вiдповiдно до вимог виробництва, безпеки руху, охорони працi на пiдприємствi проводяться навчання. У зв'язку iз зростанням вимог до працiвникiв пiдприємства були реалiзованi заходи з пiдвищення рiвня освiти персоналу. Щороку зростає освiтнiй рiвень персоналу пiдприємства. У 2021 роцi пiдвищили квалiфiкацiю 19 чол. з них 19 - робiтники. Пiсля навчання працiвники складають iспити. Технiчне навчання пройшли 21 чоловiк, з правом доступу до робiт пов'язаних з високим рiвнем небезпечностi, навчання проводилось в умовах пiдприємства. Належнiсть емiтента до будь-яких об'єднань пiдприємств, найменування та мiсцезнаходження об'єднання, зазначаються опис дiяльностi об'єднання, функцiї та термiн участi емiтента у вiдповiдному об'єднаннi, позицiї емiтента в структурi об'єднання Товариство не входить до будь-яких об'єднань пiдприємств. Спiльна дiяльнiсть, яку емiтент проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому вказуються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк по кожному виду спiльної дiяльностi Протягом звiтного року Товариство не проводило спiльної дiяльностi з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй Пропозицiй щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, не надходило. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо) При складаннi фiнансової звiтностi в 2021 роцi Товариство дотримувалося принципiв складання фiнансової звiтностi, вiдповiдно до мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi. Положення облiкової полiтики. Бухгалтерський облiк основних засобiв, iнших необоротних матерiальних активiв Основними засобами визнаються матерiальнi активи, очiкуваний строк корисного використання (експлуатацiї) яких у господарськiй дiяльностi бiльше одного року i вартiстю понад 6000 грн. Одиницею бухгалтерського облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв. Основнi засоби придбанi (створенi) зараховуються на баланс за первiсною вартiстю. Об'єкт основних засобiв переоцiнюється, якщо залишкова вартiсть цього об'єкта суттєво вiдрiзняється вiд його справедливої вартостi на дату балансу та за умови врахування результатiв переоцiнки у фiнансовому планi Товариства. У разi переоцiнки об'єкта основних засобiв, на ту саму дату здiйснюється переоцiнка всiх об'єктiв групи (пiдгрупи) основних засобiв, до якої належить об'єкт. На основнi засоби та iншi необоротнi матерiальнi активи, крiм малоцiнних необоротних матерiальних активiв, очiкуванi строки корисного використання (експлуатацiї) встановлює постiйно дiюча комiсiя Товариства по органiзацiї облiку необоротних активiв. Матерiальнi цiнностi, отриманi при лiквiдацiї об'єкта основних засобiв, оприбутковуються з визнанням iншого доходу i зарахуванням на рахунки облiку матерiальних запасiв за економiчно обгрунтованою цiною визначеною комiсiєю. У складi малоцiнних необоротних матерiальних активiв облiковуються предмети, термiн корисного використання яких бiльший за рiк i вартiстю вiд 50 грн. до 6000 грн. включно та спецодяг i спецвзуття, термiни корисного використання яких бiльшi за рiк i вартiстю вiд 50 гривень i бiльше. Амортизацiя основних засобiв, iнших необоротних матерiальних активiв (крiм малоцiнних необоротних матерiальних активiв) нараховується iз застосуванням прямолiнiйного методу амортизацiї, за яким рiчна сума амортизацiї визначається дiленням вартостi, яка амортизується, на строк корисного використання об'єкта основних засобiв. Нарахування амортизацiї здiйснювати з урахуванням мiнiмально допустимих строкiв корисного використання основних засобiв, встановлених податковим законодавством. Нарахування амортизацiї основних засобiв здiйснюється протягом строку корисного використання (експлуатацiї) об'єкта. Строк корисного використання (експлуатацiї) об'єкта основних засобiв переглядається в разi змiни очiкуваних економiчних вигод вiд його використання, але вiн не може бути меншим, нiж визначено в пунктi 145.1 Податкового кодексу України. Амортизацiя малоцiнних необоротних матерiальних активiв i бiблiотечних фондiв нараховується у першому мiсяцi використання об'єкта у розмiрi 100 вiдсоткiв його вартостi. Об'єкт основних засобiв вилучається з активiв (списується з балансу) у разi його вибуття внаслiдок продажу, лiквiдацiї, безоплатної передачi, нестачi або iнших причин невiдповiдностi критерiям визнання активом. При досягненнi нульової залишкової вартостi об'єкт основних засобiв вважається повнiстю з амортизованим i у разi його не придатностi для подальшого використання пiдлягає списанню. Бухгалтерський облiк нематерiальних активiв Нематерiальнi активи зараховуються на баланс за первiсною вартiстю. При придбаннi (створеннi) нематерiального активу постiйно дiючою комiсiєю по органiзацiї облiку нематерiальних активiв, встановлюється строк його корисного використання, з врахуванням вимог, встановлених пунктом 26 Положення (стандарту) 8 "Нематерiальнi активи". Амортизацiя нематерiальних активiв здiйснюється прямолiнiйним методом, за яким рiчна сума амортизацiї визначається дiленням вартостi, що амортизується, на очiкуваний перiод часу використання нематерiального активу. Лiквiдацiйна вартiсть нематерiальних активiв для цiлей амортизацiї прирiвнюється до нуля. Бухгалтерський облiк запасiв. Одиницею бухгалтерського облiку запасiв визнається їх найменування. Облiк запасiв ведеться у натуральному та грошовому вимiрниках. Придбанi (отриманi) або виробленi запаси зараховуються на баланс Товариства за первiсною вартiстю. Транспортно-заготiвельнi витрати включаються до собiвартостi придбаних запасiв та облiковуються на рахунку облiку таких запасiв без узагальнення на окремому рахунку (прямий метод облiку транспортно-заготiвельних витрат). При вiдпуску запасiв у виробництво, продаж та iншому вибуттi оцiнка їх здiйснюється за методом та у спосiб середньозваженої собiвартостi на дату операцiї, за яким оцiнка вибуття запасiв проводиться щодо кожної одиницi запасiв дiленням сумарної вартостi таких запасiв на дату операцiї на сумарну кiлькiсть запасiв на дату операцiї. При передачi в експлуатацiю малоцiнних та швидкозношуваних предметiв, що використовуються протягом не бiльше одного року, їх вартiсть виключається зi складу активiв (списується з балансу) з подальшою органiзацiєю оперативного кiлькiсного облiку таких предметiв за мiсцями експлуатацiї i матерiально-вiдповiдальними особами протягом строку їх фактичного використання та облiковується на позабалансовому субрахунку 073 "Перелiк списаних малоцiнних та швидкозношуваних предметiв, строк корисного використання яких не бiльше одного року". З оперативного облiку малоцiннi та швидкозношуванi предмети, якi вийшли з ладу, списуються вiдповiдно до актiв, складених комiсiєю та затверджених Генеральним директором Товариства. Запаси, якi зiпсованi, застарiлi або iншим чином втратили первiсно очiкувану економiчну вигоду, вiдображаються за чистою реалiзацiйною вартiстю, яку визначає постiйно дiюча iнвентаризацiйна комiсiя. Суми нестач i втрат вiд псування цiнностей до прийняття рiшення про конкретно винних осiб вiдображаються на вiдповiдному позабалансовому субрахунку. Списання проводиться вiдповiдно до розпорядчого документу. Розрахунок нормативу запасiв товарно-матерiальних ресурсiв здiйснюється вiдповiдно до лабораторних пiдборок, технiчних умов та згiдно з технологiчним процесом. Облiк доходiв та витрат, фiнансових результатiв Доходи Товариства визнаються i нараховуються згiдно П(С)БО 15 "Доходи". Дохiд Товариства складається iз доходiв вiд реалiзацiї продукцiї, робiт та послуг, передбачених Статутом Товариства. Вiдображення витрат на рахунках з облiку витрат здiйснюється за статтями та економiчними елементами витрат вiдповiдно до П(С)БО 16 "Витрати". Загальновиробничi витрати подiляються на постiйнi i змiннi. До виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг) включаються змiннi загальновиробничi та постiйнi розподiленi загальновиробничi витрати. Для включення постiйних загальновиробничих витрат до витрат на виробництво продукцiї (робiт, послуг) i до собiвартостi реалiзованої продукцiї (робiт, послуг) за базу розподiлу приймається основна заробiтна плата виробничих працiвникiв. Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляються на кожен об'єкт витрат з використанням бази розподiлу заробiтної плати при нормальнiй потужностi. Фiнансовий результат вiд дiяльностi Товариства визначається щорiчно на рахунку 79 "Фiнансовi результати". Отримане цiльове фiнансування визнається доходом протягом тих перiодiв, у яких були понесенi витрати, пов'язанi з виконанням умов цiльового фiнансування. Цiльове фiнансування капiтальних iнвестицiй визнається доходом протягом перiоду корисного використання вiдповiдних об'єктiв iнвестування (основних засобiв, нематерiальних активiв тощо) пропорцiйно сумi нарахованої амортизацiї цих об'єктiв. З метою контролю за надходженням та використанням коштiв цiльового фiнансування ведення синтетичного та аналiтичного бухгалтерського облiку такого цiльового фiнансування здiйснюється за вiдповiдними субрахунками рахунку 48 "Цiльове фiнансування i цiльовi надходження" за призначенням та джерелами надходжень. Виплати працiвникам. "Виплати працiвникам" застосовується по вiдношенню до всiх видiв винагород працiвникам. Поточнi та iншi винагороди працiвникам пiдприємства проводяться вiдповiдно до укладеного колективного договору, положеннями про оплату працi працiвникiв, затвердженим штатним розкладом пiдприємства, встановленими тарифними ставками, вiдрядними розцiнками, окладами використовуючи данi табельного облiку робочого часу. Виплати працiвникам премiї (одноразового характеру згiдно колективного договору) за спецiальною системою, розробленою на пiдприємствi i непередбаченi актами чинного законодавства. Пiдприємство забезпечує утримання податку з доходiв фiзичних осiб, нарахування та утримання єдиного соцiального внеску, вiйськового збору та їх сплату до вiдповiдних бюджетiв. Сума на виплати матерiального забезпечення i вiдпусток працiвникiв створюється, вiдповiдно резерву: на забезпечення виплати вiдпусток працiвникам та фонд матерiального заохочення.  Iнформацiя про основнi види продукцiї або послуг, що їх виробляє чи надає емiтент, перспективнiсть виробництва окремих товарiв, виконання робiт та надання послуг; залежнiсть вiд сезонних змiн; про основнi ринки збуту та основних клiєнтiв; основнi ризики в дiяльностi емiтента, заходи емiтента щодо зменшення ризикiв, захисту своєї дiяльностi та розширення виробництва та ринкiв збуту; про канали збуту й методи продажу, якi використовує емiтент; про джерела сировини, їх доступнiсть та динамiку цiн; iнформацiю про особливостi стану розвитку галузi виробництва, в якiй здiйснює дiяльнiсть емiтент, рiвень впровадження нових технологiй, нових товарiв, його положення на ринку; iнформацiю про конкуренцiю в галузi, про особливостi продукцiї (послуг) емiтента; перспективнi плани розвитку емiтента; кiлькiсть постачальникiв за основними видами сировини та матерiалiв, що займають бiльше 10 вiдсоткiв в загальному об'ємi постачання, у разi якщо емiтент здiйснює свою дiяльнiсть у декiльках країнах, необхiдно зазначити тi країни, у яких емiтентом отримано 10 або бiльше вiдсоткiв вiд загальної суми доходiв за звiтний рiк Виробнича потужнiсть пiдприємства становить 130 тис.куб.м. збiрного залiзобетону на рiк. Пiдприємство виробляє та реалiзує залiзобетоннi попередньо-напруженi шпали типу Ш-9.2 колiї 1520 мм та 1435 мм для рейок типу Р65 з рiзьбовим шурупно-дюбельним прикрiпленням рейки до шпали, марки Ш 1-3 для колiй шириною 1520 мм та 1435 мм з рейками Р65 пiд скрiплення марки КБ, марки СБ3-0 для колiї 1520 мм з рейками Р 65 пiд скрiплення марки КПП, марки СБ3-0-1 для колiї 1520 мм з рейками Р50 пiд скрiплення КПП, типу СБ 3-5.2 для кривих дiлянок колiй з рейками Р65 зi скрiпленням КПП-5-К для колiї вiд 1522 мм до 1534 мм, марки СБ3-С (Ш2С-1) для сумiщених колiй 1520 мм i 1435 мм з рейками Р65 скрiпленням марки КПП, марки СБ3-0-3 для колiї шириною 1435 мм з рейками Р 65 скрiпленням марки КПП, брусiв стрiлочних переводiв марок М 1/11 i М1/9 iз П - подiбними шайбами колiї 1520 мм, одиночнi бруси стрiлочних переводiв марок 1/11, 1/9, бруси для башмакоскидача унiфiкованого БСУ типу Р65 колiї 1520 мм, бруси пристрою зрiвнювального типу Р65, лотки водовiдвiднi для залiзничних колiй, бортовi блоки низьких пасажирських платформ, напiвшпали типу КШ-27 для пiдкранових колiй зi скрiпленням типу КБ та iншої продукцiї iз бетону i залiзобетону. Спецiалiзацiя та функцiональна направленiсть пiдприємства - виготовлення залiзобетонної продукцiї для потреб АТ "Укрзалiзниця". Завантаження виробничих потужностей на 95% залежить вiд замовлення Укрзалiзницi, яка здiйснює господарськi функцiї щодо технiко-технологiчної модернiзацiї залiзничної колiї. Окрiм Укрзалiзницi покупцями залiзобетонних виробiв для верхньої будови колiї виступають промисловi пiдприємства, якi володiють власними залiзничними колiями та рейковими шляхами. Обсяги замовлень даних компанiй є незначними в порiвняннi з Укрзалiзницею та складають менше 6%. За звiтний 2021 рiк фактичнi доходи пiдприємства вiд господарської дiяльностi склали 97266 тис.грн. або 50,2% вiд запланованих за рахунок зменшення замовлення на всi види продукцiї. В порiвнянi з 2020 роком доходи зменшились на 113174 тис.грн. За 2021 рiк пiдприємством вiдпрацьовано всього 35 робочих днiв, це всього 14% рiчного фонду робочого часу. За 2019 рiк дохiд становив 270376 тис.грн. За звiтний рiк фактичнi витрати пiдприємства вiд господарської дiяльностi склали 140641 тис.грн. або 72,8% вiд запланованих. Порiвняно з вiдповiдним перiодом минулого року витрати також зменшились на 68808 тис.грн. (-32,9%), у порiвнянi з 2019 роком - на 120811 тис.грн. (-46,2%). Запланований обсяг виробництва на 2021 рiк для пiдприємства становив 29,0 тис.м3, якi складалися з 227245 шпал i 227 комплектiв брусiв стрiлочних переводiв. Фактично за цей перiод пiдприємством виготовлено 12,5 тис.м3 збiрного залiзобетону, що на 16,5 тис.м3 менше запланованого об'єму та на 21,7 тис.м3 менше аналогiчного показника 2020 року та на 23,9 тис.м3 менше нiж за 2019 рiк. Запланований обсяг виробництва за 2021 рiк Товариством виконаний на 43,1%. Було вироблено 88942 штуки шпал та 135 комплектiв брусiв стрiлочних переводiв. Зниження обсягiв виробництва у порiвнянi з планом за рахунок зменшення виготовлення шпал у звiтному перiодi через вiдсутнiсть замовлень вiд АТ "Укрзалiзниця". Протягом звiтного перiоду Товариством виготовлено товарної продукцiї на суму 79,0 млн.грн. при планi 192,5 млн.грн., у порiвнянi до 2020 року з зниженням на 128,8 млн.грн. та до 2019 року з зниженням на 188,5 млн.грн. Обсяги реалiзованої продукцiї у звiтному перiодi 2021 року складають 13,9 тис.м3 збiрного залiзобетону або 98684 шт. шпал та 155 комплектiв брусiв стрiлочних переводiв, при планi 29,0 тис.м3. Всього реалiзовано на замовлення Укрзалiзницi 88008 шпал, 119 комплектiв брусiв стрiлочних переводiв i 3155 шт. одиночних брусiв.  Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв. Якщо пiдприємство планує будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, пов'язанi з його господарською дiяльнiстю, їх необхiдно описати, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.  Рух основних засобiв:           2017р.    2018р.    2019р.    2020р.    2021р.  Земельнi дiлянки  -надiйшло                                    0               0               0              0             0  -вибуло                                        0               0               0              0             0  Будинки, споруди  -надiйшло                                    0               0               0               0           206  -вибуло                                         0               0               0               0             0  Машини та обладнання  -надiйшло                                  702         4928            60          2235       124 -вибуло		             35           24               0              35         595 Транспортнi засоби  -надiйшло		          3717        834              0                0           0 -вибуло                                          0             0                0                0           0  Iнструменти iнвентар  -надiйшло 			6           216             89             175        0  -вибуло                                        21           19               0                0         730  Iншi основнi засоби  -надiйшло                                    0              0                0              482        0  -вибуло                                         0              0                0                0          0  МНМА  -надiйшло                                    151         251             83           189       187  -вибуло                                         12           10              40             64        34  Основнi засоби емiтента, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини емiтента щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання; спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, опис методу фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення Основнi засоби за первiсною вартiстю на кiнець звiтного перiоду складають 512032 тис.грн., на якi нарахована амортизацiя в сумi 443903 тис.грн., в результатi їх залишкова вартiсть складає 68129 тис.грн. За звiтний 2021 рiк залишкова вартiсть основних засобiв, якi перебувають у власностi ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ", зменшилась на 8175 тис.грн. Термiни побудови (використання) основних засобiв: Будiвлi 1958-2010 рокiв, обладнання 1959-2021 рокiв, транспортнi засоби 1979-2018 рокiв. Загальна ступiнь зносу - 86,73%, використання - 100% (у перiоди роботи). Термiни та умови користування ОЗ становить до повного зносу у виробничiй дiяльностi. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть емiтента; ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень Основною проблемою в звiтному перiодi була вiдсутнiсть замовлень вiд АТ "Укрзалiзниця", що спричиняло недоотримання коштiв.   	В структурi доходiв пiдприємства найбiльшу частину займає дохiд вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг). План чистого доходу вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг) за 2021 рiк становив 192,5 млн.грн., фактичне виконання становить 91,8 млн.грн., що на 100,7 млн.грн. (-52,3%) менше нiж було заплановано, за рахунок зменшення замовлення на всi типи залiзобетонної продукцiї. У порiвнянi з вiдповiдним перiодом 2020 року чистий дохiд вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг) зменшився на 116,9 млн.грн. (-56,0%), з 2019 роком - на 179,6 млн.грн. (-65,8%). Запланований обсяг виробництва за 2021 рiк Товариством виконаний на 43,1%. Було вироблено 88942 штук шпал та 135 комплектiв брусiв стрiлочних переводiв. Зниження обсягiв виробництва у порiвнянi з планом за рахунок зменшення виготовлення шпал у звiтному перiодi через вiдсутнiсть замовлень вiд АТ "Укрзалiзниця".  Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi емiтента, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" знаходиться на госпрозрахунковiй системi. Фiнансова звiтнiсть ПрАТ "Коростенський завод залiзобетонних шпал" вiдповiдає встановленим нормативам бухгалтерського облiку, зокрема Положенню (стандарту) бухгалтерського облiку 1 "Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi", затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України №87 вiд 31.03.99р.  Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв Укладених але невиконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду у ПрАТ "Коростенський завод залiзобетонних шпал" немає.  Стратегiя подальшої дiяльностi емiтента щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому) Стратегiя планування, її сутнiсть, в першу чергу, залежать вiд наявного стабiльного замовлення на залiзобетонну продукцiю на перспективу. Стратегiя - це комплексна програма дiй, яка визначає прiоритетнi для пiдприємства проблеми, його мiсiю, головнi цiлi та способи їх досягнення. Залежно вiд цього пiдприємство планує розвиток свого виробництва на перспективу, оновлення основних фондiв та технологiї виробництва, впровадження найновiшої технологiї, вiдповiдну пiдготовку кадрiв. Стратегiя розвитку виробництва залежить вiд багатьох факторiв, якi можуть як позитивно, так i негативно впливати на його перспективу, тому пiдприємство вибрало стратегiчну альтернативу, яка має стати стратегiєю управлiння комплексного вирiшення проблеми виробничої дiяльностi пiдприємства. Стратегiя управлiння включає: формування стратегiї i її реалiзацiю.  Головною стратегiєю дiяльностi є: вивчення ринку товарiв, iнновацiйна дiяльнiсть, органiзацiя виробничої дiяльностi, економiчна дiяльнiсть, соцiальна дiяльнiсть.  1. Вивчення ринку товарiв. З цiєю метою проводяться комплекснi дослiдження ринку, його насиченостi вiдповiдними видами продукцiї, цiни, якостi, товарного вигляду i його технiчних показникiв, конкурентоспроможностi, впливу зовнiшнього i внутрiшнього середовища на виробничо-господарську дiяльнiсть виробництва.  2. Iнновацiйна дiяльнiсть, яка охоплює науково-технiчнi розробки, впровадження в виробництво технiчних, органiзацiйних та iнших нововведень, освоєння нових видiв продукцiї, визначення обсягу необхiдних iнвестицiй, розрахунки термiну їх окупностi.  3. Органiзацiя виробничої дiяльностi пiдприємства, її оперативне регулювання. Серед органiзацiйно-економiчних заходiв є: обгрунтування обсягу виготовлення певної номенклатури i асортименту продукцiї вiдповiдно до попиту, складання маркетингових програм, збалансування виробничої потужностi та програми випуску продукцiї на поточний перiод i на кожний наступний рiк прогнозованого перiоду, забезпечення виробництва вiдповiдними ресурсами, оперативне управлiння процесом виробництва.  4. Економiчна дiяльнiсть. Вона охоплює весь цикл виробництва, починаючи вiд поточного планування, системи ресурсного забезпечення, цiноутворення, оплати працi, облiку, звiтностi.  5. Соцiальна дiяльнiсть. Результативнiсть виробничої дiяльностi пiдприємства безпосередньо залежить вiд рiвня професiйної пiдготовки i компетентностi усiх працiвникiв, пiдтримування належного рiвня умов працi й життєдiяльностi трудового колективу.  Головними питаннями, що потребують вирiшення, для приведення виробничих потужностей у вiдповiднiсть до потреб сучасного та майбутнього ринку збуту є:  - оновлення технiко-технологiчного обладнання, враховуючи ступiнь зносу основних засобiв, який становить майже 87%;  - впровадження енергозберiгаючих технологiй.  Щороку кошти вкладаються в оновлення наявної матерiально-технiчної бази пiдприємства, освоєння нових видiв продукцiї та технологiй. Iнвестицiї мають велике значення для майбутнього становища пiдприємства. За їхньою допомогою здiйснюється розширене вiдтворення основних засобiв як виробничого, так i невиробничого характеру, змiцнюється матерiально-технiчна база. Це дає змогу пiдприємству збiльшувати обсяги виробництва продукцiї, прибутку, полiпшувати умови працi i побуту працiвникiв. Для покращення технологiчного процесу виготовлення продукцiї, а також для замiни застарiлого обладнання на бiльш сучасне та економiчне на пiдприємствi щороку розробляється та затверджується план технiчного розвитку щодо придбання основних засобiв. У Товариствi також щороку розробляється i затверджується програма енергозбереження, дiють норми витрат паливно-енергетичних ресурсiв, якi кожного року переглядаються в сторону зменшення. Виконання заходiв з енергозбереження та нормування ПЕР дає змогу знижувати енергоємнiсть пiдприємства та отримувати додатковi надходження в результатi економiї енергоресурсiв, особливо природного газу. Реалiзацiя заходiв по енергозбереженню та плану технiчного розвитку пiдприємства дозволить оновити основнi засоби як виробничого, так i невиробничого характеру, змiцнити матерiально-технiчну базу, впровадити енергозберiгаючi технологiї, модернiзувати виробництво.  Це в свою чергу призведе до:  - пiдвищення ефективностi виробничої дiяльностi пiдприємства;  - пiдвищення технологiчного рiвня виробництва; - вчасного оновлення технологiчного обладнання;  - ефективного використання трудового потенцiалу; - створення нормальних умов працi i вiдповiдного психологiчного клiмату; - ефективного використання матерiальних ресурсiв, зниження обсягу непродуктивних витрат;  - забезпечення безпечних умов працi на пiдприємствi.  Реалiзацiя плану розвитку пiдприємства при достатнiй завантаженостi виробничих потужностей дозволить забезпечити такi позитивнi тенденцiї у дiяльностi пiдприємства, як: - зростання обсягiв виробництва;  - зростання чистого доходу вiд реалiзацiї продукцiї;  - зростання обсягу чистого прибутку;  - зростання обсягiв сплати податкiв до бюджетiв усiх рiвнiв;  - пiдвищення рiвня продуктивностi працi та рiвня середньої заробiтної плати;  - полiпшення умов працi й побуту всiх категорiй працiвникiв, їхнього соцiально-культурного обслуговування, пiдвищення трудової активностi.  Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" розширяє виробництво залiзобетонних продукцiї, яка користується пiдвищеним попитом на усiх залiзницях України. Постiйне оновлення виробляємої продукцiї дає можливiсть полiпшити фiнансовий стан пiдприємства, пiдвищити ефективнiсть використання та розпорядження майном. Виробнича потужнiсть пiдприємства становить 130 тис. куб. м. збiрного залiзобетону на рiк. Пiдприємство виробляє та реалiзує залiзобетоннi попередньонапруженi шпали марки Ш 1-3 для колiй шириною 1520 мм з рейками Р65 пiд скрiплення марки КБ, марки СБ3-0 для колiї 1520 мм з рейками Р 65 пiд скрiплення марки КПП, марки СБ3-0-1 для колiї 1520 мм з рейками Р50 пiд скрiплення КПП, типу СБ 3-5.2 для кривих дiлянок колiй з рейками Р65 зi скрiпленням КПП-5-К, марки СБ3-С (Ш2С-1) для сумiщених колiй 1520 мм i 1435 мм з рейками Р65 скрiпленням марки КПП, брусiв стрiлочних переводiв марок М 1/11 i М1/9 iз П - подiбними шайбами колiї 1520 мм, одиночнi бруси стрiлочних переводiв марок 1/11, 1/9, бруси для башмакоскидача унiфiкованого БСУ типу Р65 колiї 1520 мм, бруси пристрою зрiвнювального типу Р65, лотки водовiдвiднi для залiзничних колiй, бортовi блоки низьких пасажирських платформ, напiвшпали типу КШ-27 для пiдкранових колiй та iншої продукцiї iз бетону i залiзобетону.  	Спецiалiзацiя та функцiональна направленiсть пiдприємства - виготовлення залiзобетонної продукцiї для потреб АТ "Укрзалiзниця". Завантаження виробничих потужностей на 95% залежить вiд замовлення Укрзалiзницi, яка здiйснює господарськi функцiї щодо технiко-технологiчної модернiзацiї залiзничної колiї. Окрiм Укрзалiзницi покупцями залiзобетонних виробiв для верхньої будови колiї виступають промисловi пiдприємства, якi володiють власними залiзничними колiями та рейковими шляхами. Обсяги замовлень даних компанiй є незначними в порiвняннi з Укрзалiзницею та складають близько 5%.  Опис полiтики емiтента щодо дослiджень та розробок, вказати суму витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк Активно велися роботи з подальшого вдосконалення виробництва, для полiпшення якостi технологiчних властивостей бетонної сумiшi сумiсно шляхом впровадження у виробництво хiмiчних добавок на отримання бетонiв з високими характеристиками довговiчностi i надiйностi для виготовлення залiзобетонних попередньо напружених шпал та брусiв стрiлочних переводiв з модернiзацiєю бетонозмiшувального вузла для приготування бетонної сумiшi з хiмiчними добавками.  Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки iнвестором фiнансового стану та результатiв дiяльностi емiтента, у тому числi, за наявностi, iнформацiю про результати та аналiз господарювання емiтента за останнi три роки у формi аналiтичної довiдки в довiльнiй формi 3асновником та єдиним акцiонером приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетонних шпал" є АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "УКРАЇНСЬКА ЗАЛIЗНИЦЯ". АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВо "УКРАЇНСЬКА ЗАЛIЗНИЦЯ" володiє усiма акцiями (100%) приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетонних шпал". У 2021 роцi загальнi збори акцiонерiв не проводились, тому що власником акцiй Товариства є АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "УКРАЇНСЬКА ЗАЛIЗНИЦЯ", правлiння якого, виконує функцiї Загальних зборiв Товариства. Iншої iнформацiї, що може бути корисною та iстотною для оцiнки iнвестором фiнансового стану, у Товариства не має.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	75 822	68 129	0	0	75 822	68 129	
  будівлі та споруди	42 510	40 075	0	0	42 510	40 075	
  машини та обладнання	25 377	21 726	0	0	25 377	21 726	
  транспортні засоби	6 950	5 595	0	0	6 950	5 595	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	985	733	0	0	985	733	
2. Невиробничого призначення:	482	0	0	0	482	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	482	0	0	0	482	0	
Усього	76 304	68 129	0	0	76 304	68 129	
Додаткова інформація	Основнi засоби за первiсною вартiстю на кiнець звiтного перiоду складають 512032 тис.грн., на якi нарахована амортизацiя в сумi 443903 тис.грн., в результатi їх залишкова вартiсть складає 68129 тис.грн. За звiтний 2021 рiк залишкова вартiсть основних засобiв, якi перебувають у власностi ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ", зменшилась на 8175 тис.грн. Термiни побудови (використання) основних засобiв: Будiвлi 1958-2010 рокiв, обладнання 1959-2021 рокiв, транспортнi засоби 1979-2018 рокiв. Загальна ступiнь зносу - 86,73%, використання - 100% (у перiоди роботи). Термiни та умови користування ОЗ становить до повного зносу у виробничiй дiяльностi.	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	83 933	120 437	
Статутний капітал, тис.грн	29 266	29 266	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	29 266	29 266	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	286,8	286,8	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	100	69,691	
Висновок	Розрахунок вартостi чистих активiв вiдбувався вiдповiдно до пункту 2 статтi 14 Закону України "Про акцiонернi товариства" № 514-VI вiд 17.09.2008 р. та Додатку 1 до Нацiонального положення (стандарту) бухгалтерського облiку 1 "Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi", затвердженого Наказом Мiнiстерства фiнансiв України № 73 вiд 07.02.2013 р. Визначення вартостi чистих активiв проводилося за формулою: Власний капiтал (вартiсть чистих активiв) товариства - рiзниця мiж сукупною вартiстю активiв товариства та вартiстю його зобов'язань перед iншими особами.
Висновок:    Розрахункова вартiсть чистих активiв(120437.000 тис.грн. ) бiльше скоригованого статутного капiталу(29266.000 тис.грн. ).Це вiдповiдає вимогам статтi 155 п.3 Цивiльного кодексу України. Величина статутного капiталу вiдповiдає величинi статутного капiталу, розрахованому на кiнець року.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	847	X	X	
кредиторська заборгованiсть за розрахунки з бюджетом		847	X		
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	24 519	X	X	
Поточна кредиторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги (рядок 1615)		3 482	X		
Кредиторська заборгованiсть за розрахунками зi страхування		636	X		
Заборгованiсть за розрахунками з оплати працi		2 354	X		
Поточна кредиторська заборгованiсть за одержаними авансами		4 074	X		
Поточнi забезпечення станом на 31.12.2020 р. (рядок 1660)		4 185	X		
Iншi поточнi зобов'язання (рядок 1690)		162	X		
Усього зобов'язань та забезпечень	X	25 366	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Шпала Ш-9.2	6,1 тис. м.куб.	34239,9	43,3	6,1 тис. м.куб.	34180,1	37,2	
2	Бруси стрiлочних переводiв	3,0 тис. м.куб.	18637,7	23,6	3,1 тис. м.куб.	22557,3	24,6	
3	Шпала СБ3-5.2	2,6 тис. м.куб.	14140,7	17,9	2,7 тис. м.куб.	15776,8	17,2	
4	Шпала СБ3-0	0,9 тис. м.куб.	9177	11,6	1,5 тис. м.куб.	12933,3	14,1	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Фонд оплати працi i нарахування по ФОП	42,57	
2	Матерiальнi затрати	50,43	
3	Амортизацiя та iншi"операцiйнi"витрати	7	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Державний ощадний банк України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	00032129	
Місцезнаходження	01023, Україна, м.Київ, вул.Госпiтальна, 12-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ 286660	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	10.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 363-01-33	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	64.19 - Iншi види грошового посередництва	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть зберiгача цiнних паперiв - дiяльнiсть з надання послуг щодо зберiгання цiнних паперiв, обслуговування правочинiв щодо цiнних паперiв на рахунках власникiв цiнних паперiв.	

Повне найменування або ім'я	Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, м.Київ, вул.Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Подання звiтностi до НКЦПФР	

Повне найменування або ім'я	Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., м.Київ, вул.Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Оприлюднення регульованої iнформацiї	

Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, м.Київ, вул.Тропiнiна, 7-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Рiшення № 2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 591-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
18.20 - Тиражування звуко-, вiдеозаписiв i програмного забезпечення
62.01 - Комп'ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	З депозитарiєм укладено договiр на обслуговування емiсiї	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Ейч Ел Бi Юкрейн"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	23731031	
Місцезнаходження	01011, Україна, м.Київ, вул.Гусовського, 11/11. оф. 3	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	реєстровий №0283	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Реєстр суб'єктiв аудиторської дiяльностi	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	10.12.2018	
Міжміський код та телефон	0442913015	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування
70.22 - Консультування з питань комерцiйної дiяльностi й керування
69.10 - Дiяльнiсть у сферi права	
Вид послуг, які надає особа	Послуги щодо проведення аудиту рiчної звiтностi	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiї простi iменнi	610/1/10	29 266 000	1,00	Вiдповiдно до статуту та чинного законодавства України	Публiчна пропозицiя вiдсутня, до бiржового реєстру не включенi.	Iнформацiя щодо облiку часток Товариства в облiковiй системi часток вiдсутня у зв'язку з тим, що Емiтент не є товариством з обмеженою або додатковою вiдповiдальнiстю.	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
30.07.2010	610/1/10	Державна комiсiя з цiнних паперiв i фондового ринку	UA4000090898	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	1	29 266 000	29 266 000	100	
Додаткова інформація	Допуск цiнних паперiв до торгiв на регульованому фондовому ринку не вiдбувався	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000090898	29266000	0	0	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
23.61 - Виготовлення виробiв iз бетону для будiвництва	89881	97,95	
23.63 - Виробництво бетонних розчинiв, готових для використання	1878	2,05	

2. Річна фінансова звітність
https://emitent.net.ua/site_files/3131/Finzvit-2021r_68c3d020e18d9.pdf

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	00282406	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	Товариство з обмеженою вiдповiдальностi "Ейч Ел Бi Юкрейн"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	23731031	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність		
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	0283 12.09.2025	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності		
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	3 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 31.12.2021 по 01.01.2021	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	33 А/О від 05.08.2022	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 11.08.2022 по 29.12.2022	
13	Дата аудиторського звіту	30.12.2022	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	Iнформацiя вiдсутня	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв 

та фондового ринку

Акцiонерам та Керiвництву

ПрАТ "Коростенський завод залiзобетонних шпал"

Звiт щодо аудиту фiнансової звiтностi

Думка iз застереженням

Ми провели аудит фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетонних шпал" (далi - Пiдприємство), що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31.12.2021 р., Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд), Звiту про рух грошових коштiв та Звiту про змiни у власному капiталi за рiк, що закiнчився зазначеною датою, та Примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик (далi - фiнансова звiтнiсть). 

На нашу думку, за винятком впливу питань, описаних в роздiлi "Основа для думки iз застереженням" нашого звiту, фiнансова звiтнiсть Пiдприємства, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Пiдприємства на 31.12.2021 р., її фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ) та вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 № 996-XIV (далi - ЗУ № 996-XIV) щодо складання фiнансової звiтностi.

Основа для думки iз застереженням

1. У зв'язку з тим, що нас було призначено аудиторами пiсля 31.12.2021 р., ми не мали змоги спостерiгати за iнвентаризацiєю запасiв станом на 31.12.2020 р. та 31.12.2021 р. За допомогою альтернативних процедур ми не змогли впевнитися в наявностi та кiлькостi запасiв, утримуваних станом на 31.12.2020 р. та на 31.12.2021 р., якi вiдображенi у Балансi у сумах 64 589 тис. грн та 35 116 тис. грн вiдповiдно. З огляду на це, ми не могли визначити, чи iснувала необхiднiсть в будь-яких коригуваннях запасiв станом на зазначенi дати, а також вiдповiдних елементiв, якi формують Звiт про сукупний дохiд та Звiт про змiни в капiталi за роки, що закiнчилися 31.12.2020 р. та 31.12.2021 р.

2. Станом на 31.12.2021 р. на Балансi пiдприємства облiковуються повнiстю замортизованi об'єкти основних засобiв iз нульовою залишковою вартiстю, якi продовжують використовуватись у господарськiй дiяльностi. Облiковою полiтикою Пiдприємства передбачено, що основнi засоби вiдображаються у звiтностi пiсля їх первiсного визнання за переоцiненою сумою, яка є його справедливою вартiстю на дату переоцiнки, за мiнусом подальшої накопиченої амортизацiї та подальших збиткiв вiд зменшення корисностi. МСБО 16 "Основнi засоби" передбачено проведення переоцiнки об'єктiв основних засобiв з достатньою регулярнiстю, так щоб балансова вартiсть суттєво не вiдрiзнялася вiд тiєї, що була б визначена iз застосуванням справедливої вартостi на кiнець звiтного перiоду. Первiсна вартiсть повнiстю замортизованих основних засобiв пiдприємства станом на 31.12.2021 р. складає 26 013 тис. грн, що свiдчить про те, що термiни використання активiв не були своєчасно переглянутi.

Крiм того, пiдприємством не здiйснено оцiнку суми очiкуваного вiдшкодування об'єктiв основних засобiв за наявностi ознак можливих збиткiв вiд зменшення їх корисностi, визначених п.12 МСБО 36 "Зменшення корисностi активiв". Ураховуючи те, що переоцiнка / оцiнка суми очiкуваного вiдшкодування основних засобiв Пiдприємством не проводилась, ми не мали можливостi визначити вплив можливих викривлень на балансову вартiсть основних засобiв, витрат, а також їх на вiдстроченi податки у фiнансовiй звiтностi станом на 31.12.2021 р. 

3. Протягом 2021 року Пiдприємство провадило свою дiяльнiсть в умовах низького рiвня виробництва та часткових простоїв. Пiдприємство не дотримувалося вимог п. 13 МСБО "Запаси", а саме не здiйснювало розподiл постiйних виробничих накладних витрат на витрати, пов'язанi з переробкою, виходячи з нормальної потужностi виробничого устаткування. Унаслiдок цього Пiдприємством було завищено собiвартiсть реалiзованої готової продукцiї за 2021 рiк та балансову вартiсть готової продукцiї станом на 31.12.2021 р., а також занижено iншi операцiйнi витрати в обсязi нерозподiлених накладних витрат за 2021 рiк. Загальний обсяг постiйних та змiнних виробничих накладних витрат Пiдприємства за 2021 рiк становить 60 030 тис. грн.

Ми не можемо визначити суму коригувань, якi слiд здiйснити при розподiлi постiйних виробничих накладних витрат на витрати, пов'язанi з переробкою та нерозподiльнi витрати, а також не можемо визначити вплив  цих коригувань на фiнансову звiтнiсть, але ми оцiнюємо їх вплив як суттєвий.

4. Станом на 31.12.2021 р. на Балансi пiдприємства вiдображено капiтал в дооцiнцi на суму 42 019 тис. грн. 

Пiдприємство щорiчно, починаючи з дати переходу на МСФЗ, переносило з капiталу в дооцiнки до нерозподiленого прибутку суми, що дорiвнюють рiзницi мiж амортизацiєю на дооцiненi активи й амортизацiєю, визначеною на основi собiвартостi цих активiв. Зазначенi суми включали пов'язанi з ними вiдстроченi податки, що не вiдповiдає вимогам п. 64 МСБО 12 "Податки на прибуток". Унаслiдок цього, Пiдприємством станом на 31.12.2021 р. було занижено капiтал у дооцiнцi та нерозподiлений збиток у сумi 2 700 тис. грн. 

Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно iз цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Пiдприємства згiдно з ухваленим Радою з мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв ("РМСЕБ") Мiжнародним кодексом етики професiйних бухгалтерiв (включаючи Мiжнароднi стандарти незалежностi) (далi - Кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосовними в Українi до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ.

Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервностi дiяльностi

Ми звертаємо увагу на Примiтки 1, 2 та 15 до фiнансової звiтностi щодо невизначеностi подiй, пов'язаних з вiйськовим вторгненням росiйської федерацiї до України. Широкi безпековi проблеми, що виникли у зв'язку з повномасштабним воєнним вторгненням, несуть загрозу для подальшого стабiльного економiчного та фiнансового розвитку бiзнесу в Українi, а операцiйне середовище вiдтодi залишається ризикованим i має високий рiвень невизначеностi. Цi подiї або умови разом з iншими питаннями, викладеними в Примiтках 1, 2 та 15 вказують на те, що iснує суттєва невизначенiсть, що може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Пiдприємства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.

Iншi питання

Аудит фiнансової звiтностi Пiдприємства за рiк, що закiнчився 31.12.2020 р., був проведений аудиторською компанiєю Приватна аудиторська фiрма "Iнтелект", яка 27.04.2021 р. висловила немодифiковану думку щодо цiєї фiнансової звiтностi.

Iнша iнформацiя 

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за iншу iнформацiю. Iнша iнформацiя складається з iнформацiї, яка мiститься у Звiтi про управлiння вiдповiдно до ЗУ № 996-XIV, який ми отримали до дати цього звiту аудитора, та  Рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв (що включає Звiт про корпоративне управлiння), який ми не отримали до дати цього звiту аудитора. 

Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на iншу iнформацiю, i ми не робимо висновок iз будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї. 

У зв'язку з нашим аудитом фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю та фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. 

Якщо на основi проведеної нами роботи ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. 

Ми дiйшли висновку, що iснує суттєве викривлення сум або iнших показникiв, наведених у Звiтi про управлiння Пiдприємства, на якi впливають вiдхилення вiд МСФЗ, наведенi вище в роздiлi "Основа для думки iз застереженням", а саме щодо достовiрностi балансової вартостi основних засобiв та запасiв, капiталу в дооцiнках,  собiвартостi реалiзованої готової продукцiї та iнших операцiйних витрат.

Пiсля ознайомлення з Рiчною iнформацiєю емiтента цiнних паперiв (що включає Звiт про корпоративне управлiння), якщо ми дiйдемо висновку, що вона мiстить суттєве вiдхилення, нам потрiбно буде повiдомити про це питання тих, кого надiлено найвищими повноваженнями.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ i вимог ЗУ № 996-XIV та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.

При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Пiдприємства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Пiдприємство чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому.

Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом звiтування Пiдприємства.

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть у цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї фiнансової звiтностi.

Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми:

iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю;

отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю;

оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом;

доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та на основi отриманих аудиторських доказiв робимо висновок, чи є суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть Пiдприємства продовжити безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу у своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примусити Пiдприємство припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi;

оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те, чи показує фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.

Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту.

Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi б могли обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

Звiт щодо вимог iнших законодавчих та нормативних актiв 

Додатково до вимог Мiжнародних стандартiв аудиту у звiтi незалежного аудитора ми надаємо також iнформацiю вiдповiдно до вимог Рiшення НКЦПФР "Вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних з паперiв та фондового ринку" вiд 22.07.2021 р. № 555 (далi -Рiшення № 555):

Вiдповiдно до пункту 10 роздiлу I Рiшення № 555

"iдентифiкацiйний код юридичної особи суб'єкта аудиторської дiяльностi - 23731031;

"вебсторiнка/вебсайт суб'єкта аудиторської дiяльностi - http: www.hlb.com.ua

"дата та номер договору на проведення аудиту - № 33 А/О  вiд 05.08.2022.

"дата початку та дата закiнчення проведення аудиту - з 11.08.2022 до 29.12.2022.

Вiдповiдно до пункту 2 глави 1 роздiлу II Рiшення № 555

"Повне найменування юридичної особи - Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал" (далi - юридична особа або суб'єкт господарювання);

"думка аудитора щодо повного розкриття юридичною особою iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника (у разi наявностi) та структуру власностi станом на дату аудиту вiдповiдно до вимог, установлених Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19.03.2021 № 163, зареєстрованим у Мiнiстерствi юстицiї України 08.06.2021 за № 768/3639 (далi - Положення № 163) - юридичною особою повнiстю розкрито iнформацiю про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на дату аудиту вiдповiдно до вимог, установлених Положенням № 163; 

"iнформацiя про те, чи є суб'єкт господарювання контролером / учасником небанкiвської фiнансової групи; пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес - суб'єкт господарювання не є контролером / учасником небанкiвської фiнансової групи. Суб'єкт господарювання не належить за класифiкацiєю до пiдприємств, що становлять суспiльний iнтерес;

"iнформацiя про наявнiсть у суб'єкта господарювання материнських / дочiрнiх компанiй iз зазначенням найменування, органiзацiйно-правової форми, мiсцезнаходження (у разi наявностi) - материнською компанiєю суб'єкта господарювання є Акцiонерне Товариство "Українська Залiзниця"; мiсцезнаходження: 03150, мiсто Київ, вулиця Єжи Гедройця, будинок 5 (Україна), яке має єдиного акцiонера державу в особi Кабiнету Мiнiстрiв України.

"думка аудитора щодо правильностi розрахунку пруденцiйних показникiв, установлених нормативно-правовим актом НКЦПФР для вiдповiдного виду дiяльностi, за звiтний перiод (для професiйних учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв) - суб'єкт господарювання не належить до професiйних учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв.

Вiдповiдно до пункту 1 глави 8 роздiлу II Рiшення № 555: Вимоги не застосовуються, адже ПрАТ "Коростенський завод залiзобетонних шпал" не є пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес.

Вiдповiдно до пункту 2 глави 8 роздiлу II Рiшення № 555: Ревiзiйна комiсiя не проводила перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетонних шпал" за результатами фiнансового року.

Вiдповiдно до пункту 3 глави 8 роздiлу II Рiшення № 555: Суб'єкт господарювання не емiтував iнфраструктурних облiгацiй.

Вiдповiдно до пункту 4 глави 8 роздiлу II Рiшення № 555: Суб'єкт господарювання не емiтував зелених облiгацiй.

Ключовим партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Андрiй Ходаковський.

Ключовий партнер з аудиту 					Андрiй ХОДАКОВСЬКИЙ

ТОВ "ЕЙЧ ЕЛ БI ЮКРЕЙН"

Україна, м. Київ, вул. Гусовського, 11/11, офiс 3

Номер реєстрацiї в Реєстрi суб'єктiв аудиторської дiяльностi - 0283 

"30" грудня 2022 р.

4. Твердження щодо річної інформації
Рiчна фiнансова звiтнiсть, що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2021 року, Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд), Звiту про рух грошових коштiв (за непрямим методом) та Звiту про власний капiтал за рiк, що закiнчився зазначеною датою, i примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" та вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ), мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Станом на 31.12.2021 р. з 23.10.2021 року тимчасово здiйснюючим повноваження генерального директора Товариства є Аксюк Богдан Андрiйович, протягом року з 12.01.2021 по 22.10.20221 року повноваження генерального директора тимчасово здiйснював Галицький  Володимир Йосипович. Протягом 2021 року одноосiбним виконавчим органом Виконавчим органом, здiйснювалось оперативне управлiння Товариством та було органiзовано поточну господарську дiяльнiсть Товариства в межах компетенцiї визначеної Статутом. Вiдповiдно до статуту одноосiбний виконавчий орган звiтує перед Загальними зборами щодо затвердження пiдсумкiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за звiтний перiод, вирiшувалося питання покриття збиткiв за результатом фiнансово-господарської дiяльностi у 2021 роцi в сумi 35 474 000,0 гривень за рахунок майбутнiх перiодiв.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Мета пiдприємства - збiльшення випуску нових виробiв i розширення їх асортименту. Стратегiя планування, її сутнiсть, в першу чергу, залежать вiд наявного стабiльного замовлення на залiзобетонну продукцiю на перспективу. Стратегiя - це комплексна програма дiй, яка визначає прiоритетнi для пiдприємства проблеми, його мiсiю, головнi цiлi та способи їх досягнення. Залежно вiд цього пiдприємство планує розвиток свого виробництва на перспективу, оновлення основних фондiв та технологiї виробництва, впровадження найновiшої технологiї, вiдповiдну пiдготовку кадрiв. Стратегiя розвитку виробництва залежить вiд багатьох факторiв, якi можуть як позитивно, так i негативно впливати на його перспективу, тому пiдприємство вибрало стратегiчну альтернативу, яка має стати стратегiєю управлiння комплексного вирiшення проблеми виробничої дiяльностi пiдприємства. Стратегiя управлiння включає: формування стратегiї i її реалiзацiю. Головною стратегiєю дiяльностi є: вивчення ринку товарiв, iнновацiйна дiяльнiсть, органiзацiя виробничої дiяльностi, економiчна дiяльнiсть, соцiальна дiяльнiсть.  

1. Вивчення ринку товарiв. З цiєю метою проводяться комплекснi дослiдження ринку, його насиченостi вiдповiдними видами продукцiї, цiни, якостi, товарного вигляду i його технiчних показникiв, конкурентоспроможностi, впливу зовнiшнього i внутрiшнього середовища на виробничо-господарську дiяльнiсть виробництва.

 2. Iнновацiйна дiяльнiсть, яка охоплює науково-технiчнi розробки, впровадження в виробництво технiчних, органiзацiйних та iнших нововведень, освоєння нових видiв продукцiї, визначення обсягу необхiдних iнвестицiй, розрахунки термiну їх окупностi. 

3. Органiзацiя виробничої дiяльностi пiдприємства, її оперативне регулювання. Серед органiзацiйно-економiчних заходiв є: обгрунтування обсягу виготовлення певної номенклатури i асортименту продукцiї вiдповiдно до попиту, складання маркетингових програм, збалансування виробничої потужностi та програми випуску продукцiї на поточний перiод i на кожний наступний рiк прогнозованого перiоду, забезпечення виробництва вiдповiдними ресурсами, оперативне управлiння процесом виробництва. 

4. Економiчна дiяльнiсть. Вона охоплює весь цикл виробництва, починаючи вiд поточного планування, системи ресурсного забезпечення, цiноутворення, оплати працi, облiку, звiтностi. 

5. Соцiальна дiяльнiсть. Результативнiсть виробничої дiяльностi пiдприємства безпосередньо залежить вiд рiвня професiйної пiдготовки i компетентностi усiх працiвникiв, пiдтримування належного рiвня умов працi й життєдiяльностi трудового колективу. Головними питаннями, що потребують вирiшення, для приведення виробничих потужностей у вiдповiднiсть до потреб сучасного та майбутнього ринку збуту є:

 - оновлення технiко-технологiчного обладнання, враховуючи ступiнь зносу основних засобiв, який становить 84%;

 - впровадження енергозберiгаючих технологiй. 

      Щороку кошти вкладаються в оновлення наявної матерiально-технiчної бази пiдприємства, освоєння нових видiв продукцiї та технологiй. Iнвестицiї мають велике значення для майбутнього становища пiдприємства. За їхньою допомогою здiйснюється розширене вiдтворення основних засобiв як виробничого, так i невиробничого характеру, змiцнюється матерiально-технiчна база. Це дає змогу пiдприємству збiльшувати обсяги виробництва продукцiї, прибутку, полiпшувати умови працi i побуту працiвникiв. Для покращення технологiчного процесу виготовлення продукцiї, а також для замiни застарiлого обладнання на бiльш сучасне та економiчне на пiдприємствi  щороку розробляється та затверджується план технiчного розвитку щодо придбання основних засобiв.             

      На Товариствi  також щороку розробляється i затверджується програма енергозбереження, дiють норми витрат паливно-енергетичних ресурсiв, якi кожного року переглядаються в сторону зменшення. Виконання заходiв з енергозбереження та нормування ПЕР дає змогу знижувати енергоємнiсть пiдприємства та отримувати додатковi надходження в результатi економiї енергоресурсiв, особливо природного газу.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Протягом звiтного перiоду Товариство не укладало деривативiв та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв, укладання та/або вчинення яких могло би вплинути на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат Товариства.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
У зв'язку з непередбачуванiстю та неефективнiстю фiнансового ринку України, загальна програма управлiнського персоналу щодо управлiння фiнансовими ризиками зосереджена i спрямована на зменшення їх потенцiйного негативного впливу на фiнансовий стан Товариства. Операцiї хеджування Товариством у звiтному перiодi не застосовувались.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Фiнансовi iнструменти Товариства включають грошовi кошти та їх еквiваленти, торгову та iншу дебiторську заборгованiсть, торгову та iншу кредиторську заборгованiсть. Основнi ризики, властивi фiнансовим iнструментам, включають: ринковий ризик, ризик лiквiдностi та кредитний ризик. Ринковий ризик - це ризик того, що справедлива вартiсть майбутнiх грошових потокiв за фiнансовим iнструментом коливатиметься в наслiдок змiн ринкових цiн. Ринковi цiни включають в себе такi ризики: валютний ризик, ризик змiни вiдсоткової ставки, iнший цiновий ризик. Валютний ризик - це ризик того, що справедлива вартiсть або майбутнi грошовi потоки, пов'язанi з схильнiстю до ризику, будуть коливатися внаслiдок змiн у валютних курсах. Схильнiсть Групи ризику змiни валютних курсiв обумовлена, перш за все, її операцiйною дiяльнiстю (коли виручка або витрати деномiнованi в iноземнiй валютi). Керiвництво Товариства управляє ризиками, що виникають при обмiнi функцiональної валюти. Товариство уникало здiйснення ризикованих операцiй, якi схильнi до валютних ризикiв. Ризик змiни вiдсоткових ставок являє собою ризик того, що справедлива вартiсть або потоки грошових коштiв вiд фiнансових iнструментiв коливатимуться у результатi ринкових змiн вiдсоткових ставок. Для дiяльностi Товариства, не характернi ринковi ризики щодо змiн вiдсоткових ставок. Ризик лiквiдностi - ризик того, що Товариство може зiткнутися з труднощами по виконанню своїх зобов'язань, у зв'язку з вiдсутнiстю лiквiдних коштiв. Зазвичай Товариство гарантує, що при вiдсутностi форс-мажорних обставин воно володiє достатнiми ресурсами для своєчасного погашення кредиторської заборгованостi, включаючи фiнансовi зобов'язання. Належне управлiння ризиком лiквiдностi передбачає пiдтримку достатнього рiвня коштiв, надiйну кредитну полiтику, достатню кiлькiсть запасiв, якi можуть бути проданi, наявнiсть фiнансування за допомогою отримання вiдповiдних кредитних коштiв, а також можливiсть закриття позицiї на ринку. Кредитний ризик являє собою ризик того, що Товариство понесе фiнансовi збитки у випадку, якщо контрагенти не виконують свої зобов'язання за фiнансовим iнструментом або клiєнтським договором. Фiнансовi iнструменти, якi потенцiйно наражають Товариство на iстотну концентрацiю кредитного ризику, переважно включають грошовi кошти та їх еквiваленти, а також торгову дебiторську заборгованiсть. Товариство переважно розмiщує свої грошовi кошти та їх еквiваленти у великих банках з надiйною репутацiєю, якi знаходяться в Українi. Керiвництво здiйснює постiйний монiторинг фiнансового стану установ, де розмiщенi грошовi кошти та їх еквiваленти. Кредитний ризик пов'язаний з невиконанням банками своїх зобов'язань та обмежується сумою грошових коштiв та їх еквiвалентiв. Товариство здiйснює торговi операцiї тiльки з перевiреними i кредитоспроможними клiєнтами. Полiтика Товариства полягає в тому, що можливiсть надання кредиту клiєнтам, якi бажають спiвпрацювати на кредитних умовах, у кожному конкретному випадку аналiзується i пiдлягає формальному затвердженню. Окрiм того, керiвництво проводить додаткову процедуру монiторингу фiнансової iнформацiї про клiєнтiв. Iншi ризики вiдстежуються i аналiзуються у кожному конкретному випадку. Iнший цiновий ризик: пiдвищення закупiвельних цiн; ймовiрнiсть встановлення конкурентами цiн нижче ринкових; ймовiрнiсть введення нових податкових та iнших платежiв, якi включаються у визначення цiни; пiдвищення цiн i тарифiв державою, пiдвищення цiн i тарифiв на послуги iнших органiзацiй тощо. Капiтал Товариства включає статутний капiтал i нерозподiлений прибуток попереднiх перiодiв. Основною метою Товариства щодо управлiння капiталом є забезпечення стабiльної кредитоспроможностi i адекватного рiвня капiталу для ведення дiяльностi та максимiзацiї прибутку Товариства, а також пiдтримання оптимальної структури капiталу з метою зниження його вартостi. До завдань Товариства при управлiннi капiталом вiдносяться пiдтримка виконання Товариством принципу безперервної дiяльностi з метою забезпечення доходiв для акцiонерiв, а також з метою забезпечення оптимальної структури власних коштiв.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги

Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа
	Прийнято рішення про застосування іншого кодексу	
Назва органу управління, яким прийнято рішення про затвердження застосування іншого кодексу	Товариство в своїй дiяльностi не розробило та не керується власним кодексом корпоративного управлiння, оскiльки акцiї Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетонних шпал" не котируються на фондовiй бiржi. Вiдповiдно до вимог чинного законодавства України, Товариство не зобов'язане мати власний кодекс корпоративного управлiння. Так, ст.33 Закону України "Про акцiонернi товариства" питання затвердження принципiв (кодексу) корпоративного управлiння товариства вiднесено до виключної компетенцiї загальних зборiв акцiонерiв. Загальними зборами акцiонерiв, кодекс корпоративного управлiння не приймався та не затверджувався. У зв'язку з цим посилання на власний кодекс корпоративного управлiння, яким керується емiтент, не наводиться.	
Дата прийняття рішення щодо затвердження застосування іншого кодексу	25.09.2000	
URL-адреса з текстом кодексу	Рiшення про затвердження застосування кодексу корпоративного управлiння не приймалось. Рiшення про застосування iншого кодексу не приймалось.	

Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Метою дiяльностi товариства є отримання прибутку, ведення господарської дiяльностi з використанням найкращих пiдходiв та методiв управлiння, збiльшення ефективностi роботи, спрямованої на рiст прибутковостi та максимiзацiї ринкової капiталiзацiї Товариства.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Акцiонер окрiм прав, обумовлених чинним законодавством України, має право: 1)	отримувати, у визначенi ним строк та формi, будь-яку iнформацiю про дiяльнiсть товариства; 2)	вимагати вiд товариства проведення за власний рахунок аудиторської перевiрки його дiяльностi та укладення вiдповiдного договору iз аудитором (аудиторською фiрмою). У товариствi вiдсутнє переважне право акцiонера на придбання акцiй товариства, якi пропонуються їх власником до продажу третiй особi. Вiдхiлень не вiдбувалось.	
Права міноритарних акціонерів	ні	Особливих прав для мiноритарних акцiонерiв не передбачено	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	ні	Повноваження загальних зборiв, передбаченi законодавством України та цим статутом, здiйснюються єдиним акцiонером товариства, який володiє 100 вiдсотками голосуючих акцiй товариства, одноосiбно - без дотримання порядку скликання та проведення загальних зборiв акцiонерного товариства, визначеного Законом України "Про акцiонернi товариства". Вiдхiлень не вiдбувалось.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	ні	Статутом та внутрiшнiми документами не передбачено розкриття такої iнформацiї.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	ні	Статутом  не передбачена така можливiсть.	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	ні	Статутом  не передбачена така можливiсть.	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	ні	Статутом  не передбачена така можливiсть.	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	ні	Повноваження загальних зборiв, передбаченi законодавством України та Статутом, здiйснюються єдиним акцiонером товариства, який володiє 100 вiдсотками голосуючих акцiй товариства, одноосiбно - без дотримання порядку скликання та проведення загальних зборiв акцiонерного товариства, визначеного Законом України "Про акцiонернi товариства".	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	ні	Статутом  не передбачена така можливiсть.	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	https://emitent.net.ua/site/preview/3131	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Статутом  та загальними зборами не  затверджувалася полiтика взаємодiї з акцiонерами.	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	В Товариствi не створено вiддiлу (не призначено вiдповiдальну особу) з питань взаємодiї з iнвесторами/акцiонерами, який вiдповiдає на запити iнвесторiв та сприяє участi акцiонерiв в управлiннi особою, а також забезпечує можливiсть для мiноритарних акцiонерiв донести свої погляди до уваги ради.	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	Статутом  та загальними зборами не визначенi принципи щодо поглинання.	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Статутом  та загальними зборами не затверджувалася полiтика взаємодiї зi стейкхолдерами.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	В Товариствi не визначено перелiк своїх стейкхолдерiв, зокрема i тих, з якими необхiдно налагодити безпосередню взаємодiю.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами.	
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	ні	Статутом  та загальними зборами не передбачено  Наглядової ради	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	ні	Практика вiдсутня.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	ні	Практика вiдсутня.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	ні	Практика вiдсутня.	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	ні	Практика вiдсутня.	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	ні	Практика вiдсутня.	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	ні	Практика вiдсутня.	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	Практика вiдсутня.	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	ні	Практика вiдсутня.	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	ні	Практика вiдсутня.	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні	Практика вiдсутня.	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні	Практика вiдсутня.	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	ні	Практика вiдсутня.	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	ні	Практика вiдсутня.	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	так	Корпоративний секретар товариства обирається загальними зборами та їм пiдпорядковується. У разi його обрання, корпоративний секретар вiдповiдає за взаємодiю товариства з акцiонером та фiзичними i юридичними особами, якi мають легiтимний iнтерес у дiяльностi товариства та можуть впливати на її дiяльнiсть (далi - стейкхолдери), а також за взаємодiю мiж органами товариства.	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	Практика вiдсутня.	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	Практика вiдсутня.	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	Практика вiдсутня.	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні	Практика вiдсутня.	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	Практика вiдсутня.	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	Практика вiдсутня.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	ні	Практика вiдсутня.	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	ні	Практика вiдсутня.	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	ні	Практика вiдсутня.	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	ні	Практика вiдсутня.	
5. Рада директорів	
Звіт ради директорів містить оцінку її діяльності, інформацію про внутрішню структуру, процедури, що застосовуються при прийнятті радою директорів рішень, у тому числі інформацію про вплив діяльності ради директорів на фінансово-господарську діяльність особи	ні	Практика вiдсутня.	
До складу ради директорів входять невиконавчі директори, більшість із яких становлять незалежні директори	ні	Практика вiдсутня.	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу ради директорів	ні	Практика вiдсутня.	
Посада керівника (головного виконавчого директора) особи та голови ради директорів відокремлені	ні	Практика вiдсутня.	
Права та обов'язки виконавчих директорів та невиконавчих директорів, а також невиконавчих директорів між собою чітко розподілені згідно з внутрішніми документами особами	ні	Практика вiдсутня.	
Рада директорів утворила комітети з питань призначень, винагороди, аудиту, компетенція та порядок діяльності яких визначаються внутрішніми положеннями та більшість у яких становлять невиконавчі директори	ні	Практика вiдсутня.	
Більшість у складі комітетів з питань призначень, винагороди, аудиту становлять незалежні невиконавчі директори	ні	Практика вiдсутня.	
6. Винагорода	
Винагорода членів ради і виконавчого органу визначена на підставі та відповідає ринковим показникам у галузі для такого виду особи	ні	Практика вiдсутня.	
Розмір винагороди для виконавчого органу пов'язаний з результатами діяльності особи	ні	Практика вiдсутня.	
Винагорода членів ради (невиконавчих директорів) є фіксованою та не залежить від досягнення особою фінансових показників	ні	Практика вiдсутня.	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Полiтика вiдсутня. Розкриття iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до законодавства.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	ні	Одноосiбний виконавчий орган готує фiнансову звiтнiсть самостiйно, надаючи потiм її на розгляд та затвердження Загальним зборам.	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	ні	На вебсайтi Товариства вiдсутнiй окремий роздiл, присвячений виключно питанням корпоративного управлiння.	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	В Товариствi така модель не створена. Вiдсутня дана практика.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	так	Загальнi збори мають змогу залучити зовнiшнього аудитора.	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	Вiдсутня дана практика.	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	В Товариствi не затверджено полiтику з питань управлiння ризиками. Вiдсутня дана практика.	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	В Товариствi не затверджено декларацiю схильностi до ризикiв. Вiдсутня дана практика.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	В Товариствi не затверджено полiтику з питань управлiння ризиками. Вiдсутня дана практика.	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	В Товариствi немає кодекса етики. Зазначений кодекс не оприлюднювався.	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Вiдсутня дана практика.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	так	В Товариствi є антикорупцiйна програма щодо запобiгання корупцiї. Зазначена програма оприлюднювалась вебсайтi Товариства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	так	Полiтика щодо конфлiкту iнтересiв визначена в антикорупцiйнiй програмi Товариства.	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги.	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги.	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння, застосованої понад визначенi законодавством вимоги.	

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Генеральний директор протягом звiтнього перiоду не призначався	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Функцiї та вiдповiдальнiсть генерального директора (одноосiбного виконавчого органу) визначенi Статутом та/або контрактом визначається посадовими iнструкцiями.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді	Галицький Володимир Йосипович, термiн повноважень: з 12.01.2021 по 24.12.2021;  Аксюк Богдан Андрiйович, термiн повноважень: 23.10.2021 по 31.12.2021	
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника	Функцiї та вiдповiдальнiсть заступникiв генерального директора визначається посадовими iнструкцiями, трудовими договорами та Статутом.	
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	Галицький Володимир Йосипович, заступник генерального директора, термiн повноважень: з 12.01.2021 по 22.10.2021;  Аксюк Богдан Андрiйович, перший заступник генерального директора, термiн повноважень: з 25.10.2021 по 31.12.2021	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Одноосiбним виконавчим органом, що здiйснює керiвництво поточною дiяльнiстю товариства, є генеральний директор.        Обрання та припинення повноважень (зокрема дострокове) особи на посаду генерального директора здiйснюється за рiшенням загальних зборiв. До компетенцiї генерального директора належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю товариства, що охоплює юридичнi та фактичнi дiї, якi здiйснюються у внутрiшнiй та зовнiшнiй сферi дiяльностi товариства, крiм питань та дiй, що вiднесенi законодавством та  статутом до компетенцiї загальних зборiв. Генеральний директор самостiйно розпоряджається коштами, майном та майновими правами товариства у межах, що встановленi статутом, внутрiшнiми нормативними документами товариства, рiшеннями загальних зборiв та чинним законодавством України. Генеральний директор в межах своєї компетенцiї вправi без довiреностi представляти iнтереси товариства перед юридичними та фiзичними особами, державою, державними та громадськими установами, органами й органiзацiями, вчиняти вiд iменi та на користь товариства правочини й iншi юридично значимi дiї, приймати рiшення, обов'язковi для виконання всiма працiвниками товариства. Генеральний директор уповноважений дiяти вiд iменi товариства, здiйснювати процесуальнi права, виконувати обов'язки, забезпечувати участь товариства у судових справах в усiх органах судової системи, незалежно вiд їх юрисдикцiї. Генеральний директор несе вiдповiдальнiсть за результати дiяльностi товариства та виконання покладених на товариство завдань. Генеральний директор на перiод своєї вiдсутностi (вiдрядження, вiдпустка, хвороба, звiльнення за власним бажанням тощо), але не бiльш нiж на 15 (п'ятнадцять) календарних днiв, призначає особу, що буде тимчасово виконувати обов'язки генерального директора за згодою цiєї особи. Особа, на яку покладено тимчасове виконання обов'язкiв генерального директора, має такий самий обсяг прав i обов'язкiв та несе таку ж вiдповiдальнiсть, що й генеральний директор. Пiсля повернення особи, яка обрана на посаду генерального директора, до виконання своїх обов'язкiв або, якщо таке призначення вiдбулось у зв'язку зi звiльненням генерального директора за власним бажанням, пiсля обрання (призначення) загальними зборами нового генерального директора, повноваження особи, на яку було покладено тимчасове виконання обов'язкiв генерального директора, припиняються автоматично.     

Повноваження генерального директора припиняються достроково у разi:  

1)прийняття загальними зборами рiшення про припинення повноважень (зокрема дострокове припинення повноважень);  

2)складання повноважень за особистою заявою згiдно положень трудового законодавства України;  

3)неможливостi виконання обов'язкiв та здiйснення повноважень за станом здоров'я;  

4)у разi набрання законної сили вироку чи рiшення суду, яким його засуджено до покарання, що виключає можливiсть виконання обов'язкiв та здiйснення повноважень;  

5)у разi його смертi, визнання недiєздатним, обмежено дiєздатним, безвiсно вiдсутнiм, померлим;  

6) на пiдставах, додатково передбачених контрактом iз товариством.                                                                                                        Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб - не проводилась. Оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи - не задовiльна. Iнформацiя щодо стратегiчних цiлей вiдсутня, так як на протязi звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Дiяльнiсть виконавчого органу в звiтному перiодi за результатом фiнансово-господарської дiяльностi  призвела до збиткiв у розмiрi  35 474 тис. грн.

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Ганжа Тамара Олександрiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Статут, Положення про корпоративного секретаря	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Загальнi збори	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	23.12.2020 55/2020-6/7	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	01.01.9999 не затверджувався	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	Звiт корпоративного секретаря не затверджувався	

Частина 7. Опис основних характеристик систем внутрішнього контролю особи, а також перелік структурних підрозділів особи, які здійснюють ключові обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрішнього контролю
1	2	
Система внутрішнього контролю передбачає модель трьох ліній захисту	ні	
Опис функцій підрозділів першої лінії захисту та перелік ключових підрозділів	Основнi характеристики систем внутрiшнього контролю i управлiння емiтента полягають у контролi за: - достовiрнiсть даних, якi мiстяться в рiчнiй фiнансовiй звiтностi Товариства; - вiдповiднiсть ведення бухгалтерського, податкового, статистичного облiку та звiтностi вiдповiдним нормативним документам; - своєчаснiсть i правильнiсть вiдображення в бухгалтерському облiку всiх фiнансових операцiй вiдповiдно до встановлених правил та порядку; - дотримання керiвником Товариства наданих йому повноважень щодо розпорядження майном Товариства, укладення правочинiв та проведення фiнансових операцiй вiд iменi Товариства; - своєчаснiсть та правильнiсть здiйснення розрахункiв за зобов'язаннями Товариства; - зберiгання грошових коштiв та матерiальних цiнностей; - використання коштiв резервного та iнших фондiв Товариства; - фiнансовий стан Товариства, рiвень його платоспроможностi, лiквiдностi активiв, спiввiдношення власних та позичкових коштiв. Контроль за дотриманням вищезезначених пунктiв здiйнюють Загальнi збори товариства.	
Перелік підрозділів та опис функцій підрозділів другої лінії захисту	Товариством не створювались пiдроздiли другої лiнiї захисту.	
Перелік підрозділів та опис функцій підрозділів третьої лінії захисту	Товариством не створювались пiдроздiли третьої лiнiї захисту.	
Наявність затвердженого документу (документів), який(які) визначає(ють) політику системи внутрішнього контролю (у тому числі щодо системи комплаєнс та внутрішнього аудиту)	ні	
Перелік основних внутрішніх документів щодо системи внутрішнього контролю (у тому числі щодо системи комплаєнс та внутрішнього аудиту)	Товариство не має документу (документiв) щодо системи внутрiшнього контролю (у тому числi щодо системи комплаєнс та внутрiшнього аудиту).	
Дата та номер рішення про затвердження звіту щодо системи внутрішнього контролю (у тому числі комплаєнс-ризиків)	 -	
Основні положення звіту системи внутрішнього контролю (у тому числі комплаєнс-ризиків)	У Товариствi не створена системи внутрiшнього контролю. Звiт системи внутрiшнього контролю не складався i не затверджувався.	
Наявність затвердженої декларації схильності до ризиків	ні	
Опис основних положень декларації схильності до ризиків	Товариство не має декларацiї схильностi до ризикiв.	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження декларації схильності до ризиків	Декларацiя схильностi до ризикiв вiдсутня.	
Дата та номер рішення про затвердження декларації схильності до ризиків	 -	

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Акцiонерне товариство "Українська залiзниця"			29266000	29266000	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Ганжа Тамара Олександрiвна			загальнi збори	Вiдповiдає за взаємодiю товариства з акцiонером та фiзичними i юридичними особами, якi мають легiтимний iнтерес у дiяльностi товариства та можуть впливати на її дiяльнiсть (далi - стейкхолдери), а також за взаємодiю мiж органами товариства.	Корпоративний секретар товариства обирається загальними зборами та їм пiдпорядковується. Порядок призначення та вiдкликання з посади корпоративного секретаря, його винагороди, вiдповiдальностi та iншi питання дiяльностi визначаються в положеннi про корпоративного секретаря товариства, яке затверджується рiшенням загальних зборiв, та в цивiльно-правовому договорi, що з ним укладається.	

Частина 11. Інформація про винагороду членів виконавчого органу та/або ради особи
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Галицький Володимир Йосипович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	
Дата вступу на посаду	12.01.2021	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 715083,3
Мають виплатити: 715083,3
Прийнято рішення про виплату: 715083,3	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: грошова
Мають виплатити: грошова
Прийнято рішення про виплату: грошова	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 461427,81
Мають виплатити: 461427,81
Прийнято рішення про виплату: 461427,81	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 253655,49
Мають виплатити: 253655,49
Прийнято рішення про виплату: 253655,49	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	без застосування крiтерiїв	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	винагорода або компенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	https://emitent.net.ua/site_files/3131/Zvit-pro-vynahorodu-vykonavchoho-orhanu-za-2021-rik_68cd4f4477461.docx	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:7,08
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Аксюк Богдан Андрiйович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора	
Дата вступу на посаду	25.10.2021	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 142545,09
Мають виплатити: 142545,09
Прийнято рішення про виплату: 142545,09	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: грошова
Мають виплатити: грошова
Прийнято рішення про виплату: грошова	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 94717,36
Мають виплатити: 94717,36
Прийнято рішення про виплату: 94717,36	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 47827,73
Мають виплатити: 47827,73
Прийнято рішення про виплату: 47827,73	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	без застосування крiтерiїв	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	винагорода або компенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	https://emitent.net.ua/site_files/3131/Zvit-pro-vynahorodu-vykonavchoho-orhanu-za-2021-rik_68cd4f4477461.docx	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:7,06

Частина 12. Інформація про політику розкриття інформації особою
Назва внутрішнього документа, який визначає політику щодо розкриття інформації	Полiтика вiдсутня. Внутрiшнiй документ, який визначає полiтику щодо розкриття iнформацiї - вiдсутнiй.	
Найменування органу, який прийняв рішення про затвердження документу, який визначає політику щодо розкриття інформації	Загальними зборами не приймалося рiшення про затвердження документу, який визначає полiтику щодо розкриття iнформацiї.	
Дата та номер рішення про затвердження документу, який визначає політику щодо розкриття інформації	25.09.9999 -	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає політику щодо розкриття інформації	Полiтика вiдсутня.	

2) звіт про сталий розвиток
1	Оцінка діяльності щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності за звітний період:	
	Iнформацiя вiдсутня	
2	Основні ризики і виклики щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, плани щодо їх вирішення, а також їх вплив на досягнення стратегічних цілей:	
	1. Перелік ризиків щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які мають вплив на особу:	Товариство не визначало ризкiв щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, якi мають вплив на Товариство.	
	2. Заходи, які планується здійснити / здійснюються для мінімізації/усунення кожного із ризиків:	Заходи вiдсутнi	
3	Основні положення політики з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності:	
	Перелік політик з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності та опис питань, які такі політики покликані вирішити:	Полiтика з питань захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi вiдсутня.	
4	Перелік питань та прийнятих рішень щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які розглядались радою та виконавчим органом:	
	1. Перелік питань, які розглядались виконавчим органом та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Питання щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi не розглядалися	
	2. Перелік питань, які розглядались радою та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Вiдсутнi	
5	Перелік ключових стейкхолдерів, на яких має вплив діяльність особи із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Вiдсутнi	
6	Перелік стейкхолдерів, які мають вплив на досягнення особою стратегічних цілей із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Акцiонер Товариства, який володiє контрольним пакетом акцiй .	
7	Основні положення політики щодо взаємодії зі стейкхолдерами, у тому числі акціонерами/учасниками:	
	Полiтика щодо взаємодiї зi стейкхолдерами вiдсутня.	

3. Дивідендна політика
Наявність затвердженого внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	ні	
Назва внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Статутом товариства передбачено, що  розподiл прибуткiв i збиткiв товариства здiйснюється за рiшенням загальних зборiв вiдповiдно до чинного законодавства України та  статуту.	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Загальнi збори Товариства.	
Дата та номер рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	22.12.2020 54/2020-6/6	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Товариство приймає рiшення про виплату дивiдендiв та здiйснює виплату дивiдендiв за простими акцiями iз врахуванням вимог та обмежень, визначених законодавством України. Загальний обсяг чистого прибутку, що розподiляється у виглядi дивiдендiв, та сума дивiдендiв на одну просту акцiю затверджуються загальними зборами.  Товариство протягом 10 (десяти) днiв iз дати прийняття рiшення про виплату дивiдендiв повiдомляє осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, про дату, розмiр, порядок та строк їх виплати шляхом розмiщення вiдповiдної iнформацiї на веб-сторiнцi товариства. Загальнi збори у рiшеннi про виплату дивiдендiв можуть визначити додатковi шляхи повiдомлення осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, про виплату дивiдендiв.	

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	0	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	0	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів			
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів			
Спосіб виплати дивідендів	Дивiденди за результатами звiтнього перiоду - не виплачувались, у звязку iз збитками.	Привiлейованi акцiї вiдсутнi. Дивiденди за результатами звiтнього перiоду - не виплачувались	
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація	Дивiденди за результатами звiтнього перiоду - не виплачувались, у звязку вiдсутнiстю чистого прибутку, збитки склали -----.	

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Статут вiд 22.12.2020	Статут є основним установчим документом юридичної особи, який регулює її правовий статус, внутрiшню структуру, дiяльнiсть, права та обов'язки учасникiв i органiв управлiння. Вiн визначає цiлi, предмет дiяльностi, порядок управлiння, розподiл прибутку, умови реорганiзацiї та лiквiдацiї пiдприємства, а також вiдносини з iншими органiзацiями та громадянами.	https://emitent.net.ua/site_files/3131/statut-640ae8210222f.pdf	
2	Положення про корпоративного секретаря	Положення про корпоративного секретаря визначає статус, повноваження, процедуру обрання, припинення повноважень та порядок роботи корпоративного секретаря приватного акціонерного товариства «Коростенський завод залізобетонних шпал»	https://emitent.net.ua/site_files/3131/Polozhennya-pro-Korp-sekretarya-KorZZBSH-diyuche_68d2584d352b7.pdf	
3	Положення про ревізійну комісію	Положення визначає правовий статус, склад, строк повноважень, порядок формування, компетенцію та організацію роботи ревізійної комісії Товариства. 	https://emitent.net.ua/site_files/3131/Polozhennya-pro-Reviziynu-komisiyu-KorZZBSH_68d2771b240e5.pdf	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Про припинення повноважень голови i членiв наглядової ради та членiв правлiння Товариства, призначення тимчаво здiйснюючого повноваження генерального директора	14.01.2021	http://korostenzzbsh.constanta.dp.ua/?page_id=429 https://emitent.net.ua/db/feed/47713	
2	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Про припинення повноважень  та обрання  членiв ревiзiйної комiсiї	20.01.2021	http://korostenzzbsh.constanta.dp.ua/?page_id=435 https://emitent.net.ua/db/feed/47817	
3	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Про припинення повноважень  та обрання  членiв ревiзiйної комiсiї	04.10.2021	http://korostenzzbsh.constanta.dp.ua/?page_id=479 https://emitent.net.ua/db/feed/67089	
4	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Про обрання голови ревiзiйної комiсiї	21.10.2021	http://korostenzzbsh.constanta.dp.ua/?page_id=495 https://emitent.net.ua/db/feed/67711	
5	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Про припинення повноважень тимчасово здiйснюючого повноваження генерального директора та призначення тимчасово здiйснюючого повноваження генерального директора	29.10.2021	http://korostenzzbsh.constanta.dp.ua/?page_id=515 https://emitent.net.ua/db/feed/68634	

КОДИ	
Дата	01.01.2022	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"	за ЄДРПОУ	00282406	
Територія	Житомирська обл.	за КАТОТТГ	1810700000	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виготовлення виробів із бетону для будівництва	за КВЕД	23.61	
Середня кількість працівників: 401
Адреса, телефон: 11500 мiсто Коростень, вулиця Маяковського, 78, (04142) 9-61-65
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2021 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	На дату переходу на МСФЗ	
1	2	3	4	5	
    I. Необоротні активи					
Нематеріальні активи	1000	1 209	1 223	270	
    первісна вартість	1001	1 358	1 382	426	
    накопичена амортизація	1002	( 149 )	( 159 )	( 156 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	0	
Основні засоби	1010	76 304	68 129	25 260	
    первісна вартість	1011	513 027	512 032	171 555	
    знос	1012	( 436 723 )	( 443 903 )	( 146 295 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:					
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	1 011	2 746	
Гудвіл	1050	0	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	0	
Усього за розділом I	1095	77 513	70 363	28 276	
    II. Оборотні активи					
Запаси	1100	64 589	35 116	45 613	
Виробничі запаси	1101	41 574	18 124	23 731	
Незавершене виробництво	1102	1	0	139	
Готова продукція	1103	22 972	16 964	21 713	
Товари	1104	42	28	30	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	5 238	120	3 650	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:					
    за виданими авансами	1130	1 328	1 779	3 461	
    з бюджетом	1135	0	2	2 257	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	1 654	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	642	1 398	454	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	445	431	5 234	
Готівка	1166	0	0	0	
Рахунки в банках	1167	445	431	5 234	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	0	
у тому числі в:					
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	0	
Інші оборотні активи	1190	96	90	350	
Усього за розділом II	1195	72 338	38 936	61 019	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	0	
Баланс	1300	149 851	109 299	89 295	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	На дату переходу на МСФЗ	
1	2	3	4	5	
    I. Власний капітал					
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	29 266	29 266	29 266	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	42 019	36 555	0	
Додатковий капітал	1410	47 586	47 586	44 179	
Емісійний дохід	1411	0	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	0	
Резервний капітал	1415	3 957	3 957	3 422	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	-2 391	-33 431	-3 046	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	0	
Усього за розділом I	1495	120 437	83 933	73 821	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення					
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	6 890	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	6 127	4 980	4 211	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	6 127	4 980	4 211	
Цільове фінансування	1525	0	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	0	
у тому числі:					
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	0	
Усього за розділом II	1595	13 017	4 980	4 211	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення					
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:					
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	3 482	8 128	5 363	
    розрахунками з бюджетом	1620	2 354	847	1 537	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	582	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	912	636	541	
    розрахунками з оплати праці	1630	3 084	2 354	1 626	
    одержаними авансами	1635	870	4 074	539	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	0	
Поточні забезпечення	1660	5 419	4 185	1 506	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	276	162	151	
Усього за розділом IІІ	1695	16 397	20 386	11 263	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	0	
Баланс	1900	149 851	109 299	89 295	
Примітки: Примiтки додаються

Керівник				О.В. Хардикайнен

Головний бухгалтер			О.В. Петренко

КОДИ	
Дата	01.01.2022	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"	за ЄДРПОУ	00282406	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2021 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	91 759	208 669	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 124 661 )	( 194 538 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	0	14 131	
    збиток	2095	( 32 902 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	5 325	1 668	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 6 583 )	( 5 928 )	
Витрати на збут	2150	( 4 693 )	( 5 912 )	
Інші операційні витрати	2180	( 4 258 )	( 2 637 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	1 322	
    збиток	2195	( 43 111 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	22	89	
Інші доходи	2240	160	14	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 446 )	( 434 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	991	
    збиток	2295	( 43 375 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	7 901	227	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	1 218	
    збиток	2355	( 35 474 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	-421	-2 173	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	-421	-2 173	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	-421	-2 173	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	-35 895	-955	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	57 148	121 134	
Витрати на оплату праці	2505	49 359	61 418	
Відрахування на соціальні заходи	2510	10 739	12 618	
Амортизація	2515	8 515	8 998	
Інші операційні витрати	2520	8 425	6 841	
Разом	2550	134 186	211 009	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	0	0	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	0	0	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,000000	0,000000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,000000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: Примiтки додаються

Керівник				О.В. Хардикайнен

Головний бухгалтер			О.В. Петренко

КОДИ	
Дата	01.01.2022	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"	за ЄДРПОУ	00282406	

Звіт про рух грошових коштів (за непрямим методом)
За 2021 рік
Форма №3-н
Код за ДКУД	1801006	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
		надход- ження	видаток	надход- ження	видаток	
1	2	3	4	5	6	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності						
Прибуток (збиток) від звичайної діяльності до оподаткування	3500	0	43 375	991	0	
Коригування на: 
    амортизацію необоротних активів	3505	8 515	Х	8 998	Х	
    збільшення (зменшення) забезпечень	3510	0	2 381	4 053	0	
    збиток (прибуток) від нереалізованих курсових різниць	3515	0	0	0	0	
    збиток (прибуток) від неопераційної діяльності та інших не грошових операцій	3520	264	0	331	0	
Прибуток (збиток) від участі в капіталі	3521	0	0	0	0	
Зміна вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю, та дохід (витрати) від первісного визнання	3522	0	0	0	0	
Збиток (прибуток) від реалізації необоротних активів, утримуваних для продажу та груп вибуття	3523	0	0	0	0	
Збиток (прибуток) від реалізації фінансових інвестицій 	3524	0	0	0	0	
Зменшення (відновлення) корисності необоротних активів 	3526	0	0	0	0	
Фінансові витрати 	3540	Х	0	Х	0	
Зменшення (збільшення) оборотних активів 	3550	33 841	0	0	11 607	
Збільшення (зменшення) запасів 	3551	29 473	0	0	18 809	
Збільшення (зменшення) поточних біологічних активів 	3552	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) дебіторської заборгованості за продукцію, товари, роботи, послуги 	3553	5 118	0	7 521	0	
Зменшення (збільшення) іншої поточної дебіторської заборгованості 	3554	0	756	0	279	
Зменшення (збільшення) витрат майбутніх періодів 	3556	0	0	0	0	
Зменшення (збільшення) інших оборотних активів 	3557	6	0	0	40	
Збільшення (зменшення) поточних зобов'язань 	3560	4 832	0	0	895	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за товари, роботи, послуги 	3561	4 646	0	0	3 578	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками з бюджетом 	3562	0	925	964	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками зі страхування 	3563	0	276	123	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками з оплати праці 	3564	0	730	647	0	
Збільшення (зменшення) доходів майбутніх періодів 	3566	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) інших поточних зобов'язань 	3567	2 117	0	949	0	
Грошові кошти від операційної діяльності 	3570	1 696	0	1 871	0	
Сплачений податок на прибуток 	3580	X	582	X	0	
Сплачені відсотки 	3585	X	0	X	0	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	1 114	0	1 871	0	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності						
Надходження від реалізації: 
    фінансових інвестицій 	3200	0	X	0	X	
    необоротних активів 	3205	0	Х	0	Х	
Надходження від отриманих: 
    відсотків  	3215	0	Х	0	Х	
    дивідендів 	3220	0	Х	0	Х	
Надходження від деривативів 	3225	0	Х	0	Х	
Надходження від погашення позик 	3230	0	Х	0	Х	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці 	3235	0	Х	0	Х	
Інші надходження 	3250	22	Х	89	Х	
Витрачання  на придбання: фінансових 
    інвестицій 	3255	X	0	X	0	
    необоротних активів	3260	X	541	X	3 084	
Виплати за деривативами 	3270	X	0	X	0	
Витрачання на надання позик 	3275	X	0	X	0	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці  	3280	X	0	X	0	
Інші платежі  	3290	X	0	X	0	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності 	3295	0	519	0	2 995	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності						
Надходження від: 
    Власного капіталу 	3300	0	Х	0	Х	
    Отримання позик 	3305	0	Х	0	Х	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві 	3310	0	Х	0	Х	
Інші надходження 	3340	0	Х	0	Х	
Витрачання на: 
    Викуп власних акцій 	3345	Х	0	X	0	
    Погашення позик 	3350	Х	0	X	0	
    Сплату дивідендів  	3355	Х	609	X	0	
Витрачання на сплату відсотків 	3360	Х	0	X	0	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди 	3365	Х	0	X	0	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві 	3370	Х	0	X	0	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах 	3375	Х	0	X	0	
Інші платежі 	3390	Х	0	X	0	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності 	3395	0	609	0	0	
Чистий рух грошових коштів за звітний період  	3400	0	14	0	1 124	
Залишок коштів на початок року 	3405	445	Х	1 569	Х	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів 	3410	0	0	0	0	
Залишок коштів на кінець року 	3415	431	0	445	0	
Примітки: Примiтки додаються

Керівник				О.В. Хардикайнен

Головний бухгалтер			О.В. Петренко

КОДИ	
Дата	24.01.2022	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"	за ЄДРПОУ	00282406	

Звіт про власний капітал
За 2021 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	29 266	42 019	47 586	3 957	-2 391	0	0	120 437	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	29 266	42 019	47 586	3 957	-2 391	0	0	120 437	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	-35 474	0	0	-35 474	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	-421	0	0	-421	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	-421	0	0	-421	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	-609	0	0	-609	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	-5 464	0	0	5 464	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	-5 464	0	0	-31 040	0	0	-36 504	
Залишок на кінець року 	4300	29 266	36 555	47 586	3 957	-33 431	0	0	83 933	
Примітки: Примiтки додаються

Керівник				О.В. Хардикайнен

Головний бухгалтер			О.В. Петренко

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
ЗАЯВА ПРО ВIДПОВIДАЛЬНIСТЬ КЕРIВНИЦТВА ЩОДО ПIДГОТОВКИ ТА ЗАТВЕРДЖЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ЗА РIК, ЯКИЙ ЗАКIНЧИВСЯ 31 ГРУДНЯ 2021 РОКУ __________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________  Керiвництво несе вiдповiдальнiсть за пiдготовку фiнансової звiтностi, яка достовiрно вiдображає фiнансовий стан приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> станом на 31 грудня 2021 року i результати його дiяльностi, рух грошових коштiв та змiни у власному капiталi за рiк, який закiнчився цiєю датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (<МСФЗ>). При пiдготовцi фiнансової звiтностi керiвництво несе вiдповiдальнiсть за: _	належний вибiр та застосування облiкової полiтики; _	представлення iнформацiї, у т.ч. даних про облiкову полiтику, у формi, що забезпечує прийнятнiсть, достовiрнiсть, спiв ставнiсть та зрозумiлiсть такої iнформацiї; _	розкриття додаткової iнформацiї у випадках, коли виконання вимог МСФЗ є недостатнiм для розумiння користувачами звiтностi того впливу конкретних операцiй, iнших подiй та умов на фiнансовий стан та фiнансовi показники дiяльностi Компанiї; та _	здiйснення оцiнки здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Керiвництво також несе вiдповiдальнiсть за: _	розробку, впровадження та пiдтримання ефективної та надiйної системи внутрiшнього контролю в усiх пiдроздiлах Компанiї; _	ведення належної облiкової документацiї, яка дозволяє у будь-який час продемонструвати та пояснити операцiї Компанiї i розкрити iнформацiю з достатньою точнiстю щодо її фiнансового стану i яка надає керiвництву можливiсть забезпечити вiдповiднiсть фiнансової звiтностi Компанiї вимогам МСФЗ; _	ведення бухгалтерських записiв у вiдповiдностi до законодавства України, Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку України та МСФЗ; _	застосування об?рунтовано доступних заходiв щодо збереження активiв Компанiї; та _	запобiгання i виявлення випадкiв шахрайства та iнших порушень.  Вiд iменi керiвництва:  ____(пiдпис)_______________			              ___(пiдпис)__________________ Олег ХАРДИКАЙНЕН			                                        Олена ПЕТРЕНКО       Т.з.п. генерального директора                                            Заступник головного бухгалтера      ПРИМIТКИ ДО ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА <КОРОСТЕНСЬКИЙ ЗАВОД ЗАЛIЗОБЕТОННИХ ШПАЛ> ЗА РIК, ЩО ЗАКIНЧИВСЯ 31 ГРУДНЯ 2021 РОКУ (в тис. грн.)  ВСТУП 	Ця фiнансова звiтнiсть складена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi за рiк, що закiнчився 31 грудня 2021 року.  У цьому звiтi представлена фiнансова звiтнiсть приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> складена вiдповiдно до мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi у складi: ?	Баланс (звiт про фiнансовий стан): 	станом на 31.12.2020р. - порiвняльний; 	станом на 31.12.2021р. - звiтний. ?	Звiт про фiнансовi результати (звiт про сукупний дохiд): 	за 12 мiсяцiв 2020р. - порiвняльний; 	за 12 мiсяцiв 2021р. - звiтний. ?	Звiт про рух грошових коштiв (за непрямим методом): 	за 12 мiсяцiв 2020р. - порiвняльний; 	за 12 мiсяцiв 2021р. - звiтний. ?	Звiт про власний капiтал: 	за 12 мiсяцiв 2020р. - порiвняльний; 	за 12 мiсяцiв 2021р. - звiтний.  1. ЗАГАЛЬНА IНФОРМАЦIЯ Основнi юридичнi данi про Пiдприємство  Приватне акцiонерне товариство <Коростенський завод залiзобетонних шпал> (далi - Товариство) є юридичною особою та дiє вiдповiдно до Цивiльного кодексу України, Господарського кодексу України, законiв України <Про акцiонернi товариства>, <Про цiннi папери та фондовий ринок>, <Про особливостi утворення публiчного акцiонерного товариства залiзничного транспорту загального користування>, iнших законодавчих та нормативно-правових актiв України. Управлiння корпоративними правами Товариства здiйснює акцiонерне товариство <Українська залiзниця>, утворене вiдповiдно до Закону України <Про особливостi утворення публiчного акцiонерного товариства залiзничного транспорту загального користування> та постанови Кабiнету Мiнiстрiв України вiд 25.06.2014 № 200 <Про утворення публiчного акцiонерного товариства <Українська залiзниця>.   Повне найменування: приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетонних шпал"; Скорочене найменування:  ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ"; Код за ЄДРПОУ: 00282406; Номер та дата державної реєстрацiї пiдприємства: дата проведення державної реєстрацiї 18.12.1991 р. номер запису 1 306 120 0000 000110; Назва органу, який здiйснив реєстрацiю Коростенська районна державна адмiнiстрацiя Житомирської областi; Вищий орган управлiння:  загальнi збори акцiонерiв. Рiшенням акцiонера приватного акцiонерного товариства  <Коростенський завод залiзобетонних шпал> вiд 22.12.2020 року №54/2020-6/6 затверджено нову редакцiю Статуту Товариства (дата та номер запису в ЄДР - 04.03.2021 року, 1003061070033000110).  Згiдно нової редакцiї Статуту: Вищий орган управлiння:  загальнi збори товариства; Одноосiбний виконавчий орган - генеральний директор; Колегiальний контролюючий орган - ревiзiйна комiсiя; Основний вид дiяльностi: Виготовлення виробiв iз бетону для будiвництва (код КВЕД 23.61); Спецiалiзацiя Товариства - виробництво залiзобетонних попередньо напружених шпал та брусiв стрiлочних переводiв для залiзничної iнфраструктури. Основнi види продукцiї, що виробляються: шпали залiзобетоннi типу Ш1-3, Ш 1-1, Ш-9.2, Ш-9.3, СБЗ-0, СБ3.5, СБ3-С, Ш2С-1, Ш-7,  бруси стрiлочних переводiв марки 1/9 та марки 1/11, лотки залiзобетоннi для водовiдводу повз залiзничнi колiї, iнша продукцiя з бетону; Адреса пiдприємства, телефон: 11500, Житомирська область, м. Коростень, вул. Маяковського, 78; тел. (04142) 96165; Банкiвськi реквiзити:  -	п/р №UA81311647000002608290267139 в ТВБВ №10005/029 фiлiї - Житомирське обласне управлiння АТ <Ощадбанк>, МФО 311647; -	п/р №UA533223130000026006000046689 в АТ <Укрексiмбанк> (м.Київ), МФО 322313 Статус платника податкiв: Пiдприємство перебуває на облiку Коростенської ДПI (м.Коростень) Головного управлiння ДПС у Житомирськiй областi. Пiдприємство є платником податку на прибуток на загальних пiдставах, платником податку на додану вартiсть (iндивiдуальний податковий номер 002824006095); Чисельнiсть персоналу: на 31.12.2021 - 401 чол.; Керiвники пiдприємства:   -	тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора Аксюк Богдан Андрiйович - з 23.10.2021 року (наказ №438-ОС вiд 25.10.2021р, рiшення акцiонера №10/6/21 вiд 22.10.2021р.); -	тимчасово здiйснюючий повноваження генерального директора Галицький Володимир Йосипович - з 12.01.2021 року (наказ №11-ОС вiд  12.01.2021, рiшення акцiонера №55/2020-6/7 вiд 23.12.2020р.); -	виконуючий обов'язки голови правлiння Куницький Василь Iванович (з 18.09.2015 по 11.01.2021) Головний бухгалтер: Кличковська Галина Олексiївна. Заступник головного бухгалтера: Петренко Олена Василiвна  Операцiйне середовище.  На дату затвердження фiнансової звiтностi Компанiя функцiонує в нестабiльному середовищi, що пов'язано з кризовими явищами в Українi. Стабiлiзацiя економiчного середовища в Українi залежить вiд заходiв, що проводяться Урядом. В той же час, не iснує чiткого уявлення того, якi результати будуть отриманi вiд зазначених заходiв. Тому неможливо достовiрно надати оцiнку ефекту впливу економiчного середовища на лiквiднiсть та доходи Компанiї, її стабiльнiсть та структуру операцiй з покупцями та постачальниками. Дана фiнансова звiтнiсть не мiстить в собi будь-яких коригувань, якi можуть мати мiсце в пiдсумку такої невизначеностi. Про такi коригування буде повiдомлено, якщо вони стануть вiдомi та зможуть бути оцiненi. Вплив COVID-19  Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть в Українi. Протягом останнiх рокiв економiка України почала демонструвати ознаки вiдновлення та зростання пiсля рiзкого спаду у 2014-2016 роках. Пiсля вiдновлення протягом 2016-2019 рокiв у 2020-2021 роках економiка України зазнала негативного впливу глобальної економiчної кризи, обтяженої пандемiєю COVID-19. Подальший вплив пандемiї складно спрогнозувати, оскiльки вiн залежить вiд географiчного поширення, тяжкостi нових штамiв вiрусу, заходiв уряду щодо запобiгання поширенню вiрусу, удосконалення методiв лiкування. Керiвництво продовжує здiйснювати необхiднi заходи з метою зменшення впливу пандемiї COVID-19 на економiку Компанiї. Вiйськове вторгнення РФ У зв'язку з вiйськовою агресiєю росiйської федерацiї проти України та введенням воєнного стану в Українi вiдповiдно до Указу Президента України вiд 24 лютого 2022 року № 64/2022 "Про введення воєнного стану в Українi", затвердженого Законом України вiд 24 лютого 2022 року № 2102-IX, Торгово-промислова палата визнала вiйськову агресiю росiйської федерацiї проти України форс-мажорними обставинами. Зазначенi обставини є форс-мажорними (надзвичайними, невiдворотними) з 24 лютого 2022 року до їх офiцiйного закiнчення для всiх без винятку суб'єктiв господарювання. Широкi безпековi проблеми, що виникли у зв'язку з повномасштабним воєнним вторгненням, несуть загрозу для подальшого стабiльного економiчного та фiнансового розвитку бiзнесу в Українi, а операцiйне середовище вiдтодi залишається ризикованим i має високий рiвень невизначеностi. Економiчнi наслiдки вiйськової агресiї складно оцiнити, оскiльки наразi в Українi дуже непередбачувана i нестабiльна ситуацiя. Уряд  вживає максимальних зусиль для ефективної оборони держави, захисту населення в умовах бойових дiй проти росiйського агресора, пiдтримки економiки та забезпечення роботи банкiвської системи в умовах воєнного стану. Пiсля 24.02.2022 та до дати затвердження фiнансової звiтностi тривають бойовi дiї, якi спричиняють великi жертви серед населення, руйнування цивiльної iнфраструктури, пошкодження та утруднення логiстичних шляхiв. Станом на дату затвердження цiєї фiнансової звiтностi активи Товариства не були пошкодженi. Проте, суттєве пiдвищення цiн на енергоносiї та покупнi матерiали, а також ускладнення логiстики, мають негативний вплив на фiнансовий стан Товариства. Внаслiдок невизначеностi i тривалостi подiй, пов'язаних з вiйськовим вторгненням РФ до України, Товариство не має практичної можливостi точно та надiйно оцiнити кiлькiсний вплив зазначених подiй на фiнансовий стан i фiнансовi результати дiяльностi. В теперiшнiй час Товариство уважно слiдкує за фiнансовими наслiдками, викликаними зазначеними подiями. Не беручи до уваги вищезазначенi факти, але iнформуючи про них, фiнансова звiтнiсть за рiк, що закiнчився 31 грудня 2021 року пiдготовлена виходячи з припущення про те, що Товариство буде продовжувати нормальну господарську дiяльнiсть у найближчому майбутньому. Вiдповiдно, дана звiтнiсть не мiстить коригувань на випадок того, що Товариство не зможе дотримуватися принципу безперервностi дiяльностi. 2. ОСНОВИ ПРЕДСТАВЛЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI Основи пiдготовки та подання звiтностi  Ця фiнансова звiтнiсть була пiдготовлена у вiдповiдностi до принципу оцiнки за iсторичною вартiстю, за винятком того, що розкрито в облiковiй полiтицi нижче. Основнi принципи облiкової полiтики, що використовувались у ходi пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi, наведено далi. Цi принципи застосовувались послiдовно вiдносно всiх перiодiв, поданих у звiтностi, якщо не зазначено iнше. Концептуальною основою фiнансової звiтностi за рiк, що закiнчився 31.12.2021, є бухгалтерськi полiтики що базуються на вимогах МСФЗ, допущення, прийнятi управлiнським персоналом щодо стандартiв та iнтерпретацiй.  Перелiк та назви форм фiнансової звiтностi Товариства вiдповiдають вимогам, встановленим НП(С)БО 1 <Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi>, та форми Примiток, що розробленi у вiдповiдностi до МСФЗ. Згiдно МСФЗ та враховуючи НП(С)БО 1 Звiт про сукупний дохiд передбачає подання витрат, визнаних у прибутку або збитку, за класифiкацiєю, основаною на методi <функцiї витрат> або <собiвартостi реалiзацiї>, згiдно з яким витрати класифiкують вiдповiдно до їх функцiй як частини собiвартостi чи, наприклад, витрат на збут або адмiнiстративну дiяльнiсть.  Представлення грошових потокiв вiд операцiйної дiяльностi у Звiтi про рух грошових коштiв здiйснюється iз застосуванням непрямого методу. Iнформацiя про основнi види грошових надходжень та грошових виплат формується на пiдставi облiкових записiв Товариства. Витрати на сплату вiдсоткiв розкриваються у Звiтi про рух грошових коштiв в окремiй статтi.  Безперервнiсть дiяльностi.  Станом на 31.12.2021 року власний капiтал Товариства становив 83,9 млн.грн., в той же час оборотнi активи Товариства перевищили поточнi зобов'язання на 8,5 мiльйони гривень.  У 2021 роцi Товариство отримало збиток у сумi 35,5 млн. грн. (у 2020 роцi отриманий прибуток склав 1,2 млн. грн.).  Вiйськова агресiя росiйської федерацiї проти України, що стала пiдставою введення воєнного стану з 24 лютого 2022 року, спричинила негативний вплив на господарську дiяльнiсть Товариства, зумовлений значним зростанням цiн на сировину,  енергоресурси, паливно-мастильнi матерiали, запаснi частини для ремонту технiки тощо; руйнуванням ланцюгiв поставок. До ЗСУ мобiлiзовано близько 6% працiвникiв Товариства. Втрати чи будь-якi пошкодження майна вiдсутнi. На потреби оборони держави передано блоки ФБС на суму 178 тис.грн.. Дане вибуття суттєво не вплинуло на господарську дiяльнiсть Товариства. Господарська дiяльнiсть Компанiї, як i до початку вiйськової агресiї, фiнансується за рахунок власних коштiв пiдприємства. Знецiнення активiв вiдсутнє. Вiйна суттєво не вплинула на виконання умов договорiв з контрагентами через форс-мажорнi обставини. Значне зменшення обсягiв продажiв, прибуткiв, грошових потокiв вiд операцiйної дiяльностi - не стосується Товариства. Хоча iснує суттєва невизначенiсть, у Товариства вiдсутнi намiри щодо оголошення про плани припинення дiяльностi або вибуття основних активiв. На оцiнку активiв, зобов'язань та витрат Товариства протягом наступних 12 мiсяцiв можуть суттєво вплинути нестабiльнiсть економiчної ситуацiї в Українi, значнi змiни цiн на енергоресурси та товари, якi використовуються в дiяльностi Товариства, дефiцит робочої сили. Проте керiвництво вважає, що Товариства буде продовжувати дiяльнiсть як безперервно дiюче Товариство. Це припущення ?рунтується на поточних намiрах та фiнансових можливостях Товариства. У випадку нестачi обiгових коштiв для забезпечення операцiйної дiяльностi i виконання поточних зобов'язань необхiдне фiнансування може бути залучене вiд пов'язаних осiб, що дозволить забезпечити стабiльне функцiонування Товариства. Фiнансова звiтнiсть Товариства була складена з урахуванням припущення щодо продовження дiяльностi Товариства на безперервнiй основi та не мiстить в собi будь-яких коригувань, якi можуть мати мiсце в пiдсумку такої невизначеностi. Про такi коригування буде повiдомлено, якщо вони стануть вiдомi та зможуть бути оцiненi. Керiвництво Товариства вважає, що воно здiйснює всi заходи, необхiднi для пiдтримки стабiльної дiяльностi та розвитку Товариства у вiдповiдностi до мети його створення та предмету дiяльностi, визначених Статутом. У керiвництва Товариства немає намiрiв щодо лiквiдацiї Товариства або припинення його дiяльностi. 3. ПРИЙНЯТТЯ НОВИХ ТА ПЕРЕГЛЯНУТI СТАНДАРТИ  Товариство прийняло до застосування такi новi i переглянутi стандарти i тлумачення, а також поправки до них, якi викладенi державною мовою та офiцiйно оприлюдненi Мiнiстерством фiнансiв України та набули обов'язкової чинностi для облiкових перiодiв, якi починають дiяти на або пiсля 1 сiчня 2021 року:  Наступнi змiненi стандарти набули чинностi з 1 сiчня 2021 року, але не мали суттєвого впливу на Товариство:  Поправки до МСФЗ (IFRS) 9, МСБО (IAS) 39, МСФЗ (IFRS) 7, МСФЗ (IFRS) 4 та МСФЗ (IFRS) 16 - Реформа контрольних показникiв процентних ставок - етап 2 (опублiковано 27 серпня 2020 року та вступає в силу для рiчних перiодiв, якi починаються 1 сiчня 2021 року або пiсля цiєї дати).  Змiни до МСФЗ (IFRS) 16 "Оренда" - Поступки з оренди, пов'язанi з COVID-19.  Новi i переглянутi МСФЗ випущенi, але якi ще не набули чинностi.  На дату фiнансової звiтностi наступнi стандарти, тлумачення та змiни до стандартiв були випущенi, але не вступили в силу:  Продаж чи внесок активiв в асоцiйовану компанiю або спiльне пiдприємство iнвестором - змiни МСФЗ 10 та МСБО 28 (опублiкованi 11 вересня 2014 року i вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з дати, яка буде встановлена РМСБО, або пiсля цiєї дати).  Цi змiни усувають невiдповiднiсть мiж вимогами МСФЗ 10 i МСБО 28, що стосуються продажу чи внеску активiв в асоцiйовану компанiю або спiльне пiдприємство iнвестором. Основний наслiдок застосування змiн полягає у тому, що прибуток чи збиток визнається у повному обсязi у тому випадку, якщо угода стосується бiзнесу. Якщо активи не являють собою бiзнес, навiть якщо цими активами володiє дочiрнє пiдприємство, визнається лише частина прибутку чи збитку.  Класифiкацiя зобов'язань як поточнi або довгостроковi - змiни МСБО 1 (виданi 23 сiчня 2020 року i дiють на рiчнi перiоди, що починаються з 1 сiчня 2022 року або пiзнiше).  Цi змiни обмеженої сфери застосування уточнюють, що зобов'язання класифiкуються у короткостроковi або довгостроковi залежно вiд прав, iснуючих на кiнець звiтного перiоду. Зобов'язання є довгостроковим, якщо органiзацiя має на кiнець звiтного перiоду суттєве право вiдкласти їх погашення, як мiнiмум, на 12 мiсяцiв. Керiвництво бiльше не мiстить вимогу про те, що таке право має бути безумовним. Очiкування керiвництва щодо того, чи буде воно у подальшому використовувати своє право вiдкласти погашення, не впливають на класифiкацiю зобов'язань. Право вiдкласти погашення виникає тiльки у випадку, якщо органiзацiя виконує усi застосовнi умови на кiнець звiтного перiоду. Зобов'язання класифiкується як короткострокове, якщо умову порушено на звiтну дату чи до неї, навiть у випадку, коли пiсля закiнчення звiтного перiоду вiд кредитора отримано звiльнення вiд обов'язку виконати умову. Водночас кредит класифiкується як довгостроковий, якщо умову кредитного договору порушено тiльки пiсля звiтної дати. Крiм того, змiни уточнюють вимоги до класифiкацiї боргу, який органiзацiя може погасити за рахунок його конвертацiї у власний капiтал. <Погашення> визначається як припинення зобов'язання за рахунок його врегулювання у формi грошових коштiв, iнших ресурсiв, якi мiстять економiчнi вигоди, чи власних дольових iнструментiв органiзацiї. Передбачено виключення для конвертованих iнструментiв, якi можуть бути конвертованi у власний капiтал, але тiльки для тих iнструментiв, де опцiон на конвертацiю класифiкується як дольовий iнструмент в якостi окремого компонента комбiнованого фiнансового iнструмента.  Класифiкацiя зобов'язань у короткостроковi або довгостроковi - перенесення дати набуття чинностi - змiни МСБО 1 (опублiкованi 15 липня 2020 року i вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати).  Змiни МСБО 1 щодо класифiкацiї зобов'язань у короткостроковi або довгостроковi були випущенi у сiчнi 2020 року з початковою датою набуття чинностi з 1 сiчня 2022 року. Проте у зв'язку з пандемiєю COVID-19 дату набуття чинностi було перенесено на один рiк, щоб надати органiзацiям бiльше часу для запровадження змiн, пов'язаних iз класифiкацiєю, у результатi внесення змiн.  Виручка, отримана до початку запланованого використання активу, Обтяжливi договори - вартiсть виконання договору, Посилання на Концептуальну основу - змiни обмеженої сфери застосування до МСБО 16, МСБО 37 та МСФЗ 3, i Щорiчнi удосконалення МСФЗ 2018-2020 рокiв - змiни МСФЗ 1, МСФЗ 9, МСФЗ 16 та МСБО 41 (опублiкованi 14 травня 2020 року i вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2022 року або пiсля цiєї дати).  Змiна МСБО 16 забороняє органiзацiям вираховувати з вартостi об'єкта основних засобiв будь-яку виручку, отриману вiд продажу готової продукцiї, виготовленої протягом перiоду пiдготовки органiзацiєю цього активу до запланованого використання. Виручка вiд продажу такої готової продукцiї разом iз витратами на її виробництво наразi визнається у складi прибутку чи збитку. Органiзацiя повинна застосовувати МСБО 2 для оцiнки вартостi такої готової продукцiї. Вартiсть не включатиме амортизацiю такого активу, що тестується, оскiльки вiн ще не готовий до запланованого використання. Змiна МСБО 16 також роз'яснює, що органiзацiя <перевiряє належне функцiонування активу> шляхом оцiнки технiчних i фiзичних характеристик цього активу.  Фiнансовi показники такого активу не мають значення для цiєї оцiнки. Отже, актив може функцiонувати вiдповiдно до намiрiв керiвництва та пiдлягати амортизацiї до того, як вiн досягне очiкуваного керiвництвом рiвня операцiйної дiяльностi.  Змiна МСБО 37 роз'яснює значення <витрати на виконання договору>. Змiна пояснює, що прямi витрати на виконання договору включають додатковi витрати на виконання такого договору, та розподiл iнших витрат, якi безпосередньо пов'язанi з виконанням договору. Змiна також роз'яснює, що до створення окремого резерву пiд обтяжливий договiр органiзацiя визнає весь збиток вiд знецiнення активiв, використаних у ходi виконання договору, а не активiв, призначених для виконання договору.  МСФЗ 3 було змiнено шляхом включення до нього посилання на Концептуальну основу фiнансової звiтностi 2018 року, яка дозволяє визначити, що являє собою актив або зобов'язання при об'єднаннi бiзнесу. До цiєї змiни МСФЗ 3 включав посилання на Концептуальну основу фiнансової звiтностi 2001 року. Крiм того, в МСФЗ 3 додано нове виключення щодо зобов'язань та умовних зобов'язань. Це виключення передбачає, що вiдносно певних категорiй зобов'язань та умовних зобов'язань органiзацiя, яка застосовує МСФЗ 3, повинна посилатися на МСБО 37 або на Роз'яснення КIМФЗ 21, а не на Концептуальну основу фiнансової звiтностi 2018 року. Без цього нового виключення органiзацiї довелося б визнавати певнi зобов'язання при об'єднаннi бiзнесу, якi вона не визнавала б вiдповiдно до МСБО 37. Отже, одразу пiсля придбання органiзацiя повинна була б припинити визнання таких зобов'язань i визнати дохiд, який не вiдображає економiчну вигоду. Також було роз'яснено, що органiзацiя-покупець не зобов'язана визнавати умовнi активи вiдповiдно до визначення МСБО 37 на дату придбання.  Змiна МСФЗ 9 розглядає питання про те, якi платежi слiд включати до <10%-го тестування> для припинення визнання фiнансових зобов'язань. Витрати чи платежi можуть здiйснюватися на користь третiх сторiн або кредитора. Вiдповiдно до цiєї змiни витрати чи платежi на користь третiх сторiн не включатимуться до <10%-го тестування>.  Внесена змiни до iлюстративного прикладу 13 до МСФЗ 16: виключено приклад платежiв орендодавця, якi стосуються удосконалень орендованого майна. Цю змiну внесено для того, щоб уникнути потенцiйної невизначеностi щодо методу облiку пiльгових умов за орендою.  МСФЗ 1 дозволяє застосовувати звiльнення, якщо дочiрня компанiя починає застосовувати МСФЗ з пiзнiшої дати, нiж її материнська компанiя. Дочiрня компанiя може оцiнювати свої активи та зобов'язання за балансовою вартiстю, за якою вони були б включенi до консолiдованої фiнансової звiтностi материнської компанiї, виходячи з дати переходу материнської компанiї на облiк за МСФЗ, якби не було зроблено жодних коригувань для цiлей консолiдацiї та вiдображення результату об'єднання бiзнесу, в межах якого материнська компанiя придбала вказану дочiрню компанiю. Змiна МСФЗ 1 дозволяє органiзацiям, якi застосували це звiльнення за МСФЗ 1, також оцiнювати накопиченi курсовi рiзницi iз використанням числових значень показникiв, вiдображених материнською компанiєю, на основi дати переходу материнської компанiї на облiк за МСФЗ. Ця змiна МСФЗ 1 поширює дiю цього звiльнення на накопиченi курсовi рiзницi, щоб скоротити витрати органiзацiй, якi застосовують МСФЗ вперше. Ця змiна також застосовуватиметься до асоцiйованих компанiй i спiльних пiдприємств, якi скористалися цим самим звiльненням, передбаченим МСФЗ 1.  Скасовано вимогу, вiдповiдно до якої органiзацiї повиннi були виключити грошовi потоки для цiлей оподаткування у процесi оцiнки справедливої вартостi згiдно з МСБО 41. Ця змiна має забезпечити вiдповiднiсть вимогi, яка мiститься у стандартi, щодо дисконтування грошових потокiв пiсля оподаткування.  Змiни МСФЗ 17 та змiна МСФЗ 4 (опублiкованi 25 червня 2020 року i вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати).  Змiни включають роз'яснення для полегшення запровадження МСФЗ 17 i спрощення окремих вимог стандарту та перехiдних положень. Цi змiни стосуються восьми областей МСФЗ 17 i не передбачають змiни основоположних принципiв стандарту. До МСФЗ 17 були внесенi такi змiни:  _ Дата набуття чинностi: Дату набуття чинностi МСФЗ 17 (зi змiнами) вiдкладено на два роки. Стандарт має застосовуватися до рiчних звiтних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати. Встановлений у МСФЗ 4 строк дiї тимчасового звiльнення вiд застосування МСФЗ 9 також перенесено на рiчнi звiтнi перiоди, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати.  _ Очiкуване вiдшкодування страхових аквiзицiйних грошових потокiв: Органiзацiї повиннi вiдносити частину своїх аквiзицiйних витрат на вiдповiднi договори, якi очiкується подовжити, та визнавати такi витрати як активи до моменту визнання органiзацiєю подовження договору. Органiзацiї повиннi оцiнювати ймовiрнiсть вiдшкодування активу на кожну звiтну дату i надавати iнформацiю про конкретний актив у примiтках до фiнансової звiтностi.  _ Маржа за передбаченi договором послуги, що вiдноситься на iнвестицiйнi послуги: Слiд iдентифiкувати одиницi покриття з урахуванням обсягу вигод i очiкуваного перiоду страхового покриття та iнвестицiйних послуг за договорами зi змiнними платiжками та iншими договорами з послугами по отриманню iнвестицiйного доходу вiдповiдно до загальної моделi. Витрати, пов'язанi з iнвестицiйною дiяльнiстю, слiд включати як грошовi потоки у межi договору страхування у тих випадках, в яких органiзацiя здiйснює таку дiяльнiсть для збiльшення вигод вiд страхового покриття для власника страхового полiсу.  _ Утримуванi договори перестрахування - вiдшкодування збиткiв: Коли органiзацiя визнає збиток при первiсному визнаннi обтяжливої групи базових договорiв страхування чи при додаваннi обтяжливих базових договорiв страхування до групи, органiзацiя повинна скоригувати маржу за передбаченi договором послуги вiдповiдної групи утримуваних договорiв перестрахування i визнати прибуток за такими договорами перестрахування. Сума збитку, вiдшкодованого за утримуваним договором перестрахування, визначається множенням збитку, визнаного за базовими договорами страхування, на процент вимог за базовими договорами страхування, який органiзацiя очiкує вiдшкодувати за утримуваним договором перестрахування. Ця вимога застосовуватиметься тiльки у тому випадку, коли утримуваний договiр перестрахування визнається до визнання збитку вiд базового договору страхування або одночасно з таким визнанням.  _ Iншi змiни: Iншi змiни включають виключення зi сфери застосування для певних договорiв кредитних карт (або аналогiчних договорiв) i для певних кредитних договорiв; представлення активiв i зобов'язань за договорами страхування у звiтi про фiнансовий стан у портфелях, а не в групах; застосовнiсть варiанту зниження ризику при зниженнi фiнансових ризикiв за допомогою утримуваних договорiв перестрахування та непохiдних фiнансових iнструментiв за справедливою вартiстю через прибуток чи збиток; вибiр облiкової полiтики для змiни оцiнок, зроблених у попереднiй промiжнiй фiнансовiй звiтностi, при застосуваннi МСФЗ 17; включення платежiв i надходжень з податку на прибуток, що вiдносяться на конкретного власника страхового полiсу, за умовами договору страхування до грошових потокiв; i вибiркове звiльнення вiд вимог протягом перехiдного перiоду та iншi незначнi змiни.  Поправки до МСБО 1 <Подання фiнансової звiтностi>, Практичнi рекомендацiї (IFRS PS) 2 <Формування суджень про суттєвiсть> (вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати).  Поправки включають:  Замiна вимог до компанiй розкривати свої <основнi положення> облiкової полiтики вимогою розкривати <суттєвi положення> облiкової полiтики; i додавання керiвництва про те, як компанiям слiд застосовувати концепцiю суттєвостi при прийняттi рiшень щодо розкриття облiкової полiтики.  Iнформацiя про облiкову полiтику є суттєвою, якщо, розглядаючи разом з iншою iнформацiєю, включеною до фiнансової звiтностi, вона за об?рунтованими очiкуваннями могла б вплинути на рiшення, якi основнi користувачi фiнансової звiтностi загального призначення роблять на основi цiєї звiтностi. Хоча операцiя, iнша подiя або умова, з якою пов'язана iнформацiя про облiкову полiтику, може бути суттєвою (сама по собi), це не обов'язково означає, що вiдповiдна iнформацiя про облiкову полiтику є суттєвою для фiнансової звiтностi. Розкриття несуттєвої iнформацiї про облiкову полiтику може бути прийнятним, хоч i не вимагається.  Поправки до МСБО 8 (вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати).  Змiни до МСБО 8 уточнюють рiзницю мiж змiнами облiкових полiтик та облiкових оцiнок, а також визначають облiковi оцiнки як монетарнi суми у фiнансових звiтах, щодо яких є невпевненiсть в оцiнцi.  У текстi Змiн наголошується на тому, зокрема, що:  змiни в облiкових оцiнках, що є наслiдком нової iнформацiї або нових розробок, не є виправленням помилок;  результати змiни вхiдних даних або методики оцiнки є змiнами в облiкових оцiнках, якщо вони не випливають iз коригувань помилок минулих перiодiв;  змiни в облiкових оцiнках можуть впливати лише на прибутки/збитки поточного перiоду або поточного та майбутнього перiодiв.  Змiни в МСБО 12 (вступають у силу для рiчних перiодiв, якi починаються з 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати).  Вiдстрочене податкове зобов'язання слiд визнавати щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню, крiм тих випадкiв, коли такi рiзницi виникають вiд:  а) первiсного визнання гудвiлу, або  б) первiсного визнання активу чи зобов'язання в операцiї, яка:  i) не є об'єднанням бiзнесу;  ii) не має пiд час здiйснення жодного впливу нi на облiковий, нi на оподатковуваний прибуток (податковий збиток);  iii) пiд час здiйснення не призводить до виникнення тимчасових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню та вирахуванню, в рiвних сумах.  Вiдстрочений податковий актив слiд визнавати щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають вирахуванню, якщо є ймовiрним, що буде отримано оподатковуваний прибуток, до якого можна застосовувати тимчасову рiзницю, яка пiдлягає вирахуванню, за винятком ситуацiй, коли вiдстрочений податковий актив виникає вiд первiсного визнання активу або зобов'язання в операцiї, яка:  а) не є об'єднанням бiзнесу;  б) не впливає пiд час здiйснення операцiї нi на облiковий прибуток, нi на оподатковуваний прибуток (податковий збиток);  в) пiд час здiйснення не призводить до виникнення тимчасових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню та вирахуванню, в рiвних сумах. Компанiя, що застосовує поправку вперше, має на дату початку самого раннього з представлених порiвняльних перiодiв:  (a) визнати вiдстрочений податковий актив - тiєю мiрою, в якiй є ймовiрним наявнiсть у майбутньому оподатковуваного прибутку, проти якого можна зарахувати цю вiд'ємну тимчасову рiзницю,  вiдкладене податкове зобов'язання щодо всiх тимчасових рiзниць, що вiднiмаються та оподатковуються, пов'язаних:  (i) з активами у формi права користування та зобов'язаннями з оренди; i  (ii) з визнаними зобов'язаннями щодо виведення об'єктiв з експлуатацiї, вiдновлення навколишнього середовища та аналогiчними зобов'язаннями та iз сумами цих зобов'язань, включених до первiсної вартостi вiдповiдного активу;  (b) визнати сумарний ефект первинного застосування цих поправок як коригування вступного сальдо нерозподiленого прибутку (або iншого компонента власного капiталу, залежно вiд ситуацiї) на зазначену дату.  Якщо iнше не зазначено вище, керiвництво Товариства очiкує, що набуття чинностi цих стандартiв та тлумачень не матиме iстотного впливу на його фiнансову звiтнiсть. На сьогоднiшнiй день Товариство не планує завчасного прийняття зазначених стандартiв та тлумачень.
4. СУТТЄВI ПОЛОЖЕННЯ ОБЛIКОВОЇ ПОЛIТИКИ Заява про вiдповiднiсть.   Зазначена фiнансова звiтнiсть була пiдготована у вiдповiдностi до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ), виданими Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (РМСБО). При пiдготовцi даної фiнансової звiтностi керiвництво ?рунтувалося на своєму кращому знаннi i розумiннi Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi та iнтерпретацiй, фактiв i обставин, якi могли вплинути на цю фiнансову звiтнiсть, якi були випущенi та вступили в силу на момент пiдготовки цiєї окремої фiнансової звiтностi.   Основа пiдготовки фiнансової звiтностi.   Зазначена фiнансова звiтнiсть була пiдготовлена у вiдповiдностi до принципу оцiнки за iсторичною вартiстю, за винятком того, що розкрито в облiковiй полiтицi нижче. Основнi принципи облiкової полiтики, що використовувались у ходi пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi, наведено далi. Цi принципи застосовувались послiдовно вiдносно всiх перiодiв, поданих у звiтностi, якщо не зазначено iнше. Концептуальною основою фiнансової звiтностi за рiк, що закiнчився 31.12.2021 року, є бухгалтерськi полiтики що базуються на вимогах МСФЗ, допущення, прийнятi управлiнським персоналом щодо стандартiв та iнтерпретацiй.   Валюта представлення. Ця фiнансова звiтнiсть представлена у нацiональнiй валютi України, українськiй гривнi, з округленням усiх сум до найближчої тисячi.   Перерахунок iноземної валюти. Функцiональною валютою Компанiї є українська гривня - валюта первинного економiчного середовища, в якому працює Компанiя.  Монетарнi активи i зобов'язання в iноземнiй валютi перераховуються у функцiональну валюту за офiцiйним обмiнним курсом Нацiонального банку України (НБУ) станом на кiнець звiтного перiоду. Прибутки i збитки вiд курсових рiзниць, що виникають у результатi розрахункiв за операцiями i переоцiнки монетарних активiв та зобов'язань, визнаються у складi прибутку чи збитку. Товариство подає на нетто-основi прибутки та збитки, якi виникають вiд прибутку та збитку вiд курсових рiзниць. Прибутки та збитки подаються окремо, якщо вони є суттєвими.  Iноземна валюта може бути конвертована в українську гривню та гривня в iноземну валюту за курсом обмiну, на який впливає Нацiональний банк України. Точний курс обмiну, за яким Товариство може обмiнювати валюту, залежить вiд переговорiв з її комерцiйними (обслуговуючими) банками та ситуативного балансу попиту та пропозицiї на мiжбанкiвському валютному ринку.   Звiтнiсть за сегментами. Товариство визначило свою дiяльнiсть як єдиний звiтний сегмент. Компанiя визначає сегмент у вiдповiдностi до критерiїв, встановлених МСФЗ (IFRS) 8 <Операцiйнi сегменти>, виходячи iз способу регулярної перевiрки дiяльностi Компанiї вищим органом оперативного управлiння з метою аналiзу ефективностi та розподiлу ресурсiв мiж пiдроздiлами Товариства. Вищим органом оперативного управлiння визначений генеральний директор Товариства, який аналiзує внутрiшнi звiти Товариства з метою ефективностi її дiяльностi та розподiлу ресурсiв. Спираючись на данi внутрiшнiх звiтiв, керiвництво визначило єдиний операцiйний сегмент, який складається з дiяльностi по виготовленню виробiв iз бетону для будiвництва на територiї Житомирської областi.   Сезоннi операцiї. Дiяльнiсть Товариства не пiдпадає пiд iстотний вплив сезонних або циклiчних чинникiв протягом звiтного року.  Класифiкацiя активiв i зобов'язань на оборотнi/поточнi та необоротнi/довгостроковi  Звiт про фiнансовий стан вiдображає iнформацiю про активи, зобов'язання i власний капiтал Товариства в грошовому виразi на звiтну дату. Товариство розкриває короткостроковi (поточнi) i довгостроковi активи, а також короткостроковi (поточнi) й довгостроковi зобов'язання як окремi роздiли безпосередньо в Звiтi про фiнансовий стан. Актив класифiкується як короткостроковий (поточний), коли вiн задовольняє будь-який з наступних критерiїв: Товариство має намiр/очiкує продати чи спожити (використати) актив протягом звичайного операцiйного циклу (12 мiсяцiв пiсля звiтної дати); актив утримується з метою продажу; актив є грошовими коштами або еквiвалентами грошових коштiв, якщо немає обмежень щодо обмiну чи використання цього активу для погашення зобов'язання принаймнi протягом дванадцяти мiсяцiв пiсля звiтної дати. Всi iншi активи повиннi класифiкуватися як довгостроковi.  Вiдстроченi податковi активи завжди класифiкуються як довгостроковi. Зобов'язання класифiкується як короткострокове (поточне), коли воно задовольняє будь-який з наступних критерiїв: зобов'язання передбачається погасити в рамках звичайного операцiйного циклу (12 мiсяцiв пiсля звiтної дати); зобов'язання утримується з метою продажу; у Товариствi  немає безумовного права вiдкласти погашення вiдповiдного зобов'язання протягом, як мiнiмум, 12 мiсяцiв пiсля звiтної дати. Всi iншi зобов'язання класифiкуються як довгостроковi.  Вiдстроченi податковi зобов'язання завжди класифiкуються як довгостроковi.  Звiт про фiнансовий стан повинен включати, як мiнiмум, наступнi статтi, визначенi МСФЗ (якщо вiдповiднi статтi будуть вiдповiдати критерiям визнання): основнi засоби; iнвестицiйна нерухомiсть; нематерiальнi активи; фiнансовi активи (iншi нiж: iнвестицiї, що облiковуються iз застосуванням методу участi в капiталi; торговельна та iнша дебiторська заборгованiсть; грошовi кошти та їх еквiваленти); iнвестицiї, що облiковуються iз застосуванням методу участi в капiталi; запаси; торговельна та iнша дебiторська заборгованiсть; грошовi кошти та їх еквiваленти; загальна сума активiв, класифiкованих як утримуванi для продажу, та активiв, включених у групи вибуття, класифiкованi як утримуванi для продажу вiдповiдно до МСФЗ (IFRS) 5 <Необоротнi активи, утримуванi для продажу, та припинена дiяльнiсть> (далi МСФЗ 5); торговельна та iнша кредиторська заборгованiсть; забезпечення; фiнансовi зобов'язання (iншi нiж: торгiвельна та iнша кредиторська заборгованiсть; забезпечення); зобов'язання та активи з поточного податку на прибуток; вiдстроченi податковi зобов'язання та вiдстроченi податковi активи; зобов'язання, включенi в групи вибуття, класифiкованi як утримуванi для продажу вiдповiдно до МСФЗ 5; частка неконтролюючих учасникiв (частка меншостi), подана у власному капiталi; випущений капiтал i резерви, що вiдносяться до власникiв материнського пiдприємства.  Додатковi рядки, заголовки та промiжнi пiдсумки слiд подавати безпосередньо у Звiтi про фiнансовий стан, коли таке подання є доречним для розумiння фiнансового стану Товариства.  Оцiнка справедливої вартостi  Пiдприємство використовує такi методики оцiнки, якi є прийнятними у обставинах, що склалися i для яких доступнi данi, достатнi для оцiнки справедливої вартостi, при цьому максимально використовуються прийнятнi вихiднi данi за результатами спостережень. Пiдприємство визначає полiтику i процедури як для перiодичної оцiнки справедливої вартостi так i для одноразової оцiнки вартостi активiв ( у разi наявностi та необхiдностi оцiнки активiв, наприклад, призначених для розподiлу у складi дiяльностi, що припиняється). Для оцiнки значних активiв таких, як об'єкти нерухомостi, фiнансовi активи, що утримуються для продажу, умовнi винагороди, у разi доцiльностi, залучаються зовнiшнi оцiнювачi. Рiшення про необхiднiсть залучення зовнiшнiх оцiнювачiв приймається щорiчно, найвищим управлiнським персоналом Товариства, пiсля обговорення та затвердження такого рiшення. На кожну звiтну дату керiвництво оцiнює та аналiзує змiни вартостi активiв i зобов'язань.  Справедлива вартiсть є цiною, яка була б отримана вiд продажу активу або виплачена за передачу зобов'язання в рамках угоди, що здiйснюється у звичайному порядку мiж учасниками ринку на дату оцiнки. Оцiнка справедливої вартостi передбачає, що угода по продажу активу (передачi зобов'язання) вiдбувається:  - або на основному ринку для даного активу (зобов'язання);  - або, в умовах вiдсутностi основного (активного) ринку, на найбiльш прийнятному ринку для даного активу (зобов'язання).  Справедлива вартiсть активу (зобов'язання) оцiнюється з використанням припущень, якi передбачають, що учасники ринку дiють у своїх кращих iнтересах.  Основнi засоби  Основнi засоби Товариства враховуються i вiдображуються у фiнансовiй звiтностi Товариства вiдповiдно до МСБО 16 <Основнi засоби>. Основнi засоби Товариства вiдображаються у звiтностi пiсля їх первiсного визнання за переоцiненою сумою, яка є його справедливою вартiстю на дату переоцiнки, за мiнусом подальшої накопиченої амортизацiї та подальших збиткiв вiд зменшення корисностi. Товариство здiйснює оцiнку справедливої вартостi основних засобiв з наступною частотою: щорiчно - для об'єктiв основних засобiв, справедлива вартiсть яких може, за очiкуванням, зазнавати значних i непостiйних змiн; кожнi три роки (п'ять рокiв) - для об'єктiв основних засобiв з незначною змiною справедливої вартостi. Якщо переоцiнюють об'єкт основних засобiв, тодi переоцiнюється весь клас основних засобiв, до якого належить такий об'єкт. Якщо балансова (залишкова) вартiсть основного засобу збiльшилася в результатi переоцiнки, збiльшення визнається в iншому сукупному доходi (на рахунку 41 <Капiтал у дооцiнках>) та накопичується у власному капiталi пiд назвою <Капiтал у дооцiнках>. Проте це збiльшення має визнаватися в прибутку чи збитку (на субрахунку 7462 <Дохiд вiд дооцiнки необоротних активiв i фiнансових iнвестицiй, ранiше уцiнених>), якщо воно вiдновлює суму ранiше визнаного зменшення вiд переоцiнки того самого активу, яке ранiше було визнане в прибутку чи збитку (на субрахунку 975 <Уцiнка необоротних активiв i фiнансових iнвестицiй>)  Якщо балансова вартiсть активу зменшилася в результатi переоцiнки, зменшення визнається в прибутку чи збитку (на субрахунку 975 <Уцiнка необоротних активiв i фiнансових iнвестицiй>). Проте зменшення слiд вiдображати в iншому сукупному доходi на рахунку 41 <Капiтал у дооцiнках>, якщо iснує кредитове сальдо цього рахунку. Таким чином, зменшення, визнане в iншому сукупному доходi, зменшує суму, акумульовану у власному капiталi на рахунку власного капiталу пiд назвою <Капiтал у дооцiнках>. Дооцiнка, що входить до складу власного капiталу об'єкта основних засобiв i вiдображається на рахунку 41  <Капiтал у дооцiнках>, напряму переноситься до складу нерозподiленого прибутку протягом строку використання активу. Сума перенесеної дооцiнки буде рiзницею мiж амортизацiєю, що базується на переоцiненiй балансовiй вартостi активу, та амортизацiєю, що базується на собiвартостi активу. Припинення визнання основних засобiв вiдбувається пiсля їх вибуття, або у випадку, якщо подальше використання активу не принесе економiчних вигiд. Якщо сума очiкуваних витрат iз виведення з експлуатацiї активу пiсля його використання є суттєвою для фiнансової звiтностi, приведена вартiсть очiкуваних витрат iз виведення з експлуатацiї активу пiсля його використання включається до первiсної вартостi вiдповiдного активу, якщо виконуються критерiї визнання резерву. Знос розраховується як зменшення вартостi активiв, крiм землi, до їх оцiночної залишкової вартостi, якщо така iснує. Нарахування зносу починається, коли активи готовi до їх цiльового використання. Знос нараховується за лiнiйним методом протягом очiкуваних строкiв корисного використання вiдповiдних активiв. Основними засобами вважаються активи, якi Товариство придбає з метою використання їх у процесi своєї дiяльностi, надання послуг, для здiйснення адмiнiстративних функцiй, очiкуваний строк корисного використання яких бiльше одного року i первiсна вартiсть яких перевищує 20 тис. грн. без врахування податку на додану вартiсть.  Одиницею облiку основних засобiв рахується окремий об'єкт. Амортизацiя нараховується у вiдповiдностi до груп основних засобiв i термiну корисного використання за кожним об'єктом основних засобiв до досягнення балансової вартостi об'єкта нульового значення.      Дiапазон строкiв корисного використання включає:  № групи	Найменування основних засобiв	Термiн корисного використання, роки Група 1	Земельнi дiлянки	- Група 3	Будiвлi, споруди, передавальнi пристрої	20-50 Група 4	Машини та обладнання (крiм комп'ютерної технiки)	5-18 Група 4	Комп'ютерна технiка	2-3 Група 5	Транспортнi засоби	5-7 Група 6	Iнструменти, прилади, iнвентар	4-14 Група 9	Iншi основнi засоби	12-13  Термiн експлуатацiї основних засобiв встановлює постiйно дiюча комiсiя по введенню в експлуатацiю та списанню основних засобiв. Склад комiсiї визначений у наказi по пiдприємству. Для кожного окремого об'єкта основних засобiв строк експлуатацiї встановлюється комiсiєю по введенню в експлуатацiю та списанню основних засобiв при надходженнi його на пiдприємство та при визнаннi його активом.  Термiни корисного використання основанi на оцiнках керiвництва того перiоду, на протязi якого актив буде приносити прибуток. Термiни перiодично можуть переглядатись на предмет подальшої вiдповiдностi. Об'єкти, якi знаходяться в процесi незавершеного будiвництва, капiталiзуються як окремий елемент основних засобiв. По завершеннi будiвництва вартiсть об'єкту переноситься до вiдповiдної категорiї основних засобiв. Знос на об'єкти незавершеного будiвництва не нараховується. Невстановлене обладнання являє собою устаткування, придбане Пiдприємством, але ще не введене в експлуатацiю. Знос на невстановлене обладнання не нараховується.  Нематерiальнi активи  Нематерiальнi активи Товариства враховуються i вiдображуються у фiнансовiй звiтностi згiдно МСБО 38 <Нематерiальнi активи>.  Нематерiальними активами визнаються контрольованi пiдприємством немонетарнi активи, якi не мають матерiальної форми, можуть бути iдентифiкованi окремо вiд пiдприємства i використовуються пiдприємством протягом перiоду бiльше 1 року (або операцiйного циклу) для надання фiнансових послуг, в адмiнiстративних цiлях або передачi в оренду iншим особам.  Об'єкти нематерiальних активiв класифiкуються за окремими групами (сукупнiстю однотипних за призначенням та умовами використання нематерiальних активiв). Нематерiальнi активи вiдображаються у звiтностi пiсля їх первiсного визнання за переоцiненою сумою, яка є його справедливою вартiстю на дату переоцiнки, за вирахуванням подальшої накопиченої амортизацiї та подальших збиткiв вiд зменшення корисностi.  Переоцiнка нематерiальних активiв повинна здiйснюватись з такою регулярнiстю, щоб на кiнець звiтного перiоду балансова (залишкова) вартiсть активу суттєво не вiдрiзнялась вiд його справедливої вартостi. Товариство використовує прямолiнiйний метод амортизацiї, що забезпечує розподiл вартостi нематерiального активу на систематичнiй основi та вiдображає спосiб, у який економiчна вигода вiд вiдповiдного активу споживається Товариством.  Результатом застосування прямолiнiйного методу амортизацiї є постiйнi вiдрахування протягом строку корисного використання, якщо лiквiдацiйна вартiсть нематерiального активу не змiнюється. Строки  корисної експлуатацiї  та метод амортизацiї нематерiальних активiв переглядаються  Товариством щонайменше наприкiнцi кожного звiтного перiоду (року). Нарахування амортизацiї припиняється на одну з двох дат, що сталася ранiше: на дату, з якої актив класифiкують як утримуваний для продажу (детально визначено в роздiлi 20 <Облiк необоротних активiв, утримуваних для продажу, та припиненої дiяльностi>); на дату, з якої припиняють визнання активу.  Запаси  Облiк i вiдображення у фiнансовiй звiтностi запасiв здiйснюється вiдповiдно до МСБО 2 <Запаси>.  Собiвартiсть одиниць запасiв, якi, як правило, не є взаємозамiнними, та товарiв чи послуг, призначених для конкретних проектiв, Товариство визначає шляхом використання конкретної iдентифiкацiї їх iндивiдуальної собiвартостi.  Конкретна iдентифiкацiя собiвартостi означає, що конкретнi витрати ототожнюються з iдентифiкованими одиницями запасiв. Такий пiдхiд є доцiльним для запасiв, призначених для конкретних проектiв, незалежно вiд того, чи вони були придбанi, чи виробленi.  Проте конкретна iдентифiкацiя собiвартостi недоречна у випадку, коли iснує велика кiлькiсть одиниць запасiв, якi, як правило, є взаємозамiнними. За таких обставин собiвартiсть запасiв Товариство визначає за формулою - <перше надходження - перший видаток> (ФIФО).  Товариство застосовує одну i ту саму формулу собiвартостi для всiх запасiв однакового характеру та використання. Для запасiв рiзного характеру або використання можуть бути виправданими рiзнi формули собiвартостi.  Формула ФIФО припускає, що одиницi запасiв, якi були придбанi або виробленi першими, продаються першими, а отже, одиницi, якi залишаються в запасах на кiнець перiоду, є тими, що були придбаними або виробленими останнiми.  При вiдпуску у виробництво, у разi продажу та iншому вибуттi старопридатних запасiв, що були оприбуткованi при лiквiдацiї, ремонтi або iншому полiпшеннi основних засобiв, оцiнка здiйснюється за методом та у спосiб щомiсячної середньозваженої собiвартостi, за яким оцiнка вибуття запасiв проводиться щодо кожної одиницi запасiв дiленням сумарної вартостi залишку таких запасiв на початок звiтного мiсяця i вартостi одержаних у звiтному мiсяцi запасiв на сумарну кiлькiсть запасiв на початок звiтного мiсяця i одержаних у звiтному мiсяцi запасiв. Запаси оцiнюються за найменшою iз двох величин: собiвартiстю; або чистою вартiстю реалiзацiї.  Чиста вартiсть реалiзацiї визначається по кожнiй одиницi облiку запасiв шляхом вирахування очiкуваних витрат на завершення виробництва та витрат на подальшу реалiзацiю з очiкуваної цiни реалiзацiї. Коригування балансової вартостi запасiв до чистої вартостi реалiзацiї здiйснюється шляхом нарахування резерву на знецiнення запасiв на рахунку 29 <Резерв на знецiнення запасiв>, що є контрактивним до рахункiв запасiв i зменшує балансову вартiсть вiдповiдної групи запасiв у Звiтi про фiнансовий стан. Резерв на знецiнення запасiв визнається в перiодi його створення з одночасним визнанням iнших операцiйних витрат на субрахунку 946 <Втрати вiд знецiнення запасiв>. Так, резерв повинен бути нарахований, якщо чиста вартiсть реалiзацiї зменшиться у наступних можливих випадках: має мiсце повне або часткове моральне старiння запасiв (наприклад, змiнилася технологiя виробництва, а на складi залишилися запаси, якi неможливо використати у зв'язку з такою змiною технологiї i запаси не використовуються i не реалiзуються бiльше 12 мiсяцiв з дня їх придбання/виготовлення). При цьому резерв нараховується у розмiрi 100 % вартостi запасiв;  коли запаси не використовуються i не реалiзуються бiльше 12 мiсяцiв та є впевненiсть у тому, що запаси не будуть використанi за їх призначенням та їх вартiсть не буде вiдшкодована. У таких випадках резерв нараховується у розмiрi 100% вартостi запасiв;  зменшення цiни реалiзацiї - при цьому резерв нараховується у розмiрi рiзницi мiж балансовою вартiстю та чистою вартiстю реалiзацiї запасiв; витрати на виробництво або оцiненi витрати на збут збiльшились до такого рiвня, що стає неможливим вiдшкодувати вартiсть запасiв при подальшiй реалiзацiї - при цьому резерв нараховується у розмiрi рiзницi мiж балансовою вартiстю та чистою вартiстю реалiзацiї таких запасiв; вiдбулося фiзичне пошкодження запасiв. При цьому резерв нараховується у розмiрi рiзницi мiж балансовою вартiстю та чистою вартiстю реалiзацiї запасiв. Запаси, призначенi для виробництва готової продукцiї, не пiдлягають списанню нижче собiвартостi, якщо готову продукцiю, у виробництвi якої вони використовуються, передбачається продати за собiвартiстю такої продукцiї або з прибутком. Якщо обставини, якi були пiдставою для нарахування резерву на знецiнення запасiв  перестали iснувати i є чiткi свiдчення зростання чистої вартостi реалiзацiї внаслiдок економiчних обставин, то такi запаси оцiнюються за новою балансовою вартiстю, яка є нижчою з двох оцiнок: собiвартiстю запасiв або переглянутою чистою вартiстю реалiзацiї. При цьому на суму збiльшення вартостi запасiв вiдповiдно коригується резерв на знецiнення запасiв, який облiковується на рахунку 29 <Резерв на знецiнення запасiв> та сторнується в межах суми первинного часткового списання вiдповiдний рахунок запасiв, якщо є вiдповiднi витрати у звiтному перiодi. Якщо у звiтному перiодi виду витрат для сторнування не вистачає, то резерв списується з визнанням доходу на субрахунку 716 <Вiдшкодування ранiше списаних активiв>. Сума визнаного доходу не може перевищувати суму попередньо визнаних витрат вiд знецiнення запасiв в розрiзi кожної одиницi облiку запасiв.  При вибуттi запасу залишок резерву, створеного пiд його знецiнення:  сторнується разом з витратами на субрахунку 946 <Втрати вiд знецiнення запасiв>, у випадку, якщо був нарахований 100% резерв, через те, що запаси не використовувались i не реалiзувались бiльше 12 мiсяцiв;  списується в кореспонденцiї з рахунком облiку запасу, пiд знецiнення якого був створений резерв, в iнших випадках знецiнення.   Фiнансовi активи та фiнансовi зобов'язання  Фiнансовий актив - це будь-який актив, що є: грошовими коштами; iнструментом власного капiталу iншого суб'єкта господарювання; контрактним правом отримувати грошовi кошти або iнший фiнансовий актив вiд iншого суб'єкта господарювання; або контрактним правом обмiнювати фiнансовi iнструменти з iншим суб'єктом господарювання за умов, якi є потенцiйно сприятливими для Товариства; або контрактом, розрахунки за яким здiйснюватимуться або можуть здiйснюватися власними iнструментами капiталу та який є непохiдним iнструментом, за який Товариство зобов'язане або може бути зобов'язане отримати змiнну кiлькiсть власних iнструментiв капiталу; або похiдним iнструментом, розрахунки за яким здiйснюватимуться або можуть здiйснюватися iншим чином, нiж обмiном фiксованої суми грошових коштiв або iншого фiнансового активу на фiксовану кiлькiсть власних iнструментiв капiталу. Фiнансове зобов'язання - це будь-яке зобов'язання, що є: контрактним зобов'язанням надавати грошовi кошти або iнший фiнансовий актив iншому суб'єктовi господарювання, або обмiнюватися фiнансовими активами або фiнансовими зобов'язаннями з iншим суб'єктом господарювання за умов, якi є потенцiйно несприятливими для Товариства; або контрактом, розрахунки за яким здiйснюватимуться або можуть здiйснюватися власними iнструментами капiталу та який є непохiдним iнструментом, за яким Товариство зобов'язане або може бути зобов'язане надавати змiнну кiлькiсть власних iнструментiв капiталу; або похiдним iнструментом, розрахунки за яким здiйснюватимуся або можуть здiйснюватися iншим чином, нiж обмiн фiксованої суми грошових коштiв або iншого фiнансового активу на фiксовану кiлькiсть власних iнструментiв капiталу.  Товариство визнає фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан тiльки у випадку, якщо Товариство виступає стороною контрактного надання (отримання) фiнансового iнструменту. При первiсному визнаннi фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання визнаються за справедливою вартiстю плюс (у випадку якщо фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання не оцiнюються за справедливою вартiстю з вiдображенням переоцiнки як прибутку або збитку) витрати на операцiю, що безпосередньо пов'язанi з придбанням або випуском фiнансового активу чи фiнансового зобов'язання. Для цiлей подальшої оцiнки фiнансовi активи Товариства роздiляються на такi категорiї: фiнансовi активи за справедливою вартiстю з вiдображенням переоцiнки як прибутку або збитку; iнвестицiї, утримуванi до погашення; позики та дебiторська заборгованiсть; фiнансовi активи, доступнi для продажу. Таким чином, пiсля первiсного визнання фiнансовi активи Товариства (включаючи похiднi iнструменти, якщо вони є активами Товариства) оцiнюються за справедливою вартiстю без будь-яких вирахувань витрат на операцiю, якi може понести Товариство при продажу чи iншому вибуттi фiнансового активу, окрiм наступних фiнансових активiв: позик та дебiторської заборгованостi, що оцiнюються за амортизованою вартiстю, використовуючи метод ефективної ставки вiдсотка; iнвестицiй, утримуваних до погашення, що оцiнюються за амортизованою вартiстю, використовуючи метод ефективної ставки вiдсотка; iнвестицiй в iнструменти власного капiталу, що не мають котирувань на активному ринку, та справедлива вартiсть яких не може бути достовiрно визначеною, а також деривативiв, що пов'язанi з та повиннi бути погашенi такими iнструментами власного капiталу, що оцiнюються за своєю собiвартiстю.	 Пiсля первiсного визнання всi фiнансовi зобов'язання Товариства оцiнюються за амортизованою вартiстю,  використовуючи метод ефективної ставки вiдсотка, окрiм фiнансових зобов'язань за справедливою вартiстю з вiдображенням переоцiнки як прибутку або збитку.  Товариство визначає, чи iснують об'єктивнi ознаки зменшення корисностi фiнансових активiв чи групи фiнансових активiв на кожну звiтну дату. Якщо є об'єктивнi свiдчення того, що має мiсце збиток вiд зменшення корисностi позик та дебiторської заборгованостi або iнвестицiй, утримуваних до погашення, що облiковуються за амортизованою вартiстю, то суму збитку оцiнюють як рiзницю мiж балансовою вартiстю активу та теперiшньою вартiстю попередньо оцiнених майбутнiх грошових потокiв (за винятком майбутнiх кредитних збиткiв, що не були понесенi), дисконтованих за первiсною ефективною ставкою вiдсотка фiнансового активу (тобто ефективною ставкою вiдсотка, обчисленою при первiсному визнаннi). Балансова вартiсть активу зменшується iз застосуванням рахунку резерву сумнiвних боргiв 38 <Резерв сумнiвних боргiв>.  Податок на прибуток.   Податок на прибуток вiдображений у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до законодавства, яке було чинним або практично набуло чинностi станом на кiнець звiтного перiоду. Витрати з податку на прибуток включають поточний податок та вiдстрочений податок i вiдображаються у складi прибутку чи збитку за рiк, крiм випадкiв, коли вони вiдносяться до операцiй, визнаних у складi iншого сукупного доходу чи безпосередньо у складi капiталу, в тому ж чи iншому перiодi. Поточний податок - це сума, що, як очiкується, має бути сплачена податковим органам або ними вiдшкодована стосовно оподатковуваного прибутку чи збитку за поточний та попереднi перiоди. Оподатковуванi прибутки та збитки базуються на оцiночних розрахунках, якщо фiнансова звiтнiсть затверджується до випуску до моменту подання вiдповiдних податкових декларацiй. Iншi податки, за винятком податку на прибуток, облiковуються у складi операцiйних витрат. Вiдстрочений податок на прибуток розраховується за методом балансових зобов'язань вiдносно податкових збиткiв та тимчасових рiзниць, що виникають мiж податковою базою активiв та зобов'язань та їхньою балансовою вартiстю для цiлей фiнансової звiтностi. Вiдповiдно до виключення при початковому визнаннi, вiдстрочений податок не визнається для тимчасових рiзниць, що виникають при початковому визнаннi активу або зобов'язання у результатi операцiї, яка не є об'єднанням компанiй i яка не впливає на фiнансовий результат або оподатковуваний прибуток. Суми вiдстрочених податкiв визначаються iз використанням ставок оподаткування, якi були введенi в дiю або практично були введенi в дiю станом на кiнець звiтного перiоду i якi, як очiкується, застосовуватимуться у перiодi, коли будуть сторнованi тимчасовi рiзницi або зарахованi перенесенi податковi збитки. Вiдстроченi податковi активи по тимчасових рiзницях, що зменшують оподатковувану базу, та перенесенi податковi збитки вiдображаються лише тiєю мiрою, в якiй iснує iмовiрнiсть отримання оподатковуваного прибутку, вiдносно якого можна буде реалiзувати тимчасовi рiзницi.  Податок на додану вартiсть.   ПДВ стягується за двома ставками: 20% при продажу на внутрiшньому ринку та iмпортi товарiв, робiт чи послуг та 0% при експортi товарiв чи наданнi послуг. Зобов'язання платника ПДВ дорiвнює загальнiй сумi ПДВ, акумульованiй за звiтний перiод, i виникає на дату вiдвантаження товарiв клiєнту чи на дату отримання оплати вiд клiєнта, залежно вiд того, що вiдбувається ранiше. Кредит з ПДВ - це сума, на яку платник податку має право зменшити свої зобов'язання з ПДВ за звiтний перiод. Право на кредит з ПДВ виникає у момент отримання податкової накладної з ПДВ.  ПДВ, який стосується продажiв та закупiвель, визнається у балансi згорнуто i показується як актив або зобов'язання в сумi, вiдображенiй у декларацiях з ПДВ. В iнших випадках ПДВ вiдображається розгорнуто.  Оренда.   Визначення того, чи є угода орендою (мiстить ознаки оренди) базується на аналiзi змiсту угоди. Договiр у цiлому (його окремi компоненти) вважатимуться договором оренди, якщо за ним передають право контролювати використання iдентифiкованого активу протягом певного перiоду в обмiн на вiдшкодування. Компанiя як орендар  На дату початку оренди пiдприємство-орендар оцiнює актив у формi права користування за первiсною вартiстю, куди має входити: _	величина первiсної оцiнки зобов'язання з оренди; _	оренднi платежi на дату початку оренди або до такої дати за вирахуванням отриманих дисконтiв; _	будь-якi початковi прямi витрати, здiйсненi орендарем; _	оцiнка витрат, якi здiйснить орендар пiд час демонтажу й перемiщення базового активу пiсля закiнчення договору. На дату початку оренди Компанiя оцiнює зобов'язання з оренди за поточною вартiстю орендних платежiв, якi ще не здiйснено на цю дату. Оренднi платежi дисконтують iз використанням вiдсоткової ставки, передбаченої в договорi оренди. Якщо таку ставку не можна легко визначити, пiдприємство використовує ефективну вiдсоткову ставку залучення додаткових позикових коштiв у тiй самiй валютi, розраховану з останньої рiчної або промiжної звiтностi, складеної на дату укладання договору. Якщо договiр оренди передбачає перехiд орендаревi пiсля закiнчення строку оренди практично всiх ризикiв i вигiд вiд володiння матерiальним необоротним активом, включно з можливiстю придбати актив у власнiсть за лiквiдацiйною вартiстю, Компанiя враховує у себе на балансi основний засiб вiдповiдно до МСБО (IAS) <Основнi засоби>. В iнших випадках орендне право орендар враховує як право користування майном згiдно з МСБО (IAS) 38 <Нематерiальнi активи>.  Виплати працiвникам   Всi винагороди працiвникам Товариства враховуються як поточнi, вiдповiдно до МСБО 19 <Виплати працiвникам>.  Виплати працiвникам включають:  а) короткостроковi виплати працiвникам, такi як заробiтна плата, оплаченi щорiчнi вiдпустки та тимчасова непрацездатнiсть, участь у прибутку та премiї (якщо вони пiдлягають сплатi протягом дванадцяти мiсяцiв пiсля закiнчення перiоду);  б) виплати по закiнченнi трудової дiяльностi, такi як пенсiї, iншi види пенсiйного забезпечення, страхування життя та медичне обслуговування по закiнченнi трудової дiяльностi;  в) iншi довгостроковi виплати працiвникам, включаючи додаткову вiдпустку за вислугу рокiв або оплачувану академiчну вiдпустку, виплати з нагоди ювiлеїв чи iншi виплати за вислугу рокiв, виплати за тривалою непрацездатнiстю, а також отримання частки прибутку, премiї та вiдстрочену компенсацiю, якщо вони пiдлягають сплатi пiсля завершення дванадцяти мiсяцiв пiсля закiнчення перiоду або пiзнiше;  г) виплати при звiльненнi.  Керiвництво оцiнює пенсiйнi зобов'язання та iншi винагороди працiвникам з використанням iнформацiї про поточнi виплати пiльгових пенсiй та iншi винагороди працiвникам. Поточна вартiсть зобов'язання за пенсiйним планом iз встановленими виплатами визначається шляхом дисконтування розрахункового майбутнього вiдтоку грошових коштiв. У процесi господарської дiяльностi Товариство сплачує обов'язковi внески до Державного Пенсiйного фонду за своїх працiвникiв, в розмiрi передбаченому Законодавством України.   Резерви  Резерви визнаються, коли в результатi певної подiї в минулому Пiдприємство має юридичнi або добровiльно взятi на себе зобов'язання, для врегулювання яких з великим ступенем iмовiрностi буде потрiбний вiдтiк ресурсiв, якi втiлюють у собi майбутнi економiчнi вигоди, а також суму зобов'язання можна достовiрно визначити. Якщо Пiдприємство планує одержати вiдшкодування деякої частини або всiх резервiв, вiдшкодування визнається як окремий актив, але тiльки в тому випадку, коли одержання вiдшкодування не пiдлягає сумнiву. Витрати, що стосуються резерву, вiдображаються у прибутках та збитках за вирахуванням вiдшкодування. Якщо вплив вартостi грошей у часi є суттєвим, резерви дисконтуються за поточною ставкою до оподаткування, яка вiдображає, коли це доцiльно, ризики, характернi для конкретного зобов'язання. Якщо застосовується дисконтування, то збiльшення резерву з часом визнається як фiнансовi витрати.    Доходи та витрати  Доходи пiдприємства визнаються на дату поставки продукцiї (робiт, послуг) i оцiнюються вiдповiдно до МСФЗ 15 <Дохiд вiд договорiв з клiєнтами> та МСБО 18 <Дохiд>. Доходи визнаються, якщо iснує висока вiрогiднiсть того, що Пiдприємство отримає економiчнi вигоди, а доходи можуть бути вiрогiдно визначенi. Доходи оцiнюються за справедливою вартiстю винагороди, отриманої або такої, що пiдлягає отриманню, за вирахуванням знижок i податкiв з продажу. Сума доходу не вважається достовiрно визначеною до того моменту, поки не врегульованi всi умовнi зобов'язання, пов'язанi з реалiзацiєю. Доходи та витрати визнаються за методом нарахування.  Дохiд - це збiльшення економiчних вигiд протягом облiкового перiоду у виглядi надходження чи збiльшення корисностi активiв або у виглядi зменшення зобов'язань, результатом чого є збiльшення чистих активiв, за винятком збiльшення, пов'язаного з внесками учасникiв.  Дохiд визнається у звiтi про прибутки та збитки за умови вiдповiдностi визначенню та критерiям визнання. Визнання доходу вiдбувається одночасно з визнанням збiльшення активiв або зменшення зобов'язань.  Дохiд вiд надання послуг вiдображається в момент виникнення незалежно вiд дати надходження коштiв i визначається, виходячи iз ступеня завершеностi операцiї з надання послуг на дату балансу.  Дивiденди визнаються доходом, коли встановлено право на отримання коштiв.  Витрати - це зменшення економiчних вигiд протягом облiкового перiоду у виглядi вибуття чи амортизацiї активiв або у виглядi виникнення зобов'язань, результатом чого є зменшення чистих активiв, за винятком зменшення, пов'язаного з виплатами учасникам.  Витрати визнаються у звiтi про прибутки та збитки за умови вiдповiдностi визначенню та одночасно з визнанням збiльшення зобов'язань або зменшення активiв.  Витрати негайно визнаються у звiтi про прибутки та збитки, коли видатки не надають майбутнiх економiчних вигiд або тодi та тiєю мiрою, якою майбутнi економiчнi вигоди не вiдповiдають або перестають вiдповiдати визнанню як активу у звiтi про фiнансовий стан.  Витрати визнаються у звiтi про прибутки та збитки також у тих випадках, коли виникають зобов'язання без визнання активу.  Витрати, понесенi у зв'язку з отриманням доходу, визнаються у тому ж перiодi, що й вiдповiднi доходи.
5. IСТОТНI СУДЖЕННЯ I ДЖЕРЕЛА НЕВИЗНАЧЕНОСТI У ОЦIНКАХ  Iстотнi судження в процесi застосування облiкової полiтики. У процесi застосування облiкової полiтики Товариства керiвництво зробило певнi професiйнi судження, окрiм тих, якi вимагають використання оцiнок, якi мають найбiльш iстотний вплив на суми, визнанi в фiнансовiй звiтностi. Цi судження, серед iншого, включають правомiрнiсть застосування припущення щодо здатностi вести свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Основнi джерела невизначеностi оцiнок  Нижче наведенi ключовi припущення щодо майбутнього, а також основнi джерела невизначеностi оцiнок на кiнець звiтного перiоду, якi мають iстотний ризик стати причиною внесення суттєвих коригувань до балансової вартостi активiв та зобов'язань протягом наступного фiнансового року. а) Строки корисного використання основних засобiв  Оцiнка строкiв корисного використання об'єктiв основних засобiв залежить вiд професiйного судження керiвництва, яке засноване на досвiдi роботи з аналогiчними активами. При визначеннi строкiв корисного використання активiв керiвництво бере до уваги умови очiкуваного використання активiв, моральний знос, фiзичний знос i умови працi, в яких будуть експлуатуватися данi активи. Змiна будь-якого з цих умов або оцiнок може в результатi привести до коригування майбутнiх норм амортизацiї. б) Вiдстроченi податковi активи Суми i термiни сторнування тимчасових рiзниць залежать вiд прийняття iстотних суджень керiвництва Товариства на пiдставi оцiнки майбутньої облiкової та податкової вартостi основних засобiв. Вiдстроченi податковi активи визнаються для всiх невикористаних податкових збиткiв в тiй мiрi, в якiй ймовiрно отримання оподатковуваного прибутку, за рахунок якого можливо буде реалiзувати данi збитки. Вiд керiвництва вимагається прийняття iстотного професiйного судження при визначеннi суми вiдстрочених податкових активiв, якi можна визнати, на основi очiкуваного термiну i рiвня оподатковуваних прибуткiв з урахуванням стратегiї майбутнього податкового планування. в) Визначення справедливої вартостi основних засобiв Використання рiзних професiйних суджень стосовно оцiнки вартостi може мати суттєвий вплив на умовну вартiсть основних засобiв Пiдприємства, що вiдображена у фiнансовiй звiтностi. г) Зменшення корисностi нефiнансових активiв Пiдприємством здiйснено суттєвi iнвестицiї в основнi засоби. Цi активи тестуються, як зазначено вище зменшення корисностi, коли обставини вказують на можливiсть зменшення корисностi. Чинники, що вважаються суттєвими для iнiцiювання оцiнки на предмет зменшення корисностi, включають таке: iстотне падiння ринкових цiн, суттєве недовиконання показникiв операцiйної дiяльностi, з огляду на iсторичнi або очiкуваннi в майбутньому результати операцiйної дiяльностi, суттєвi змiни у використаннi активiв або в загальнiй бiзнес-стратегiї Пiдприємства, включаючи активи, стосовно яких ухвалено рiшення про їхню лiквiдацiю або замiну, i пошкодженi активи або активи, знятi з експлуатацiї, негативнi галузевi або економiчнi тенденцiї. Оцiнка вiдшкодовуваних сум активiв повинна частково грунтуватися на оцiнках керiвництва, включаючи визначення вiдповiдних активiв, що генерують грошовi кошти, оцiнку очiкуваних показникiв операцiйної дiяльностi, здатнiсть активiв генерувати дохiд, припущення щодо кон'юнктури ринку в майбутньому. Змiни в обставинах, а також в оцiнках i припущеннях керiвництва можуть призвести до збиткiв вiд зменшення корисностi у вiдповiдних перiодах. д) Судовi спори i претензiї Пiдприємство може бути об'єктом рiзного роду судових спорiв i претензiй, включаючи розгляди за справами про оскарження нормативних актiв, стосовно результату яких iснує значний ступiнь невизначеностi. Керiвництво проводить оцiнку, серед iнших чинникiв, ступеню ймовiрностi несприятливого результату i можливостi реальної оцiнки суми збитку. Непередбачуванi подiї або змiни вищезазначених облiкових оцiнок можуть вимагати збiльшення або зменшення суми до нарахування або вимагати нарахування суми, не нарахованої ранiше, коли таке оцiночне значення не вважалося ймовiрним та/або реальна оцiнка не була можливою.  6. ПОВ'ЯЗАНI СТОРОНИ  Пов'язанi особи ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ" - єдиний акцiонер -  акцiонерне товариство <Українська залiзниця> (АТ <Укрзалiзниця>), компанiї - юридичнi особи, якi перебувають пiд контролем АТ <Укрзалiзниця> та керiвництво Товариства. У 2021 роцi мали мiсце операцiї з пов'язаними особами - регiональними фiлiями АТ <Укрзалiзниця>. Обсяг поставки продукцiї Товариства (без урахування податку на додану вартiсть) вказаним особам за 2021 рiк склав 74 505 тис. грн., реалiзацiї запасiв - 2 021 тис.грн. Вiдпускнi цiни вiдповiдають рiвню звичайних ринкових цiн. В свою чергу, обсяг придбання товарiв (робiт, послуг) вiд пов'язаних осiб у 2021 роцi склав 3 202 тис.грн. Дебiторська заборгованiсть з пов'язаними особами станом на 31.12.2021 становить 120 тис.грн., а Кредиторська заборгованiсть - 5 тис.грн. Винагороди посадовим особам Пiдприємства у звiтному роцi пов'язанi iз вiдносинами трудового найму та передбаченi колективним договором i цивiльно-правовими договорами склали 1 826 тис.грн.  7. ДОХОДИ, ВИТРАТИ, ФIНАНСОВИЙ РЕЗУЛЬТАТ Доходи визнаються за умови виконання всiх наведених нижче умов: Пiдприємство передало покупцевi всi iстотнi ризики i вигоди, пов'язанi з володiнням продукцiєю;  Пiдприємство бiльше не бере участь в управлiннi в тiй мiрi, яка зазвичай асоцiюється з правом володiння, i не контролює продану продукцiю;  сума доходiв може бути достовiрно визначена;  iснує висока вiрогiднiсть отримання економiчних вигод, пов'язаних з операцiєю;  понесенi або очiкуванi витрати, пов'язанi з операцiєю, можуть бути достовiрно визначенi, вiдповiдно до МСФЗ 15 <Дохiд вiд договорiв з клiєнтами>. Доходи Пiдприємства, розкритi у фiнансовiй звiтностi, включають: (у тисячах гривень) Найменування показника	2021 рiк	2020 рiк Дохiд вiд реалiзацiї власної готової  продукцiї	91 032	207 645 Дохiд вiд реалiзацiї товарiв                                                         	195	332 Дохiд вiд реалiзацiї робот та послуг	532	692 Разом, Чистий дохiд                                                                	91 759	208 669 - В т.ч.: експорт                                                                           	-	336 - Внутрiшнiй ринок                                                                   	91 759	208 333 Дохiд вiд реалiзацiї iнших оборотних активiв	2 195	1 129 Дохiд вiд безоплатно одержаних оборотних активiв             	2 834	- Дохiд вiд вiдшкодування ранiше списаних активiв	172	45 Iнший операцiйний дохiд (невикористанi суми резервiв)	118	494 Нарахування резерву на знецiнення запасiв та доходи вiд використання ранiше знецiнених запасiв	6	- Разом, Iншiй операцiйний доход	5325	1 668 Iншi фiнансовi доходи (отриманi % за банкiвськими рахунками)	22	89 Iншi доходи (списання необоротних активiв)	160	14 Дохiд з податку на прибуток                                                             	7901	227 Разом:	105 167	210 667  Витрати вiдображаються в бухгалтерському облiку одночасно зi зменшенням активiв або збiльшенням зобов'язань. Облiк витрат Пiдприємства здiйснюється з дотриманням принципу нарахування й вiдповiдностi доходiв i витрат. Доходи й витрати вiдображаються в бухгалтерському облiку й фiнансовiй звiтностi в момент їх виникнення, незалежно вiд дати надходження або сплати грошових коштiв. Вiдображення витрат Пiдприємства та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi здiйснюється по методу класифiкацiї витрат за функцiональним призначенням. Iнформацiя о характерi операцiйних витрат в розрiзi елементiв (включаючи данi о видатках на амортизацiю, матерiальних витратах i виплат працiвникам) приведена у роздiлi II Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд).  Витрати Пiдприємства класифiкованi у сумах:  (у тисячах гривень) Найменування показника	2021 рiк	2020 рiк Собiвартiсть реалiзованої власної готової  продукцiї	124 505	194 274 Собiвартiсть реалiзованих товарiв                                                         	156	264 Разом, Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	124 661	194 538 Адмiнiстративнi витрати                                                                          	6 583	5 928 Витрати на збут                                                                                           	4 693	5 912 Витрати на купiвлю-продаж iноземної валюти                                 	-	- Безнадiйнi та сумнiвнi борги (нарахування резерву на знецiнення запасiв та пере- класифiкацiя вiдстрочених податкових активiв (зменшення витрат))	-	- Витрати вiд операцiйної курсової рiзницi	-	- Визнанi штрафи (пенi, неустойки)                                                                	1 429	- Iншi операцiйнi витрати   	2 829	2 637 Разом, Iншi операцiйнi витрати	4 258	2 637 Фiнансовi витрати (дисконтування процентнi витрати розрахунок актуарiї	446	434 Iншi витрати,	-	- в тому числi:                                                                                	-	 Забеспечення на залишкову вартостi НМА, що плануються для лiквiдацiї	-	- Уцiнка необоротних активiв	-	- Витрати (дохiд) з податку на прибуток                                             	-	 Разом:	140 641	277 007 Адмiнiстративнi витрати за 2020 рiк та 2021рiк складали тис.грн Найменування показника	2021рiк	2020рiк Витрати на оплату працi 	3580	3936 Вiдрахування на соцiальнi заходи	775	766 Матерiали	3	9 Паливо	104	106 Амортизацiя	286	335 Послуги звязку	101	- Iнформмацiйнi послуги та супроводження компютерних програм	381	-  Судовi витрати, юридичнi та наторiальнi послуги	112	- Аудиторськi послуги	108	- Iншi послуги	1133	776 Всього	6583	5928                Витрати на збут за 2020р та 2021р.тис.грн. Найменування показника	2021рiк	2020рiк Витрати на оплату працi	1115	1261 Вiдрахування на соцiальнi заходи	224	256 Амортизацiя	2390	2501 Послуги по подачi прибиранню вантажних вагонiв	570	1200 Iншi послуги	394	694 Всього	4693	5912  Фiнансовий результат дiяльностi ПрАТ "КзЗБШ" склав: (у тисячах гривень) Чистий фiнансовий результат	2021 рiк	2020 рiк Прибуток (збиток)	(35 474)	1 218 Дооцiнка необоротних активiв	-	- Iнший сукупний дохiд	(421)	(2 173) Сукупний дохiд                  	(35 895)	(955) По рядку 2445 Звiту про фiнансовi результати та по 4116 Звiту про власний капiтал за 2021 рiк вiдображається коригування фiнансового результату Дт 44 - Кт 47 (збиток) в сумi <->  421 тис.грн., а саме: <-> 41 тис.грн. - коригування розмiру пiльгових пенсiй (Дт 443 - Кт 472) та 462 тис.грн. - коригування забезпечення на виплату працiвникам по закiнченню трудової дiяльностi (Дт 443 - Кт 47711). Зазначенi суми коригування фiнансового результату проведенi на пiдставi актуарних розрахункiв.  8. НЕОБОРОТНI АКТИВИ  Нематерiальнi активи  У звiтному 2021 роцi придбано нематерiальних активiв на суму 24,0 тис.грн. (програмне забезпечення Windows 10) Нарахована амортизацiя за звiтний рiк - 10тис. грн. Основнi засоби, незавершенi капiтальнi iнвестицiї Незавершенi капiтальнi iнвестицiї - об'єкти, що знаходяться в процесi незавершеного будiвництва визнаються Пiдприємством як окремi елементи основних засобiв, але, зважаючи на особливостi затвердженої форми звiту про фiнансовий стан, вартiсть об'єктiв незавершеного будiвництва у балансi вiдображена у окремiй статтi у складi Роздiлу 1 "Необоротнi активи".  На 31.12.2021 р. у Товариства вiдсутнє незаверше будiвництво (основнi засоби не готовi для використання). Капiталiзованi витрати Пiдприємства представленi: (у тисячах гривень)  Найменування показника	за 2021 рiк	за 2020 рiк Придбання (виготовлення) основних засобiв	47	2 892 Полiпшення ОЗ, модернiзацiя	283	- Придбання (виготовлення) iнших нематерiальних активiв	187	- Придбання (створення) нематерiальних активiв	-	- Разом:	517	2 892  Необоротнi активи вiдображенi у фiнансовiй звiтностi переоцiненою сумою, яка є його справедливою вартiстю на дату переоцiнки, за мiнусом подальшої накопиченої амортизацiї та подальших збиткiв вiд зменшення корисностi. Амортизацiя нарахована прямолiнiйним методом виходячи зi встановленого строку корисного використання об'єктiв. У 2021 роцi встановленi строки корисного використання об'єктiв основних засобiв Пiдприємством переглядались. Знос становить 86,7% вiд  первiсної вартостi основних засобiв. Станом на 31 грудня 2021 та 31 грудня 2020 року основнi засоби Товариства були представленi наступним чином:  	Будiвлi, споруди та iнфра-структура	Машини, обладнання, iнструменти та iнше 	Транспортнi засоби	Iнструменти, прилади, iнвентар	Незавершене будiвництво та не встановлене обладнання	Всього Первiсна вартiсть/переоцiнена сума						 На 1 сiчня 2020 року	254842	141209	99439	14680	 -	510170 Надходження	- 	2235	- 	175	482	2892 Перемiщення	 -	 -	- 	 -	- 	 - Вибуття	 -	-35	 -	- 	- 	-35 Переведено до активiв, утримуваних для продажу та передачi власнику	 -	- 	 -	 -	 -	 - Iншi змiни	 -	- 	 -	 -	 -	 - На 31 грудня 2020 року	254842	143409	99439	14855	482	513027 Надходження	688	124	- 	 -	 -	812 Перемiщення	- 	- 	- 	- 	-482	-482 Вибуття	 -	-595	- 	-730	- 	-1325 Переведено до активiв, утримуваних для продажу та передачi власнику	 -	 -	 -	 -	- 	 - Iншi змiни	 -	 -	 -	 -	 -	 - На 31 грудня 2021 року	255530	142938	99439	14125	 -	512032 Накопичена амортизацiя	 	 	 	 	 	 На 1 сiчня 2020 року	208990	114239	91049	13503	 -	427781 Амортизацiя	3342	3828	1440	367	 -	8977 Вибуття	- 	-35	 -	 -	 -	-35 Iншi змiни	 -	 -	 -	 -	 -	 - На 31 грудня 2020 року	212332	118032	92489	13870	 -	436723 Амортизацiя	3123	3775	1355	252	- 	8505 Вибуття	 -	-595	 -	-730	- 	-1325 Iншi змiни	 -	- 	 -	- 	 -	-  На 31 грудня 2021 року	215455	121212	93844	13392	- 	443903 Чиста балансова вартiсть	 	 	 	 	 	  На 1 сiчня 2020 року	45852	26970	8390	1177	 -	82389 На 31 грудня 2020 року	42510	25377	6950	985	482	76304 на 31 грудня 2021 року	40075	21726	5595	733	 -	68129  Станом на 31 грудня 2021 року основнi засоби, призначенi до продажу, вiдсутнi. Основнi засоби, що належать Пiдприємству на правi власностi вiдображенi у фiнансовiй звiтностi за переоцiненою балансовою вартiстю, що визначена вiдповiдно до МСФЗ. Ознаки знецiнення основних засобiв станом на 31.12.2021 вiдсутнi, тому збитки вiд знецiнення, втрати вiд зменшення корисностi, уцiнки/переоцiнки у звiтному перiодi вiдсутнi. Металобрухт, отриманий при розбираннi i демонтажу основних засобiв, що лiквiдованi, оприбуткований з визнанням iншого доходу i зарахуванням на рахунки облiку матерiальних запасiв. Iншi необоротнi активи Об'єкти iнвестицiйної нерухомостi, довгостроковi фiнансовi iнвестицiї, довгостроковi бiологiчнi активи, довгострокова дебiторська заборгованiсть, яка не буде повернута у найближчi 12 мiсяцiв, та iншi необоротнi активи у Пiдприємства станом на 31.12.2021 вiдсутнi.  9. ОБОРОТНI АКТИВИ  Запаси Запаси Товариства були представленi наступним чином:    (тис.грн.) Запаси	31.12.2020	31.12.2021 Сировина й матерiали	37 534	14 659 Резерв на знецiнення сировини та матерiалiв	-51	-50 Паливо	682	414 Резерв на знецiнення палива	-322	- Будiвельнi матерiали	143	110 Запаснi частини	2 943	2 651 Малоцiннi та швидкозношуванi предмети	645	340 Незавершене виробництво	1	- Готова продукцiя	22 827	17 813 Резерв на знецiнення готової продукцiї	-855	-849 Товари	42	28 Всього	64 589	35 116  Запаси оцiненi за собiвартiстю, що є найменшою оцiнкою у порiвняннi до оцiнки за чистою вартiстю реалiзацiї. Собiвартiсть розраховується з використанням методiв середньозваженої собiвартостi.  Iнша дебiторська заборгованiсть Станом на звiтну дату справедлива вартiсть фiнансової дебiторської заборгованостi Пiдприємства, у суттєвих сумах, вiдповiдає її балансовiй вартостi. До складу дебiторської заборгованостi, яка вiдображена в балансi вiдноситься: (тис.грн,). Дебiторська заборгованiсть	31.12.2021	31.12.2020 Дебiторська заборгованiсть за продукцiю, товари, роботи, послуги	179	5309 Дебiторська заборгованiсть за розрахунками:	-	- За виданими авансами	1 779	1 328 3 бюджетом, в тому числi:	2	 Iнша дебiторська заборгованiсть	4377	2192 Резерв пiд очiкуванi кредитнi збитки торгової та iншої дебiторської заборгованостi 	-3038	-1621 Всього	3 299	7 208  Змiни резерву пiд очiкуванi кредитнi збитки (ОКЗ) торгової та iншої дебiторської заборгованостi представленi таким чином:   	2021 рiк		2020 рiк  			 Залишок на 1 сiчня	1621		2098 Змiна в резервi очiкуваних кредитних збиткiв	1417		-477 Списано за рахунок резерву	-		- Сума вiдшкодування протягом року	-		- Залишок на 31 грудня	3038		1621   На 31 грудня 2021 i 2020 рр. iнша дебiторська заборгованiсть є безпроцентною та погашається в ходi звичайної господарської дiяльностi Пiдприємства. Аванси iноземним постачальникам станом на 31.12.2021 та 31.12.2020 вiдсутнi.  Грошовi кошти та їх еквiваленти Грошовi кошти та їх еквiваленти Пiдприємства не простроченi та не знецiненi. Грошовi кошти Пiдприємства станом на 31.12.2021 представленi: (тис.грн.).  Грошi та їх еквiваленти	31.12.2021	31.12.2020 Готiвка в касi	-	- Поточний рахунок в банку, в тому числi:	431	445 В нацiональнiй валютi	431	445 В iноземнiй валютi	-	- Iншi рахунки в банку	-	- Короткостроковi депозити, в нацiональнiй валютi	-	- Грошовi кошти в дорозi, в iноземнiй валютi (на бiржi, для продажу валюти)	-	- Всього	431	445  Iнформацiя про надходження та витрачання грошових коштiв вiдображена у Звiтi про рух грошових коштiв. Iншi оборотнi активи Станом на 31.12.2021 року складають 90 тис. грн., (на початок року - 96 тис. грн.), до яких включено попередньо врахованi суми податкового кредиту з ПДВ у розрахунках.   10. ВЛАСНИЙ КАПIТАЛ  Власний капiтал Пiдприємства складається зi: (тис.грн.).  Показник власного капiталу	31.12.2021	31.12.2020 Статутний капiтал(Зареєстрований капiтал)	29 266	29 266 Капiтал у дооцiнках	36 555	42 019 Додатковий капiтал	47 586	47 586 Резервний капiтал	3 957	3 957 Нерозподiлений прибуток	-	- (Непокритий збиток)	(33 431)	(2 391) Всього	83 933	120 437 Статутний капiтал  Станом на 31.12.2021 р. статутний капiтал товариства складає 29 266 тис. грн. Статутний капiтал складається з 29266000 простих iменних акцiй (свiдоцтво про реєстрацiю випуску акцiй вiд 30.07.2010р. №610/1/10 видане ДКЦПФРУ) номiнальною вартiстю 1,00 грн. кожна. Привiлейованих акцiй <Коростенський завод залiзобетонних шпал> не має. Статутний капiтал акцiонерного товариства повнiстю сплачений. Згiдно Статуту Товариства порядок розподiлу прибутку та покриття збиткiв визначається рiшенням загальних зборiв вiдповiдно до законодавства та Статуту.   Капiтал у дооцiнках  Дооцiнка основних засобiв до справедливої вартостi станом на 31.12.2021 (вiдображена у рiчнiй фiнансовiй звiтностi на 31.12.2021) -36 555 тис. грн.  Капiтал у дооцiнках зменшено 5 464 тис.грн. на суми амортизацiї включеної до складу нерозподiленого прибутку, нарахованої на дооцiнку  необоротних активiв в розмiрi 5 464 тис.грн. (Дт 411 - Кт 44).  Iнший додатковий капiтал  Створений за рiшенням товариства на вiдтворення необоротних активiв - 47 586 тис. грн. (створений у попереднiх звiтних перiодах).  Резервний капiтал  На 31.12.2021 складає 3 957 тис. грн.  У 2021 роцi не нараховувався.  Непокритий збиток   На 31.12.2021 року складає 33 431 тис. грн., який сформований: - за рахунок непокритого збитку минулих рокiв в сумi - 2 391 тис. грн.; - збiльшеного на суму збитку за звiтний перiод - 35 474 тис. грн.; - збiльшеного на суму iншого сукупного збитку - 421 тис. грн.; - збiльшеного на суму виплати по дивiдендах - 609 тис.грн. - зменшеного на суму списання дооцiнки в сумi пропорцiйнiй нарахованiй амортизацiї на об? єкти, якi не ввiйшли до статутного капiталу 5 464 тис. грн. 	Зменшення iншого сукупного збитку в сумi <-> 421 тис.грн., а саме: <-> 41 тис.грн. - коригування розмiру пiльгових пенсiй (Дт 443 - Кт 472) та 462 тис.грн. - коригування забезпечення на виплату працiвникам по закiнченню трудової дiяльностi (Дт 443 - Кт 47711). Зазначенi суми коригування фiнансового результату проведенi на пiдставi актуарних розрахункiв. Сплачено дивiдендiв у 2021 роцi - 609 тис.грн.  11. ЗОБОВ'ЯЗАННЯ ТА ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ  Пiдприємство не хеджує свої зобов'язання в iноземнiй валютi та ризики змiни вiдсоткової ставки. Станом на звiтну дату справедлива вартiсть зобов'язань у суттєвих аспектах вiдповiдає їх балансовiй вартостi. Довгостроковi зобов'язання i забезпечення  Зобов'язання за виплатами працiвникам (рядок 1521) Товариство зобов'язане компенсувати Державному пенсiйному фонду суми додаткових пенсiй певним категорiям працiвникам що перебували/перебувають у трудових вiдносинах з Товариством, якi мають право раннього виходу на пенсiю, внаслiдок роботи в шкiдливих та/або небезпечних умовах працi. У вiдповiдностi до колективного договору, Товариство також має контрактне зобов'язання здiйснювати разовi виплати при виходi на пенсiю працiвникам з тривалим стажем, певнi виплати пенсiонерам та по завершенню трудової дiяльностi, а також iншi довгостроковi виплати. Зазначенi програми вiдповiдають визначенню програм з визначеними виплатами.  Зобов'язання за виплатами працiвникам Товариства стосувалися наступного:  	2021 рiк		2020 рiк  			 Виплати по закiнченню трудової дiяльностi та виходу на пенсiю за колективним договором	3443		4 658 Державна програма з додаткових пенсiй для працiвникiв зi шкiдливими i небезпечними умовами працi	1537		1 469 Iншi довгостроковi зобов'язання за колективним договором	-		- 	4980		6127 Нижче наведенi змiни чистої приведеної вартостi зобов'язань за виплатами працiвникам: 	Виплати по закiнченню трудової дiяльностi та виходу на пенсiю за колективним договором	Державна програма з додаткових пенсiй для працiвникiв зi шкiдливими i небезпечними умовами працi	Iншi довгостроковi зобов'язання за колективним договором 	Всього  				 На 1 сiчня 2020 року	3882	81	-	3963 Процентнi витрати 	424	10		434 Вартiсть поточних послуг	77	24		101 Сплаченi винагороди	-510	-34		-544 Прибутки/(збитки) вiд перерахунку 	785	1388		2173 Перерахунок iнших довгострокових зобов'язань перед працiвниками	?	?	?	? На 31 грудня 2020 року	4 658	1469	?	6127  				 Процентнi витрати за планом	292	154	?	446 Вартiсть поточних послуг	35	21	?	56 Сплаченi винагороди	-2004	-66	?	-2070 Прибутки/(збитки) вiд перерахунку 	462	                                 -41		421 Перерахунок iнших довгострокових зобов'язань перед працiвниками	?	?	?	? На 31 грудня 2021 року	3443	1537	?	4980  Суми визнанi у звiтi про сукупний дохiд становили:  	2021 рiк		2020 рiк  			 Вартiсть поточних послуг	56		101 Процентнi витрати за планом 	446		434 Перерахунок iнших довгострокових зобов'язань перед працiвниками	421		2172 	923		2707  Вартiсть поточних послуг та актуарнi доходи, пов'язанi iз переоцiнкою iнших довгострокових зобов'язань щодо виплат працiвникам, включаються до складу витрат на персонал у окремому звiтi про сукупний дохiд. Процентнi витрати за планом представленi у складi фiнансових витрат.   Резерви визнаються, коли у Товариства є поточне зобов'язання (юридична або конструктивне), що виникло в результатi минулих подiй, для погашення якого, ймовiрно, потрiбне вибуття ресурсiв, що втiлюють економiчнi вигоди, i при цьому можна здiйснити достовiрну оцiнку даного зобов'язання. Сума, визнана в якостi резерву, є найкращою оцiнкою компенсацiї, необхiдної для врегулювання поточного зобов'язання на звiтну дату, беручи до уваги всi ризики i невизначеностi, супутнi даним зобов'язанням. У тих випадках, коли резерв оцiнюється з використанням потокiв грошових коштiв, за допомогою яких передбачається погасити поточний зобов'язання, його балансова вартiсть являє собою поточну вартiсть даних грошових потокiв. Пiдприємство визнало поточнi зобов'язання (юридичнi/конструктивнi), що виникли в результатi минулих подiй, для погашення яких, ймовiрно, потрiбне вибуття ресурсiв, що втiлюють економiчнi вигоди, i при цьому здiйснено достовiрну оцiнку зобов'язань.   Вiдстроченi податковi зобов'язання  На звiтну дату на пiдприємстi нараховано вiдстроченi податковi  активи - 1011. Нарахування вiдстрочених податкових активiв вiдбулося  внаслiдок нарахування резервiв та переоцiнки необоротних активiв. Визнанi вiдстроченi активи та зобов'язання з податку на прибуток вiдносяться до таких статей станом на 31 грудня 2021 року:  	31.12.2021	Вiдображено у прибутку або збитку	Вiдображено у iншому сукупному доходi	31.12.2020 Вiдстроченi податковi зобов'язання	(6 375)	1040	-	(7 415) - основнi засоби	(6 375)	1040	-	(7 415) Вiдстроченi податковi активи 	7 386	6861	-	525 Резерв сумнiвних боргiв 	547	255	-	292 Резерв на знецiнення запасiв	162	(59)	-	221 Резерв на знецiнення необоротних активiв	12	-	-	12 Податковi збитки	6 665	6 665	-	 Чистi вiдстроченi податковi активи (+) / (-) зобов'язання	1 011	7901	-	(6 890)  Визнанi вiдстроченi активи та зобов'язання з податку на прибуток вiдносяться до таких статей станом на 31 грудня 2020 року:  	31.12.2020	Вiдображено у прибутку або збитку	Вiдображено у iншому сукупному доходi	31.12.2020 Вiдстроченi податковi зобов'язання 	(7 415)	1666	-	(9 081) - основнi засоби	(7 415)	1666	-	(9 081) Вiдстроченi податковi активи 	525	(89)	-	614 Резерв сумнiвних боргiв 	292	(86)	-	378 Резерв на знецiнення запасiв	221	(3)	-	224 Резерв на знецiнення необоротних активiв	12	-	-	12 Податковi збитки	-	-	-	 Чистi вiдстроченi податковi активи (+) / (-) зобов'язання	(6 890)	1577	-	(8467)   Податок на прибуток (рядок 2300)   Основнi складовi витрат з податку на прибуток у звiтi про сукупний дохiд були представленi таким чином:   	2021 рiк	 	2020 рiк Нарахування поточного податку	-	 	(1 350) Нарахування вiдстроченого податку	7 901	 	1 577 Дохiд з податку на прибуток	7 901	 	227   Протягом 2021 та 2020 рокiв ставка податку на прибуток для пiдприємств в Українi становила 18%.   Поточнi зобов'язання i забезпечення Поточнi зобов'язання ПрАТ "Коростенський завод залiзобетонних шпал" представленi: 	 						                        	(тис.грн.) Поточна кредиторська заборгованiсть	31.12.2021	31.12.2020 За товари, роботи, послуги	8 128	3 482 За розрахунками з бюджетом, в тому числi:	847	2 354 З податку на прибуток	-	- За розрахунками зi страхування	636	912 За розрахунками з оплати працi	2 354	3 084 За одержаними авансами                                   	4 074	870 Iншi поточнi зобов'язання	162	276 Поточнi забезпечення                                         	4 185	5 419 Разом:	20 386	16 397  Кредиторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги - 8 128 тис. грн., виникла  в зв? язку з придбанням товарiв (робiт, послуг) вiд постачальникiв (виконавцiв). З одержаних авансiв - 4 074 тис. грн.  Прострочена кредиторська заборгованiсть перед бюджетом та по соцiальному страхуванню на дату балансу вiдсутня. Заборгованiсть по розрахункам з бюджетом, що облiковується на 31.12.2021 року, оплачена протягом сiчня 2022 року своєчасно та в повному обсязi. Заборгованiсть з оплати працi, пов'язана з несвоєчасною виплатою - вiдсутня, залишок за розрахунками з оплати працi, представлений у фiнансовiй звiтностi за 2021 рiк - поточна заборгованiсть за другу половину грудня мiсяця 2021 року. Заробiтна плата нараховується вiдповiдно до чинного законодавства України, на пiдставi належним чином оформлених внутрiшнiх документiв Пiдприємства: Колективного договору, затверджених штатних розкладiв, табелiв облiку робочого часу, наказiв керiвника про нарахування iнших заохочувальних та компенсацiйних виплат. Протягом 2021 року заробiтна плата виплачувалась двiчi на мiсяць, прострочення виплати заробiтної плати вiдсутнi.  Поточнi забезпечення на 01.01.21 та 31.12.21 складається :     (тис.грн.) Поточнi забезпечення	31.12.2021	31.12.2020 Забезпечення на виплату вiдпусток та соцiальних заходiв	4 119	5 353 Забезпечення на виплату винагороди за пiдсумками роботи за рiк	-	- Забезпечення на виплату матерiальної допомоги на оздоровлення та премiї разового характеру	-	- Забезпечення iнших витрат	66	66 Всього:	4 185	5 419 Iншi поточнi зобов?язання  станом на 01.01.2021 року  та станом на 31.12.2021 року склали, вiдповiдно, 276 тис.грн. та 162 тис.грн. Заборгованiсть по iншим поточним зобовязанням що облiковується на дату балансу сплачена протягом сiчня 2022 року.
12. IНФОРМАЦIЯ ЩОДО ПРАВОВИХ ВIДНОСИН В процесi звичайної дiяльностi Товариство залучене в судовi розгляди: - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступало вiдповiдачем за позовом у справi №279/6003/18 за позовом Коваль О.В. до Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал>, третi особи: Всеукраїнська професiйна спiлка <Спiлка залiзничникiв України>, Первинна профспiлкова органiзацiя Коростенського заводу залiзобетонних шпал, про скасування наказу про звiльнення, поновлення на роботi, стягнення невиплаченої заробiтної плати, середнього заробiтку за час вимушеного прогулу та вiдшкодування моральної шкоди; Рiшенням вiд 04.02.2021 року Коростенського мiськрайонного суду в позовi Коваль О.В. до Приватного акцiонерного товариства Коростенський завод залiзобетонних шпал про скасування наказу про звiльнення, поновлення на роботi, стягнення невиплаченої заробiтної плати, середнього заробiтку за час вимушеного прогулу та моральної шкоди , вiдмовити за безпiдставнiстю;  13.07.2021 року Ухвалою Житомирського апеляцiйного суду Апеляцiйну скаргу Коваль О.В., задовольнили частково, скасувати рiшення Коростенського мiськрайонного суду Житомирської областi вiд 04 лютого 2021 року та ухвалити нове судове рiшення про часткове задоволення позову. Скасовано наказ Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> вiд 27 листопада 2018 року № 773-ОС. Поновлено Коваль О.В. на посадi економiста з договiрних та претензiйних робiт II категорiї Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> з 28 листопада 2018 року. Стягнено з Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> на користь Коваль О.В. недоплачену заробiтну плату в сумi 38397,07 грн (сума зазначена без урахування податкiв i зборiв), середнiй заробiток за час вимушеного прогулу за перiод з 28 листопада 2018 року по 13 липня 2021 року в сумi 425378,17 грн (сума зазначена без урахування податкiв i зборiв) та на вiдшкодування моральної шкоди 5000 грн. У задоволеннi решти вимог позову вiдмовлено. Стягнено з Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> в дохiд держави судовi витрати в сумi 4483,92 грн.; Ухвалою вiд 07 вересня 2021 року Коростенський мiськрайонний суд Житомирської областi на заяву про ухвалення додаткового рiшення по справi за позовом Коваль О.В. до Приватного акцiонерного товариства Коростенський завод залiзобетонних шпал, третi особи - Всеукраїнська профспiлкова органiзацiя <Спiлка залiзничникiв України> , первинна профспiлкова органiзацiя Коростенського заводу залiзобетонних шпал , про скасування наказу про звiльнення, поновлення на роботi, стягнення невиплаченої зарплати, середнього заробiтку за час вимушеного прогулу та моральної шкоди, - вiдмовлено у задоволеннi заяви; Постановою вiд 19 жовтня 2021 року Житомирським апеляцiйним судом розглянувши у вiдкритому судовому засiданнi в м. Житомирi цивiльну справу №279/6003/18 за позовом Коваль О.В. до приватного акцiонерного товариства Коростенський завод залiзобетонних шпал, третi особи - Всеукраїнська профспiлкова органiзацiя <Спiлка залiзничникiв України>, первинна профспiлкова органiзацiя Коростенського заводу залiзобетонних шпал про скасування наказу про звiльнення, поновлення на роботi, стягнення невиплаченої зарплати, середнього заробiтку за час вимушеного прогулу та моральної шкоди, за апеляцiйною скаргою Коваль О.В. на ухвалу Коростенського мiськрайонного суду Житомирської областi вiд 07 вересня 2021 року, постановлену пiд головуванням суддi Коваленко В.П. в м. Коростень - Апеляцiйну скаргу Коваль О.В.  залишено без задоволення. Ухвалою вiд  29 листопада 2021 року Верховним Судом розглянув касацiйну скаргу Коваль О.В. у справi №279/6003/18  на постанову Житомирського апеляцiйного суду вiд 19 жовтня 2021 року в справi за позовом Коваль О.В.  до приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> - вiдмовлено у вiдкриттi касацiйного провадження за касацiйною скаргою Коваль О.В. на постанову Житомирського апеляцiйного суду вiд 19 жовтня 2021 року в справi за позовом Коваль О.В. до приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал>, третi особи: всеукраїнська профспiлкова органiзацiя <Спiлка залiзничникiв України>, первинна профспiлкова органiзацiя Коростенського заводу залiзобетонних шпал, про скасування наказу про звiльнення, поновлення на роботi, стягнення невиплаченої зарплати, середнього заробiтку за час вимушеного прогулу та моральної шкоди. 17 лютого 2022 року Житомирським апеляцiйним судом  було винесено додаткову постанову у порядку спрощеного провадження без повiдомлення учасникiв справи заяву КовальО.В., про ухвалення додаткового рiшення у справi №279/6003/18 до Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал>, третi особи: Всеукраїнська професiйна спiлка <Спiлка залiзничникiв України>, Первинна профспiлкова органiзацiя Коростенського заводу залiзобетонних шпал, про скасування наказу про звiльнення, поновлення на роботi, стягнення невиплаченої заробiтної плати, середнього заробiтку за час вимушеного прогулу та вiдшкодування моральної шкоди - заяву Коваль О.В., про ухвалення додаткового судового рiшення задовольнили частково. Стягнути з Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> на користь Коваль О.В. судовi витрати в сумi 1183,56 грн. - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступало позивачем за позовом у справi №279/1394/20 за скаргою на дiї та рiшення державного виконавця Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально - Захiдного мiжрегiонального управлiння мiнiстерства юстицiї ( м. Хмельницький) Ухвалою вiд 02 липня 2020 року Коростенським мiськрайонним судом Житомирської поновлено Приватному акцiонерному товариству "Коростенський завод залiзобетонних шпал" строк для оскарження дiй державного виконавця Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально-Захiдного мiжрегiонального управлiння Мiнiстерства юстицiї Стаднiк Я.В. Визнано незаконними дiї старшого державного виконавця Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально-Захiдного мiжрегiонального управлiння Мiнiстерства юстицiї Стаднiк Я.В. щодо винесення постанови вiд 11.01.2020 ВП №58055758 про арешт коштiв боржника в частинi накладення арешту на кошти Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетонних шпал".                                              Зобов"язано старшого державного виконавця Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально-Захiдного мiжрегiонального управлiння Мiнiстерства юстицiї Стаднiк Я.В. повернути Приватному акцiонерному товариству "Коростенський завод залiзобетонних шпал" кошти в сумi 5297,55 гривень. 	Постановою вiд 21 квiтня 2021 року Житомирським апеляцiйним судом за апеляцiйною скаргою Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально-Захiдного мiжрегiонального управлiння Мiнiстерства юстицiї (м. Хмельницький) на ухвалу Коростенського мiськрайонного суду Житомирської областi вiд 02 липня 2020 року у справi №279/1394/20 , яка постановлена пiд головуванням суддi Коренюк В.П. у м. Коростенi - Апеляцiйну скаргу Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально-Захiдного мiжрегiонального управлiння Мiнiстерства юстицiї (м. Хмельницький) задоволено. Ухвалу Коростенського мiськрайонного суду Житомирської областi вiд 02 липня 2020 року скасувано та постановлено нове судове рiшення, яким вiдмовлено Приватному акцiонерному товариству <Коростенський завод залiзобетонних шпал> у задоволеннi скарги на дiї та рiшення державного виконавця. Стягнено з Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> на користь Коростенського мiськрайонного вiддiлу державної виконавчої служби Центрально-Захiдного мiжрегiонального управлiння Мiнiстерства юстицiї (м. Хмельницький) 2 102 грн. судового збору; - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступає вiдповiдачем за позовом Гарбовської I.О. у справi №279/1405/21 про визнання незаконним та скасування наказу про застосування дисциплiнарного стягнення та стягнення моральної шкоди, Ухвалою вiд 29 березня 2021 року Коростенського мiськрайонного суду Житомирської областi вiдкрито провадження у справi - рiшення, ще не прийнято. - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступало позивачем у справi № 910/5140/21 iз позовом до Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю <Iнформацiйно-аналiтичне агентство Техноексперт> про стягнення 2 451 707,46 грн., Господарським судом м. Києва рiшенням вiд  17.06.2021 року - позов ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ>  задовольнити повнiстю. Стягнено з Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю <Iнформацiйно-аналiтичне агентство Техноексперт> на користь Приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> заборгованiсть в сумi 2 382 205 грн 69 коп., пеню в сумi 69 501 грн 77 коп. та витрати по сплатi судового збору в сумi 36 775 грн 62 коп. - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступало вiдповiдачем за позовом Бовсуновської Л.В. у справi № 279/1788/21 про визнання незаконним та скасування наказу про застосування дисциплiнарного стягнення та стягнення моральної шкоди, Рiшенням вiд 14 червня 2021 року Коростенський мiськрайонний суд Житомирської областi позов Бовсуновської Л.В. до Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетоних шпал" про визнання незаконним та скасування наказу про застосування дисциплiнарного стягнення та стягнення моральної шкоди - задоволено частково. Визнаано наказ Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетоних шпал" №73 вiд 04.03.2021 року <Про притягнення до дисциплiнарної вiдповiдальностi Бовсуновської Л.В. > неправомiрним. Наказ Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетоних шпал" №73 вiд 04.03.2021 року <Про притягнення до дисциплiнарної вiдповiдальностi Бовсуновської Л.В. > скасовано. Зобов`язати Приватне акцiонерне товариство "Коростенський завод залiзобетоних шпал" нарахувати та виплатити грошову премiю до "Мiжнародного дня 8-го Березня" згiдно Положення "Про одноразове премiювання працiвникiв ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ"", який є Додатком №1 до Колективного договору ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ" в розмiрi 1000 гривень. Стягнено з Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетоних шпал" на користь Бовсуновської Л.В. 1 000 грн. у вiдшкодування моральної шкоди. В задоволеннi решти позовних вимог вiдмовлено. Стягнено з Приватного акцiонерного товариства "Коростенський завод залiзобетоних шпал" на користь держави судовий збiр в розмiрi 1924,95 грн. Коростенським мiськрайонним судом Житомирської областi по Справа №279/1788/21 25 червня 2021 року прийнято Додаткове рiшення, яким вiдмовлено Приватному акцiонерному товариству "Коростенський завод залiзобетонних шпал" у стягненнi з Бовсуновської Л.В. на його користь понесених судових витрат на правову допомогу. 10 серпня 2021 року Житомирський апеляцiйний суд у Справi №279/1788/21 винiс постанову, якою апеляцiйну скаргу приватного акцiонерного товариства <Коростенський завод залiзобетонних шпал> залишити без задоволення. Додаткове рiшення Коростенського мiськрайонного суду Житомирської областi вiд 25 червня 2021 року залишено без змiн. - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступає вiдповiдачем за позовом Хуторного О.В. у справi № 279/1775/21 про визнання протиправними наказу про притягнення до дисциплiнарної вiдповiдальностi та стягнення моральної шкоди, 07 квiтня 2021 року Ухвалою Коростенського мiськрайонного суду вiдкрито провадження у справi - справа знаходиться на розглядi в судi. - ПрАТ <Коростенський завод ЗБШ> виступає вiдповiдачем у справi справi № 906/1122/21 за позовом Виробничо-комерцiйного приватного пiдприємства "Явiр -Транс" про визнання незаконними та скасування протоколiв №46, №47 вiд 27.09.2021, визнання недiйсним договору поставки 02.06.2022 Господарський суд Житомирської областi прийнято рiшення у задоволеннi позову вiдмовити.            13. СПРАВЕДЛИВА ВАРТIСТЬ ФIНАНСОВИХ IНСТРУМЕНТIВ  Нижче наведено порiвняння балансової та справедливої вартостi всiх фiнансових iнструментiв, що належать Товариству, i якi вiдображаються у Звiтi про фiнансовий стан:  	Справедлива вартiсть		Балансова вартiсть 	2021 рiк		2020 рiк		2021 рiк		2020 рiк  							 Фiнансовi активи	1949		6325		1949		6325 Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть	1518		5880		1518		5880 Iнструменти капiталу iнших пiдприємств	-		-		-		- Iншi довгостроковi фiнансовi активи	-		-		-		- Грошовi кошти та їх еквiваленти	431		445		431		445  							 Фiнансовi зобов'язання	8290		3758		8290		3758 Процентнi кредити та запозичення	-	-	-	-	-		- Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	8290		3758		8290		3758  При оцiнцi справедливої вартостi фiнансових iнструментiв, Товариство використовує рiзноманiтнi методи та робить припущення на основi ринкових умов, що iснують на кiнець звiтного перiоду. Ринковi котирування або котирування дилерiв для специфiчних або подiбних iнструментiв або дисконтована вартiсть майбутнiх грошових потокiв використовуються для фiнансових активiв. Номiнальна вартiсть фiнансових активiв та зобов'язань зi строком погашення до одного року, за вирахуванням коригувань, вважаються їх справедливою вартiстю.  Iєрархiї джерел справедливої вартостi  Всi активи та зобов'язання, справедлива вартiсть яких оцiнюється або розкривається у фiнансовiй звiтностi, класифiкується за iєрархiєю джерел справедливої вартостi, що подана нижче, на пiдставi вихiдних даних найнижчого рiвня, якi є значущими для оцiнки справедливої вартостi в цiлому:  _	рiвень 1: ринковi котирування (без коригувань) iдентичних активiв або зобов'язань на активних ринках; _	рiвень 2: моделi оцiнки, для яких всi вхiднi данi, якi мають суттєвий вплив на визначену справедливу вартiсть, вiдносяться до найбiльш низького рiвня iєрархiї та базуються прямо або опосередковано на ринкових даних; _	рiвень 3: моделi оцiнки, якi використовують вхiднi данi, якi мають суттєвий вплив на визначення справедливої вартостi, вiдносяться до найбiльш низького рiвня iєрархiї та вiдсутнi у вiдкритому доступi. Справедлива вартiсть фiнансових активiв та фiнансових зобов'язань станом на 31 грудня 2021 року та 2020 року наведена в таблицях нижче:  31 грудня 2021 року		Рiвень 1		Рiвень 2		Рiвень 3		Всього 								 Активи, що оцiнюються  за амортизованою вартiстю								 Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть		-		-		1518		1518 Iншi довгостроковi фiнансовi активи		-		-		-		-  								 Зобов'язання, що оцiнюються  за амортизованою вартiстю								 Процентнi кредити та запозичення		-		-				 Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть		-		-		8290		8290  31 грудня 2020 року		Рiвень 1		Рiвень 2		Рiвень 3		Всього  								 Активи, що оцiнюються  за амортизованою вартiстю								 Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть		-		-		5880		5880 Iншi довгостроковi фiнансовi активи		-		-		-		-  								  								 Зобов'язання, що оцiнюються  за амортизованою вартiстю								 Процентнi кредити та запозичення		-		-				 Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть		-		-		3758		3758  Протягом 2021 та 2020 рокiв не вiдбувалось жодних перемiщень пов'язаних з Рiвнем 3.  Змiни зобов'язань, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю  Змiни зобов'язань, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю станом на 31 грудня 2021 та 2020 року наведена в таблицях нижче:  	1 сiчня 2021 року	Рух  грошових коштiв (сплата дивiдендiв)	Курсовi рiзницi	Новi лiзинговi зобов'язання	 Нарахувння дивiдендiв	31 грудня 2021 року  						 Короткостроковi процентнi кредити та запозичення	-	-	-	-	-	- Короткостроковi зобов'язання за договорами оренди	-	-	-	-	-	- Довгостроковi процентнi кредити та запозичення	-	-	-	-	-	- Довгостроковi зобов'язання за договорами оренди	-	-	-	-	-	- Дивiденди	0	(609)	-	-	609	0 Всього зобов'язань вiд фiнансової дiяльностi	 -	 (609)	 -	 -	 609	 0    	1 сiчня 2020 року	Рух  грошових коштiв	Курсовi рiзницi	Новi лiзинговi зобов'язання	Змiни викликанi видiленням неконт-рольованої територiї (Примiтка 2)	 Iнше	31 грудня 2020 року  							 Короткостроковi процентнi кредити та запозичення	-	-	-	-	-	-	- Короткостроковi зобов'язання за договорами оренди	-	-	-	-	-	-	- Довгостроковi процентнi кредити та запозичення	-	-	-	-	-	-	- Довгостроковi зобов'язання за договорами оренди	-	-	-	-	-	-	- Дивiденди	-	-	-	-	-	-	- Всього зобов'язань вiд фiнансової дiяльностi	 - 	 -	 -	 -	 -	 -	 -   14. УПРАВЛIННЯ РИЗИКАМИ  Основнi фiнансовi iнструменти Товариства включають грошовi кошти та їх еквiваленти та iншi фiнансовi iнструменти. До iнших фiнансових iнструментiв, належать такi як дебiторська та кредиторська заборгованiсть, що виникають безпосередньо у ходi операцiйної дiяльностi.  Товариство не бере участi в суттєвих операцiях з використанням похiдних фiнансових iнструментiв, оскiльки полiтика Товариства не передбачає здiйснення таких операцiй. Загальна програма управлiння ризиками Товариства сфокусована на згладжуваннi ефекту непередбачуваностi та неефективностi фiнансового ринку України i спрямована на зменшення його потенцiйного негативного впливу на фiнансовi результати Товариства. Управлiння ризиками здiйснюється фiнансовими вiддiлами Товариства. Основнi ризики, притаманнi фiнансовим iнструментам Товариства, включають валютний ризик, ризик лiквiдностi, кредитний ризик та процентний ризик. Пiдходи до управлiння кожним iз цих ризикiв представленi нижче. Ризик лiквiдностi  Задачею Товариства є пiдтримання балансу мiж безперервним фiнансуванням та гнучкiстю у використаннi грошових коштiв, отриманих вiд операцiйної дiяльностi Товариства, та умов кредитування, що надаються постачальниками, банками та кредиторами.  Товариство аналiзує свої активи та можливiсть отримання грошових коштiв, а також зобов'язання за строками погашення та планує грошовi потоки залежно вiд очiкуваних строкiв виконання зобов'язань за вiдповiдними iнструментами, а також платежiв за податками та виплати дивiдендiв, як зазначено вище.  У таблицi нижче наведена iнформацiя про недисконтованi платежi за фiнансовими зобов'язаннями Товариства станом на 31 грудня 2021 та 2020 рокiв:  	До 3-х мiсяцiв	3-12 мiсяцiв	1-5 рокiв	Понад 5 рокiв	Всього платежiв за договорами	Мiнус: ефект амортизацiї	Балансова вартiсть  							 За рiк, що закiнчився 31 грудня 2021 року							 Процентнi кредити та запозичення 	-	-	-	-	-	-	- Зобов'язання за договорами оренди	-	-	-	-	-	-	- Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	-	8290	-	-	8290	-	8290      	До 3-х мiсяцiв	3-12 мiсяцiв	1-5 рокiв	Понад 5 рокiв	Всього платежiв за договорами	Мiнус:  ефект амортизацiї	Балансова вартiсть  							 За рiк, що закiнчився 31 грудня 2020 року							 Процентнi кредити та запозичення	-	-	-	-	-	-	- Зобов'язання за договорами оренди	-	-	-	-	-	-	- Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	-	3758	-	-	3758	-	3758  Кредитний ризик  Фiнансовi iнструменти, якi потенцiйно наражають Товариство на значнi кредитнi ризики, включають в основному: грошовi кошти та їх еквiваленти, торгову та iншу дебiторську заборгованiсть. Кредитний ризик Товариства вiдслiдковується та аналiзуються в кожному конкретному випадку. Управлiнський персонал Товариства вважає, що кредитний ризик належним чином вiдображено в резервах очiкуваних кредитних збиткiв. Максимальний кредитний ризик, присутнiй на 31 грудня 2021 та 2020 рокiв, дорiвнює балансової вартостi фiнансових iнструментiв.   Грошовi кошти Товариства переважно розмiщуються в великих надiйних банках України. Банки, у яких розмiщенi грошовi кошти та їх еквiваленти, депозити, мали наступнi кредитнi рейтинги: 	 31грудня 2021 року, тис.грн	 31грудня 2020 року, тис.грн Банки, якi мають зовнiшнiй кредитний рейтинг (Moody's)		 			 00032129 АТ "ОЩАДБАНК" AA(ukr) Fitch Ratings                                                   	176	381	 00032112 АТ "Укрексiмбанк" AA(ukr) Fitch Ratings	107	-	 14305909 АТ <Райффайзен Банк> Aa3.ua Moody`s 	148	64	 Готiвка	-	-	  Разом	431	445	  Управлiння кредитним ризиком виконується у вiдповiдностi до полiтик, процедур та систем контролю, встановлених Товариством по вiдношенню до управлiння кредитним ризиком покупцiв.  Процентний ризик   Ризик змiни ринкових процентних ставок пов'язаний в основному з процентними кредитами та запозиченнями з плаваючими процентними ставками. Товариством не здiйснюється залучення кредитiв анi з плаваючою анi з фiксованою процентними ставками.   Управлiння капiталом  Товариство розглядає позиковий капiтал та власний капiтал як вiдповiднi компоненти фiнансування капiталу, а отже - частину управлiння її капiталом. Задачею Товариства при управлiннi капiталом є забезпечення спроможностi Товариства продовжувати функцiонувати на постiйнiй основi з метою забезпечення прибуткiв для держави та вигiд для iнших зацiкавлених осiб, а також для забезпечення фiнансування своїх операцiйних потреб, капiталовкладень та стратегiї розвитку Товариства. Полiтика Товариства з управлiння капiталом спрямована на забезпечення та пiдтримку оптимальної структури капiталу з метою зменшення сукупних витрат на залучення капiталу i забезпечення гнучкостi доступу Товариства до ринкiв капiталу.  Структура капiталу наведена нижче: 	2021 рiк		2020 рiк  			 Процентнi кредити та запозичення	-		- Зобов'язання за договорами оренди	-		- Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	(8 290)		(3758) 			  			 Грошовi кошти та їх еквiваленти	431		445 Чиста заборгованiсть	(7 859)		(3313) Всього власний капiтал	120 437		83 933  Управлiнський персонал постiйно контролює структуру капiталу Товариства та може коригувати свою полiтику та цiлi управлiння капiталом з урахуванням змiн в операцiйному середовищi, ринкових тенденцiях та стратегiї розвитку Товариства.   Цiлi, полiтика та процедури управлiння капiталом не змiнювалися протягом 2020-2021 рокiв.  15. ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОГО ПЕРIОДУ  Пiсля звiтної дати Пiдприємство працює в шатному режимi. Фiнансова звiтнiсть не зазнала суттєвих змiн.  Як зазначено в Примiтках 1 та 2, 24 лютого 2022 року Росiйська Федерацiя розпочала повномасштабне вiйськове вторгнення в Україну. Пов'язанi з вiйною подiї вiдбуваються в перiод значної економiчної невизначеностi та нестабiльностi у свiтi, тому наслiдки будуть взаємодiяти з наслiдками поточних ринкових умов i посилювати їх. Цi умови можуть значно погiршитися через ширшi наслiдки вiйни в Українi, посилення iнфляцiйного тиску та послаблення глобального вiдновлення пiсля пандемiї. Керiвництво Компанiї не може визначити фiнансовий ефект впливу вiд зазначених подiй. Керiвництво Компанiї стежить за станом розвитку поточної ситуацiї та вживає заходiв, за необхiдностi, для мiнiмiзацiї будь-яких негативних наслiдкiв, наскiльки це можливо.  Ця фiнансова звiтнiсть була схвалена керiвництвом Товариства та затверджена до випуску 02 березня 2022 року.  Вiд iменi ПрАТ "Коростенський завод ЗБШ":  Т.з.п.генерального директора				     Олег ХАРДИКАЙНЕН						  Заступник головного бухгалтера				     Олена ПЕТРЕНКО